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Ένα συναρπαστικό ταξίδι 
στις «Ανθισμένες Κερασιές» 

της Πιερίας

Συναντήσεις 
του υπ. Προέδρου 
του Επιμελητηρίου 

Κώστα Πίτσια 
με την Αντιπεριφερειάρχη και 
τους Δημάρχους της Πιερίας

Στην Κατερίνη το 26ο 
Πανελλήνιο Συνέδριο 

της Ένωσης Ποινικολόγων 
και Μαχόμενων Δικηγόρων

Μουσική πανδαισία 
στο 9ο Χορωδιακό Φεστιβάλ 
Δήμου Πύδνας - Κολινδρού

Επίσκεψη του υποψηφίου 
Ευρωβουλευτή 

Κώστα Χρυσόγονου 
στην Κατερίνη

Θυρανοίξια Παρεκκλησίου 
του Αγ. Λαζάρου στον Κορινό

ΣΟΦΙΑ ΜΑΥΡΙΔΟΥ

«Η συντήρηση και η βελτίωση 
του επαρχιακού – 

οδικού δικτύου αποτελεί 
προτεραιότητα 

της Π.Ε. Πιερίας»

Ποδηλατώντας με ασφάλεια 
στο Πάρκο Κυκλοφοριακής 

Αγωγής Κατερίνης

Ρυθμίσεις οφειλών 
προς τη ΔΕΥΑ Κατερίνης
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Η εξειδικευμένη υποστήριξη των πολιτών, με στόχο 
την καταπολέμηση της φτώχειας, του κοινωνικού 
αποκλεισμού και κάθε μορφής διακρίσεων, καθώς και 
η προώθηση στην απασχόληση αποτελούν ορισμένα 
από τα κεντρικά αντικείμενα που διαχειρίζεται καθη-
μερινά το Κέντρο Κοινότητας του Δήμου Δίου-Ολύ-
μπου.
Το προσωπικό είναι υπεύθυνο για την τήρηση των 

προσωπικών δεδομένων των ωφελούμενων και την 
τήρηση των απαιτούμενων φακέλων, τη χρήση και 
αξιοποίηση του Εθνικού Προγράμματος Στήριξης, για 
την πρόσβαση σε προγράμματα και υπηρεσίες, για 
την βέλτιστη προσέγγιση των αιτημάτων των πολι-
τών που αφορούν το ελάχιστο εγγυημένο εισόδημα, 
τα επιδόματα στέγασης και γέννας, το επίδομα για 
ανασφάλιστους υπερήλικες και τέλος τα προνομιακά 
επιδόματα.
Σκοπός του Κέντρου Κοινότητας είναι η πληροφό-

ρηση ή και η υποστήριξή των πολιτών στη διαδικασία 

ένταξης στα προγράμματα πρόνοιας 
και κοινωνικής ένταξης, να παρέχει 
υπηρεσίες συμβουλευτικής υποστή-
ριξης για την ένταξη στην αγορά 
εργασίας, να παρέχει υπηρεσίες 
συμβουλευτικής και ψυχοκοινωνικής 
υποστήριξης, να υλοποιεί κοινωνικά 
προγράμματα και δράσεις σύμφωνα 
με τις ανάγκες της Κοινωνικής Υπη-
ρεσίας του Δήμου Δίου-Ολύμπου.
•	 Ώρες λειτουργίας Κέντρου 

Κοινότητας: 07:00 – 15:00
•	 Διεύθυνση: δίπλα από το 

Αγροτικό Ιατρείο Λιτοχώρου, πλησί-
ον Κ.Α.Π.Η. Λιτοχώρου
•	 Τηλέφωνο: 2352083780
•	 e-mails: moula@dion-olympos.gr, brousia@

dion-olympos.gr
Μπορείτε να διαβάσετε περισσότερες πληροφορίες 

για το Κέντρο Κοινότητας του Δήμου Δίου-Ολύ-
μπου στον ακόλουθο σύνδεσμο: https://www.dion-
olympos.gr/kentro-koinotitas-dimou-diou-olympou/

ΚΕΝΤΡΟ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ 

Το πρώτο σημείο επαφής του πολίτη με την κοινωνική 
υπηρεσία του Δήμου Δίου-Ολύμπου

Ειδικό απορριμματοφόρο του Δήμου συλλέ-
γει τα βιοαποδομήσιμα απόβλητα από τους 
καφέ κάδους, οι οποίοι σε πρώτο στάδιο 
βρίσκονται:
•	 Στους χώρους όπου πραγματοποιού-

νται λαϊκές αγορές σε στρατιωτικές μονάδες
Καλούνται οι έμποροι των λαϊκών αγορών 

και οι υπεύθυνοι διαχείρισης βιοαποβλήτων 
να τοποθετούν στους καφέ κάδους:
•	 φρούτα, λαχανικά και φλούδες
•	 υπολείμματα μαγειρεμένων τροφών
•	 ψωμί, ζυμαρικά, ρύζι και όσπρια
•	 γαλακτοκομικά
•	 τσόφλια αυγών και υπολείμματα κα-

φέ-τσάι

•	 μικρά κλαδιά, φύλλα και γκαζόν
Σημειώνεται ότι στους καφέ κάδους δεν 

τοποθετούνται νωπά κρέατα και ψάρια, 
μαγειρικά λάδια και λίπη, συσκευασίες κάθε 
είδους, κάψουλες καφέ, ξύλινα αντικείμενα 
και πριονίδι, στάχτη και αποτσίγαρα, ακα-
θαρσίες κατοικιδίων.
Το ειδικό απορριμματοφόρο μεταφέρει τα 

βιοαπόβλητα στις εγκαταστάσεις του ΦΟ-
ΔΣΑ Κεντρικής Μακεδονίας, όπου μετατρέ-
πονται σε εδαφοβελτιωτική ύλη (λίπασμα) 
υψηλής ποιότητας. Με τον τρόπο αυτό θα 
μειωθεί η ποσότητα των απορριμμάτων 
που διατίθενται για ταφή στον ΧΥΤΑ του 
Δήμου.

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Ξεκίνησε πιλοτικά η αποκομιδή βιοαποβλήτων 
από τους καφέ κάδους

Η Αντιδημαρχία Αποκομιδής και Πρασίνου του Δήμου Δίου - Ολύμπου καλεί 
όλους όσοι πραγματοποιούν εργασίες κλαδέματος δέντρων, κοπής κλαδιών και 
αποψίλωση χόρτων, να τα τοποθετούν στους ενδεδειγμένους κάδους και όχι 

στους πράσινους κάδους και τους κάδους ανακύκλωσης.
Για πληροφορίες σχετικά με τους ενδεδειγμένους χώρους εναπόθεσης κλαδιών 

και χόρτων παρακαλούμε καλέστε το 2352061445.

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Υπενθύμιση προς τους δημότες 
για εναπόθεση κλαδιών και χόρτων 

στους ενδεδειγμένους χώρους 
ΟΧΙ ΣΤΟΥΣ ΠΡΑΣΙΝΟΥΣ ΚΑΔΟΥΣ ΚΑΙ ΚΑΔΟΥΣ ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗΣ

Στα πλαίσια της προετοιμασίας για την επετειακή 
διοργάνωση του 20ου Olympus Marathon, ο Πρό-
εδρος Αριστείδης Νίκας και μέλη του Δ.Σ. πραγμα-
τοποίησαν συνάντηση εργασίας στο γραφείο της 
Αντιπεριφερειάρχη κ. Σοφίας Μαυρίδου.
Στη συνάντηση πήρε μέρος και ο Δήμαρχος Δί-

ου-Ολύμπου κ. Βαγγέλης Γερολιόλιος, η μεσολάβη-
ση του οποίου και η έμπρακτη συμπαράστασή του 
υπήρξε καθοριστική. Ο κ. Δήμαρχος έθεσε το γενικό 
πλαίσιο των αναγκών της φετινής διοργάνωσης και 
τόνισε για άλλη μια φορά τα πολλαπλά οφέλη και 
την προβολή του τόπου μας μέσα από τους αγώνες 
του ΟΜ.

Η κ. Μαυρίδου, αναγνωρίζοντας τη σημαντικό-
τητα του αγώνα και το διεθνή χαρακτήρα του, με 
ό,τι αυτό συνεπάγεται για το τουριστικό προϊόν 
της περιοχής, προχώρησε άμεσα σε υποστηρικτικές 
ενέργειες φέρνοντας τον  Πρόεδρο και τα μέλη του 
Δ.Σ. σε επαφή με χορηγούς και ανθρώπους που θα 
βοηθήσουν τη διοργάνωση.
Στο τέλος της συνάντησης ο Πρόεδρος και τα 

μέλη του Δ.Σ. έφυγαν με την αίσθηση ότι δεν είναι 
δέκα ονειροπόλοι που παλεύουν μόνοι τους, αλλά 
έχουν στο πλευρό τους τον Δήμο και την Αντιπερι-
φέρεια, γεγονός που τους δίνει κουράγιο να συνε-
χίσουν.

Συνάντηση εργασίας για τη φετινή διοργάνωση του Olympus 
Marathon
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Με στόχο την προστασία του περιβάλλοντος και 
παράλληλα την εξοικονόμηση χρημάτων, το Δημοτικό 
Συμβούλιο Κατερίνης αποφάσισε, στην πρόσφατη 
συνεδρίασή του, την ένταξη του Δήμου Κατερίνης 
στο δίκτυο ανακύκλωσης χρησιμοποιημένων ελαίων 
και την εγκατάσταση δικτύου κάδων σε επιλεγμένα 
κεντρικά σημεία του Δήμου, για εναπόθεση χρησιμο-
ποιημένων μαγειρικών ελαίων.
Σύμφωνα με όσα ανέφερε στην εισήγησή του ο 

Αντιδήμαρχος Καθαριότητας Ηλίας Τάπρας, η υλο-
ποίηση αυτού του προγράμματος θα έχει σημαντική 
δημόσια ωφέλεια στο περιβάλλον, αφού τα μαγειρικά 
έλαια δεν θα ρίχνονται στα αστικά απόβλητα και στην 
αποχέτευση, δεν θα ρυπαίνεται ο υδροφόρος ορίζο-
ντας, δηλαδή το πόσιμο νερό, τα ποτάμια, οι θάλασ-
σες και τα άλλα φυσικά οικοσυστήματα.
Επιπλέον δε, θα εξοικονομούνται χρήματα που μέ-

χρι σήμερα δίνονται για καθαρισμούς και αποφράξεις 
αποχετεύσεων, επειδή εκεί καταλήγει μια σημαντική 
ποσότητα βρώσιμων λαδιών.
Ανέφερε επίσης ότι θα έχει άμεσο όφελος ο Δήμος 

αλλά και η τοπική κοινωνία μέσα από την εκπαίδευση 
πολιτών σε δράσεις και πολιτικές περιβαλλοντικού σε-
βασμού, κοινωνικής ευθύνης και πράσινης οικονομίας.
Το πρόγραμμα αυτό, διάρκειας 5 ετών, θα υλοποιη-

θεί από την εταιρία EAST WEST GREECE σε συνεργα-
σία με τον Δ. Κατερίνης.
Η εταιρία, σύμφωνα με τη σύμβαση που θα υπογρα-

φτεί, θα φέρει αποκλειστικά την ευθύνη, το κόστος 
προμήθειας και δωρεάν τοποθέτησης των απαιτού-
μενων κάδων ειδικών προδιαγραφών καθώς και το 
συνολικό κόστος του έργου, δηλαδή τα αναλώσιμα, 
τη συντήρηση και το κόστος προσωπικού, την αποκο-
μιδή, την επεξεργασία, τη διαχείριση των υλικών και 
την τελική τους διάθεση.
Τέλος, η εταιρία υποχρεούται να ενημερώνει τον 

Δήμο για την πρόοδο του προγράμματος και, σε 

ετήσια βάση, να παραχωρεί στατιστικά στοιχεία που 
θα αφορούν στην αξιοποίηση των περισυλλεγμένων 
υλικών.
Σε δηλώσεις του ο Αντιδήμαρχος Καθαριότητας Ηλί-

ας Τάπρας ανέφερε, μεταξύ άλλων, ότι με την ένταξη 
του Δήμου στο συγκεκριμένο πρόγραμμα, «προστα-
τεύουμε το περιβάλλον, εξοικονομούμε χρήματα και 
εκπαιδεύουμε τους πολίτες σε δράσεις πράσινης οικο-
νομίας, και μάλιστα αυτό γίνεται χωρίς να χρειαστεί 
να πληρώνει ο Δήμος ούτε ένα ευρώ. Όλα είναι δωρε-
άν μέσα από τη σύμβαση που θα υπογράψουμε».

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Πρόγραμμα συλλογής και ανακύκλωσης χρησιμοποιημένων λαδιών 
ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΘΑΡΙΟΤΗΤΑΣ ΗΛΙΑΣ ΤΑΠΡΑΣ: «ΠΡΟΣΤΑΤΕΥΟΥΜΕ ΤΟ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝ, ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΟΥΜΕ 

ΧΡΗΜΑΤΑ ΚΑΙ ΕΚΠΑΙΔΕΥΟΥΜΕ ΤΟΥΣ ΠΟΛΙΤΕΣ ΣΕ ΔΡΑΣΕΙΣ ΠΡΑΣΙΝΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΑΣ»

Σε διανομή πληροφοριακού υλικού προς ιδιοκτήτες 
ακινήτων συγκεκριμένων οικοδομικών τετραγώνων 
στη συνοικία του Σιδηροδρομικού Σταθμού Κατερί-
νης για υποβολή δηλώσεων ιδιοκτησίας, προχώρησε 
κλιμάκιο της Διεύθυνσης Δόμησης, ύστερα από πρω-
τοβουλία του Δημάρχου σε συνεννόηση με τον Αντι-
δήμαρχο Δόμησης Παναγιώτη Ιορδανίδη.
Σύμφωνα με το υλικό που διανεμήθηκε, οι ιδιοκτή-

τες ακινήτων που βρίσκονται εντός των Οικοδομικών 
Τετραγώνων 407, 420, 447Α, 447Β, 426, 426Α, 427Β, 
και οι Κοινόχρηστοι Χώροι μεταξύ των Οικοδομικών 
Τετραγώνων 447Α, 447Β, 447Δ, μεταξύ του Οικοδο-
μικού Τετραγώνου 407 και της οδού Λ. Ιασωνίδη 
και βόρεια του Οικοδομικού Τετραγώνου 411, της 
εγκεκριμένης πολεοδομικής μελέτης Σιδηροδρομι-
κού Σταθμού, καλούνται, για μια ακόμη φορά, κατά 
τις εργάσιμες ημέρες και ώρες, να προσέλθουν στη 
Διεύθυνση Υπηρεσίας Δόμησης, στον 2ο όροφο του 
Δημαρχείου, επί της πλατείας Δημαρχείου στην Κατε-
ρίνη, προκειμένου να υποβάλουν την προβλεπόμενη 
δήλωση ιδιοκτησίας των ακινήτων τους, ώστε να 
ληφθούν υπόψη κατά τη σύνταξη της Πράξης Εφαρ-
μογής.
Η δήλωση ιδιοκτησίας αφορά δικαιούχους και όχι 

ακίνητα. Σε περίπτωση που ένα ακίνητο ανήκει σε 
περισσότερα από ένα πρόσωπα, θα πρέπει να υπο-
βληθούν τόσες δηλώσεις ιδιοκτησίας όσα είναι τα 
πρόσωπα που έχουν εμπράγματο δικαίωμα επί του 
συγκεκριμένου ακινήτου. Η δήλωση ιδιοκτησίας υπο-
βάλλεται ανεξάρτητα από το εάν το ακίνητο είναι 
οικοδομημένο ή αδόμητο.
Επισημαίνεται ότι δεν κρίνεται απαραίτητη η εκ νέου 

συμμετοχή στη διαδικασία υποβολής δηλώσεων για 
όσους κύριους και νομείς των ακινήτων έχουν ήδη 
υποβάλει δήλωση ιδιοκτησίας κατά την προηγούμενη 
πρόσκληση υποβολής δηλώσεων.

Για την υποβολή δήλωσης ιδιοκτησίας συμπληρώνε-
ται το ειδικό έντυπο δήλωσης ιδιοκτησίας που μπορεί 
κάποιος να προμηθευτεί είτε από τη Γραμματεία της 
Διεύθυνσης Υπηρεσίας Δόμησης, είτε στον σύνδεσμο 
https://katerini.gr/?p=41853 Η δήλωση υποβάλλε-
ται στο γραφείο της Γραμματείας της Διεύθυνσης 
Υπηρεσίας Δόμησης στον 2ο όροφο του Δημαρχείου. 
Πληροφορίες: κ. Μπατσαράς Βασίλειος, Πολιτικός Μη-
χανικός. Τηλ.: 2351 350 481
«Παρά το γεγονός ότι από τον μήνα Μάρτιο είχαμε 

εκδώσει σχετική ανακοίνωση – πρόσκληση προ-
κειμένου να υποβληθούν από τους ιδιοκτήτες των 
συγκεκριμένων οικοδομικών τετραγώνων οι σχετικές 
δηλώσεις ιδιοκτησίας, εντούτοις προβήκαμε και σε 
διανομή πληροφοριακού υλικού, χέρι με χέρι και πόρ-
τα – πόρτα, ώστε να κινητοποιήσουμε, έτι περαιτέρω, 
τον κόσμο για να προβεί στις δέουσες ενέργειες υπο-
βολής ιδιοκτησίας μαζί με τα σχετικά δικαιολογητικά. 
Και για μια ακόμη φορά, καλούμε τους ιδιοκτήτες να 
προσέλθουν στην Υπηρεσία Δόμησης δηλώνοντας τις 
ιδιοκτησίες τους, ώστε να ληφθούν υπόψη κατά τη 
σύνταξη της Πράξης Εφαρμογής», δήλωσε ο Αντιδή-
μαρχος Δόμησης Δ. Κατερίνης Παναγιώτης Ιορδανί-
δης.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Διανομή πληροφοριακού υλικού στον Σ. Σταθμό για υποβολή 
δηλώσεων ιδιοκτησίας

ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΔΟΜΗΣΗΣ Π. ΙΟΡΔΑΝΙΔΗΣ: ΟΙ ΔΗΛΩΣΕΙΣ ΘΑ ΒΟΗΘΗΣΟΥΝ ΣΤΗ ΣΥΝΤΑΞΗ ΠΡΑΞΗΣ ΕΦΑΡΜΟΓΗΣ

Οι τουριστικές συνεργασίες και η κοινή διοργάνωση 
δράσεων με στόχο την τουριστική ανάπτυξης της Κα-
τερίνης και της ευρύτερης περιοχής, αποτέλεσε αντι-
κείμενο συζήτησης κατά τη διάρκεια συνάντησης που 
πραγματοποιήθηκε στο Γραφείο του Δημάρχου Γιάν-
νη Ντούμου, με τον Αντιπεριφερειάρχη Εξωστρέφειας 
της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας Μπράνισλαβ 
(Μπάνε) Πρέλεβιτς και τον Πρόεδρο του Ελληνοσερ-
βικού Επιμελητηρίου Κωνσταντίνο Γεωργάκο.
Τους δύο επισκέπτες συνόδευε ο Δικηγόρος Κατε-

ρίνης Γιάννης Καπέτας, που κατέχει τη θέση του Συ-
μπαραστάτη του Δημότη Δ. Κατερίνης.
Στη συνάντηση, αφού αναφέρθηκαν οι μακροχρόνιοι 

δεσμοί φιλίας ανάμεσα στην Κατερίνη και στη Σερβία, 
η συζήτηση περιστράφηκε σε θέματα που αφορούν 
τη διοργάνωση κοινών δράσεων με σκοπό την εμβά-

θυνση της Ελληνοσερβικής φιλίας, προς όφελος και 
των δύο πλευρών, καθώς και τη μεγαλύτερη δυνατή 

προσέλκυση και υποδοχή Σέρβων επισκεπτών στην 
παραλιακή ζώνη της Κατερίνης.

Συνάντηση του Δημάρχου Κατερίνης με τον Μπάνε Πρέλεβιτς
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ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ 
ΣΥΝΤΑΞΗΣ:

Σμαρώ Γιαννούλη
ΣΥΝΤΑΚΤΕΣ - ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:

Μαρία Ιωαννίδου, Βαγγέλης Μπαντές
ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:

Βασίλης Ξηρομερίτης
ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:

Απόστολος Γώττας
ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:

Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας
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Ευνοϊκές ρυθμίσεις βρίσκονται σε ισχύ για τους κα-
ταναλωτές που έχουν ληξιπρόθεσμες οφειλές προς τη 
ΔΕΥΑ Κατερίνης, καθώς μπορούν να προχωρήσουν 
σε άμεσο διακανονισμό του χρέους τους σε ισόποσες 
δόσεις.
Η ρύθμιση απευθύνεται στους ιδιώτες κατανα-

λωτές (κατοικίες – νοικοκυριά), στις ατομικές 
επιχειρήσεις και στους επαγγελματικούς χώρους, 
στα Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου και στα 
Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου που έχουν 
χρέη προς τη ΔΕΥΑΚ και δεν τα έχουν εξοφλήσει.
Σημειώνεται ότι η ΔΕΥΑΚ προχωρά και σε εξατομι-

κευμένη ενημέρωση των οφειλετών και σε περίπτωση 
που κάποιος δεν ενδιαφερθεί σε εύλογο χρονικό διά-
στημα να διευθετήσει την οφειλή του, η ΔΕΥΑΚ είναι 
διατεθειμένη να προβεί σε όλες τις νόμιμες ενέργειες 
ώστε να εισπράξει την οφειλή, ακόμη και σε διακοπές 
νερού για όσους επανειλημμένως και σκόπιμα δεν 
προχωρούν σε εξόφληση των χρεών τους.
Γενικές πληροφορίες
Δικαίωμα για αίτηση ένταξης στη ρύθμιση έχουν 

οι ιδιοκτήτες ακινήτων καθώς και οι υπόχρεοι κατανα-
λωτές των οποίων οι οφειλές είναι στο όνομά τους.
Στη ρύθμιση δύναται να υπαχθούν και οφειλέ-

τες των οποίων οι προγενέστεροι διακανονισμοί τους 
έχουν ακυρωθεί, καθώς δεν κατάφεραν να είναι συνε-
πείς στην καταβολή των δόσεων και των τρεχουσών 
οφειλών.
Επιπλέον, προβλέπεται διαγραφή του 90% των 

προσαυξήσεων, στην περίπτωση εφάπαξ κατα-
βολής του συνόλου της οφειλής, επισημαίνοντας 
πως η απόφασης ρύθμισης δεν δύναται να περιλαμβά-
νει περιορισμό ή διαγραφή μέρους της κύριας οφειλής 
(Σχετική γνωμοδότηση 4/2018 του Νομικού Συμβουλί-
ου του Κράτους}.
Το ποσό της μηνιαίας δόσης σε κάθε ρύθμιση δεν 

μπορεί να είναι μικρότερο των 20€.
Πάγια ρύθμιση
Στην πάγια ρύθμιση που απευθύνεται στους ιδιώτες 

καταναλωτές (κατοικίες – νοικοκυριά) προβλέπο-
νται από 24 έως 60 δόσεις, ανάλογα με το ποσό της 
οφειλής. Επιπλέον ο αριθμός των δόσεων κυμαίνεται 
ανάλογα με το ποσό της προκαταβολής που προτίθε-
ται να καταβάλει ο υπόχρεος.
Στην πάγια ρύθμιση δίνεται επίσης η δυνατότητα 

στον οφειλέτη να επιλέξει μεταξύ ισόποσων δόσεων ή 
να καταβάλλει ένα ποσοστό του χρέους ως προκατα-
βολή και να διασφαλίσει μεγαλύτερο αριθμό δόσεων. 
Το ποσό της μηνιαίας δόσης δεν μπορεί να είναι μι-
κρότερο των 20€.
Ευάλωτα νοικοκυριά
Ευνοϊκότερες ρυθμίσεις προβλέπονται για τους οφει-

λέτες καταναλωτές που πληρούν τις προϋποθέσεις 
χορήγησης του Κοινωνικού Εισοδήματος Αλλη-
λεγγύης (Κατηγορία ΚΟΤ Α’) και για όσους έχουν 
εισόδημα από 9.000 € έως 27.000 € (Κατηγορία 
ΚΟΤ Β’). Σε αυτές τις περιπτώσεις οι οφειλέτες εντάσ-
σονται στην ευνοϊκή ρύθμιση με την προσκόμιση των 

αντίστοιχων δικαιολογητικών (ένταξης στο Κοινωνικό 
Εισόδημα Αλληλεγγύης ή Εκκαθαριστικό Σημείωμα), 
με δική τους συναίνεση.
Για τους καταναλωτές που πληρούν τις προϋποθέσεις 

χορήγησης του Κοινωνικού Εισοδήματος Αλληλεγγύης 
(Κατηγορία ΚΟΤ Α’) προβλέπονται έως 96 δόσεις. 
Στους καταναλωτές που εντάσσονται στο τιμολόγιο 
ΚΟΤ Β’ προβλέπονται από 36 έως 60 δόσεις ανάλο-
γα με το ποσό της οφειλής προς την επιχείρηση. Και 
εδώ το ποσό της μηνιαίας δόσης δεν μπορεί να είναι 
μικρότερο των 20€.
Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου (εκτός 

Τραπεζών και Ασφαλιστικών Εταιριών)
Στα Νομικά Πρόσωπα Ιδιωτικού Δικαίου, στα οποία 

δεν περιλαμβάνονται οι τράπεζες και οι ασφαλιστικές 
εταιρίες προβλέπονται έξι (6) ισόποσες δόσεις χω-
ρίς προκαταβολή, ενώ με την άμεση καταβολή του 
20% της οφειλής οι δόσεις γίνονται δώδεκα (12).
Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου – Τράπε-

ζες – Ασφαλιστικές Εταιρίες
Για τα Νομικά Πρόσωπα Δημοσίου Δικαίου, τις Τρά-

πεζες και τις Ασφαλιστικές Εταιρίες η ρύθμιση προβλέ-
πει για χρέος έως 4.000 € την εφάπαξ καταβολή του 
συνόλου της οφειλής, ενώ για ποσό άνω των 4.000 € 
η καταβολή γίνεται σε τρεις (3) ισόποσες δόσεις.
Επαγγελματικές Ρυθμίσεις Φυσικών Προσώ-

πων
Για τις ατομικές επιχειρήσεις και τους επαγ-

γελματικούς χώρους προβλέπονται 24 ισόποσες 
δόσεις, ενώ στην περίπτωση της προκαταβολής του 
20% της συνολικής οφειλής οι δόσεις γίνονται 36. Το 
ποσό της μηνιαίας δόσης δεν μπορεί να είναι μικρότε-
ρο των 20 €.
Κατάργηση της ρύθμισης
Η ρύθμιση καταργείται:

•	 Εάν ο οφειλέτης δεν καταβάλλει δύο (2) συ-
νεχόμενες δόσεις
•	 Εάν δεν εξοφλούνται οι τρέχοντες λογαρια-

σμοί.
Κατάργηση της ρύθμισης έχει ως συνέπεια την υπο-

χρεωτική καταβολή του υπολοίπου της οφειλής και 
την άμεση επιδίωξη της είσπραξής του με όλα τα προ-
βλεπόμενα από τη νομοθεσία μέτρα.
Ελάχιστο ποσό αποφυγής διακοπής υδροδότη-

σης σε περίπτωση που χαθεί η ρύθμιση
Στην περίπτωση που ένας οφειλέτης έχει προχωρή-

σει σε ρύθμιση των χρεών του και για κάποιον από 
τους παραπάνω λόγους χάσει τη ρύθμισή του, τότε 
για την αποφυγή της διακοπής της υδροδότησης οφεί-
λει να καταβάλλει ένα ποσοστό της συνολικής οφειλής 
του, ώστε να ενταχθεί σε νέα ρύθμιση. Συγκεκριμένα, 
για οφειλόμενο ποσό έως 1.000 €, πρέπει να κατα-
βάλει το 40%, για ποσό από 1.001 € έως 4.000 € το 
30% και για ποσό από 3.001 € και πάνω το 15% της 
υπολειπόμενης οφειλής.

Ρυθμίσεις οφειλών προς τη ΔΕΥΑ Κατερίνης

Σε συγχαρητήριο μήνυμα του Δημάρχου Κατερίνης κ. 
Γιάννη Ντούμου αναφέρονται τα εξής:
Συγχαίρω εγκάρδια τον αγαπητό φίλο Γιώργο 
Παρθενίδη, για την επανεκλογή του στην Προεδρία 

του Συνεταιρισμού ΡΑΔΙΟ ΤΑΞΙ Κατερίνης 18300 
καθώς επίσης και το νέο Διοικητικό Συμβούλιο του 
Συνεταιρισμού.
Εύχομαι καλή δύναμη στο έργο τους και καλή 
επιτυχία στους στόχους που έχουν θέσει προς 
όφελος των συμπολιτών μας και των επισκεπτών της 
περιοχής μας.
Είμαι πεπεισμένος ότι η καλή συνεργασία που έχουμε 
ξεκινήσει θα συνεχιστεί με στόχο την υποστήριξη, 
από πλευράς του Δήμου, των ποιοτικών υπηρεσιών 
που, ούτως ή άλλως, εξασφαλίζετε στους πελάτες 
σας.
Αγαπητέ Πρόεδρε Γιώργο Παρθενίδη, καλή συνέχεια 
στο ήδη επιτυχημένο έργο σου.
Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ
ΓΙΑΝΝΗΣ ΝΤΟΥΜΟΣ

Συγχαρητήρια του Δημάρχου Κατερίνης 
στον επανεκλεγέντα Πρόεδρο 

του ΡΑΔΙΟ ΤΑΞΙ
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Εθιμοτυπική επίσκεψη στην Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου πραγματοποίησε ο υποψήφιος Πρόεδρος του Επιμελητη-
ρίου Πιερίας κ. Κώστας Πίτσιας.
Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε στο γραφείο της Αντιπεριφε-

ρειάρχη σε φιλικό κλίμα, όπου αναπτύχθηκε εποικοδομητική συζή-
τηση σχετικά με τις ανάγκες των επιχειρήσεων της Πιερίας.
Ο κ. Πίτσιας ενημέρωσε την κ. Μαυρίδου για τη στόχευση του 

προγράμματος του συνδυασμού «Πιερία Αύριο», με κατεύθυνση 
την ενίσχυση των τοπικών επιχειρήσεων και την ανάληψη πρωτο-
βουλιών που θα ωφελήσουν τον τόπο.
Υπήρξε ανταλλαγή απόψεων σχετικά με τους τρόπους συνεργα-

σίας και τις δράσεις που μπορούν να υλοποιηθούν από κοινού, στο 
πλαίσιο της αγαστής συνεργασίας που υπάρχει μεταξύ των δυο 
φορέων, με κοινό στόχο ένα βιώσιμο και ανταγωνιστικό επιχειρη-
ματικό περιβάλλον.

Εθιμοτυπική επίσκεψη του υπ. Προέδρου του Επιμελητηρίου 
Πιερίας Κώστα Πίτσια στην Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας

Την απόφασή του να διεκδικήσει την προεδρία 
του Επιμελητηρίου Πιερίας στις επικείμενες εκλογές, 
γνωστοποίησε και επίσημα στον Δήμαρχο Κατερίνης 
Ιωάννη Ντούμο ο επιχειρηματίας Κώστας Πίτσιας, 
κατά τη διάρκεια της πρόσφατης επίσκεψής του στο 
δημαρχείο.
Στο πλαίσιο της συνάντησης που πραγματοποιήθηκε 

σε ιδιαίτερα θερμό κλίμα, οι δύο άνδρες συζήτησαν 
θέματα που αφορούν τον επιχειρηματικό κλάδο, ενώ 
ο κ. Πίτσιας ενημέρωσε τον Δήμαρχο Κατερίνης σχε-
τικά με τους βασικούς στόχους που συμπεριλαμβάνο-
νται στο πρόγραμμα του συνδυασμού ΠΙΕΡΙΑ ΑΥΡΙΟ.
«Είναι ιδιαίτερα σημαντικό για τους συναδέλφους 

επιχειρηματίες το ότι ο Δήμαρχος Κατερίνης προέρ-
χεται από τον επιχειρηματικό κλάδο, καθώς έχει ιδία 
άποψη για τα ζητήματα που μας απασχολούν. Είχαμε 
την ευκαιρία να συζητήσουμε πολλά και σημαντικά 
θέματα προσβλέποντας από κοινού σε μία αποτελε-
σματική συνεργασία», ανέφερε, στο περιθώριο της 
επίσκεψής, ο κ. Πίτσιας.
Από την πλευρά του ο Δήμαρχος Κατερίνης τόνισε 

την ανάγκη για τη αναβάθμιση του επιμελητηριακού 
θεσμού που θα απαντά στις σύγχρονες ανάγκες των 
επαγγελματιών.
Στη συνάντηση παραβρέθηκε και η Αντιδήμαρχος 

Πολιτισμού/Τουρισμού Ελίνα Διαμαντοπούλου με 
την οποία συζητήθηκαν επί μέρους ζητήματα που 
αφορούν το τουριστικό προϊόν του Δήμου Κατερίνης 
καθώς και τρόποι αναβάθμισής του μέσα από συγκε-
κριμένο μοντέλο συνεργασίας με το Επιμελητήριο.

Ο κ. Πίτσιας εξέφρασε την πλήρη ικανοποίηση του 
από την συνάντηση καθώς τέθηκαν οι βάσεις για μια 
ουσιαστική και παραγωγική συνεργασία, η οποία θα 
σηματοδοτήσει την επόμενη ημέρα για την επιχειρη-
ματικότητα της Πιερίας του Αύριο.

Επίσκεψη του υποψηφίου Προέδρου του Επιμελητηρίου 
Πιερίας Κώστα Πίτσια στον Δήμαρχο Κατερίνης

Τον Δήμαρχο Δίου-Ολύμπου, Βαγγέλη Γερολιόλιο, 
συνάντησε ο υποψήφιος πρόεδρος του Επιμελητηρί-
ου Πιερίας, Κώστας Πίτσιας, το πρωί της Παρασκευής 
12 Απριλίου 2024, στο γραφείο του Δημάρχου στο 
Λιτόχωρο.
Στο πλαίσιο της επίσκεψης συζητήθηκαν τα προβλή-

ματα που απασχολούν τον κλάδο του εμπορίου τόσο 
στα όρια του Δήμου αλλά και σε επίπεδο Πιερίας, 
προτεραιότητες και ανάγκες των επιχειρηματιών.
Παράλληλα συζητήθηκαν τρόποι περαιτέρω συνερ-

γασίας με στόχο την ενίσχυση των τοπικών επιχειρή-
σεων, οι οποίες στον Δήμο Δίου-Ολύμπου εκτείνονται 
σε μεγάλο εύρος κατηγοριών, όπως τουρισμός, φι-
λοξενία, εστίαση, εμπόριο προϊόντων πρωτογενούς 

τομέα, κ.α.
Ο Δήμαρχος Βαγγέλης Γερολιόλιος ευχήθηκε στον 

υποψήφιο Πρόεδρο κ. Πίτσια υγεία και δύναμη στην 
προσπάθειά του.

Συνάντηση του υπ. Προέδρου του Επιμελητηρίου Πιερίας 
Κώστα Πίτσια με τον Δήμαρχο Βαγγέλη Γερολιόλιο

Τον Δήμαρχο Πύδνας - Κολινδρού κ. Χρήστο Κο-
μπατσιάρη επισκέφτηκε ο υποψήφιος Πρόεδρος του 
Επιμελητηρίου Πιερίας κ. Κώστας Πίτσιας, στο πλαίσιο 
των ενημερωτικών συναντήσεων που πραγματοποιεί 
με τους θεσμικούς φορείς του Νομού.
Ο κ Πίτσιας ενημέρωσε τον Δήμαρχο Πύδνας - Κο-

λινδρού για τους βασικούς πυλώνες του προγράμμα-
τος του συνδυασμού «Πιερία Αύριο», με στόχο την 
στήριξη των επιχειρήσεων, την περεταίρω ανάδειξή 
τους και την εξωστρέφεια, σε ένα ανταγωνιστικό πε-
ριβάλλον.
Οι δύο άνδρες συζήτησαν το πλαίσιο συνεργασίας 

μεταξύ των δυο θεσμών, με στόχο την εξυπηρέτηση 

και την παροχή ουσιαστικών υπηρεσιών των επιχειρή- σεων της Β. Πιερίας.

Επίσκεψη του υπ. Προέδρου για το Επιμελητήριο Πιερίας 
Κώστα Πίτσια στον Δήμαρχο Πύδνας – Κολινδρού
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Η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας συνεχίζει με αμείω-
το ρυθμό την υλοποίηση εργασιών για αποκατάσταση 
βλαβών καταστρώματος οδού, σε όλο το οδικό δίκτυο 
της αρμοδιότητάς της, στο πλαίσιο του έργου συντή-
ρησης εθνικού και επαρχιακού οδικού δικτύου Π.Ε. Πι-
ερίας με χρηματοδότηση από το Πρόγραμμα Δημοσίων 
Επενδύσεων.
Συγκεκριμένα, τις τελευταίες ημέρες πραγματοποι-

ήθηκαν εργασίες ασφαλτόστρωσης (αποξήλωση και 
στρώση ασφάλτου) με αποκλεισμό της μίας λωρίδας 
κυκλοφορίας στην Οδό Ν. Πλαστήρα (Εγγλέζικος) από 
τους φωτεινούς σηματοδότες της διασταύρωσης με τη 
2η Επαρχιακή Οδό (Κατερίνης-Γανόχωρας-Ρυακίων) 
έως τους φωτεινούς σηματοδότες της διασταύρωσης 
με την οδό Φαρμάκη.
Η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας συνεχίζει να υλοποιεί 

έργα που εξυπηρετούν με τον καλύτερο δυνατό τρόπο 
τους κατοίκους της περιοχής, αλλά και τα διερχόμενα 

οχήματα που χρησιμοποιούν το εν λόγω οδικό δίκτυο 
αποσκοπώντας στην αδιαπραγμάτευτη ασφάλεια.

ΣΟΦΙΑ ΜΑΥΡΙΔΟΥ

«Η συντήρηση και η βελτίωση του επαρχιακού – οδικού δικτύου 
αποτελεί προτεραιότητα της Π.Ε. Πιερίας»

Το πρωί της Παρασκευής, 12 Απριλίου 2024, η Αντι-
περιφερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου δέχθηκε 
στο γραφείο της στην Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας 
το Δ.Σ. του Ερυθρού Σταυρού – Παραρτήματος Κατε-
ρίνης. Συγκεκριμένα, στη συνάντηση παρευρέθησαν 
ο Πρόεδρος του Δ.Σ. Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης 
Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. Γεώργιος, η 
Αντιπρόεδρος κ. Αναστασία Ασλανίδου, ο Ταμίας κ. 
Ανδρέας Παγούρας, καθώς επίσης και τα μέλη κ. Ευάγ-
γελος Ευθυμίου, κ. Μερόπη Καραγκάνη, κ. Δημήτρης 
Κατιρτζής, κ. Γεωργία Μπατζόγλου και κ. Μαρία Μπίλα.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης διεξήχθη ένας πα-

ραγωγικός διάλογος, ο οποίος εστιάστηκε στο σημαντι-
κό έργο που επιτελεί ο Ερυθρός Σταυρός και στο γεγο-
νός, ότι τα μέλη του, σπεύδουν κάθε φορά που υπάρ-
χει ανάγκη, να προσφέρουν ανιδιοτελώς την πολύτιμη 

βοήθειά τους, όχι μόνο εντός της Πιερίας, αλλά σε κάθε 
γωνιά της χώρας μας, όπως επίσης κι εκτός συνόρων.
«Η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας ανέκαθεν στήριζε 

και συνεχίζει να στηρίζει τον Ερυθρό Σταυρό και συγκε-
κριμένα το Τμήμα μας, γεγονός που υποδηλώνει την 
έμπρακτη αναγνώριση και αλληλεγγύη στο ανθρωπιστι-
κό έργο που επιτελεί ο Ελληνικός Ερυθρός Σταυρός», 
επεσήμανε ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης, κος Γεώρ-
γιος.
Από την πλευρά της, η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας κ. 

Σοφία Μαυρίδου τόνισε πως «Η Περιφερειακή Ενότητα 
Πιερίας πάντα θα είναι αρωγός στο σπουδαίο έργο του 
Ερυθρού Σταυρού, καθώς η πολύτιμη αρωγή του και 
το πλούσιο εθελοντικό έργο των μελών του αποτελεί 
την ύψιστη μορφή προσφοράς προς τον συνάνθρω-
πο».

Η συνάντηση ολοκληρώθηκε με τη διαβεβαίωση και 
των δύο πλευρών για τη συνέχιση της αγαστής εργα-
σίας μεταξύ της Π.Ε. Πιερίας και του Ερυθρού Σταυ-
ρού-Παραρτήματος Κατερίνης, καθώς κοινό στόχο απο-
τελεί η προαγωγή του εθελοντισμού ως ουσιαστικής 
μορφής ανιδιοτελούς προσφοράς.

Επίσκεψη του Δ.Σ. του Ελληνικού Ερυθρού Σταυρού – 
Παραρτήματος Κατερίνης στην Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας

Το πρωί της Τρίτης 9 Απριλίου 2024 η Αντιπεριφε-
ρειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου συναντήθηκε 
στο γραφείο της στην Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας 
με το νεοσύστατο Δ.Σ. του ΕΟΣ Κατερίνης.
Στη συνάντηση παρευρέθησαν ο Πρόεδρος του 

ορειβατικού συλλόγου κ. Νικόλαος Τζέγκας, ο 
Αντιπρόεδρος κ. Ιωάννης Νταμπώσης, ο Γενικός 
Γραμματέας κ. Απόστολος Τσολακίδης, ο Ταμίας κ. 
Αλέξανδρος Δημόπουλος, ο Έφορος Ορειβασίας-Α-
ναρρίχησης κ. Χρυσοβαλάντης Κώττας, ο Έφορος 
Εγκαταστάσεων κ. Λάζαρος Δασκαλόπουλος, καθώς 
επίσης και το μέλος κ. Βασίλειος Μπαλάτος.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης συζητήθηκαν θέ-

ματα που αφορούν στη λειτουργία του ορειβατικού 
συλλόγου, καθώς επίσης συζητήθηκε και η πλούσια 
δράση του, η οποία δεν περιορίζεται μόνο σε αθλη-

τικές δραστηριότητες, αλλά και στην ουσιαστική 
συμβολή των μελών του στην αδιαπραγμάτευτη 
ασφάλεια των ορειβατών, όπως επίσης και την ανά-
δειξη των ορεινών μας όγκων και της προστασίας των 

δασών μας.
Το Δ.Σ. του ΕΟΣ Κατερί-

νης ευχαρίστησε την Αντι-
περιφερειάρχη Πιερίας για 
τη διαρκή συνεργασία με 
την Περιφερειακή Ενότητα 
Πιερίας και δεσμεύθηκαν 
πως θα συνεχίσουν να 
προσφέρουν την πολυετή 
τους πείρα κάθε φορά που 
κάποια ανάγκη το απαιτεί 
εξασφαλίζοντας την προ-
στασία των πολιτών, αλλά 
και των επισκεπτών της 
Πιερίας που έρχονται για να χαρούν τα βουνά και τα 
δάση του τόπου μας.

Επίσκεψη του νεοσύστατου Δ.Σ. του Ελληνικού Ορειβατικού 
Συλλόγου Κατερίνης στην Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας

Το πρωί της Δευτέρας, 8 Απριλίου 2024, η Αντιπερι-
φερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου συναντήθηκε 
στο γραφείο της στην Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας 

με το Δ.Σ. της Ένωσης Αστυνομικών Πιερίας.
Στη συνάντηση παρευρέθησαν ο νέος Πρόεδρος της 

Ένωσης κ. Γεώργιος Φόλιος, ο Αντιπρόεδρος κ. Αθα-
νάσιος Μακρής, ο Γενικός Γραμματέας κ. Θωμάς Κο-
κόρας, ο Ταμίας κ. Ιωάννης Ελεκίδης, ο Οργανωτικός 
Γραμματέας κ. Δημήτριος Γκόλτσιος και ο Γραμματέας 
Πολιτιστικών Δράσεων κ. Γεώργιος Γκουνέλας.
Η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας συνεχάρη τον νέο 

πρόεδρο του Δ.Σ. κ. Φόλιο και του ευχήθηκε μία 
δημιουργική και παραγωγική θητεία, ενώ επεσήμανε 
πως «η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας ανέκαθεν είχε 
εξαιρετική συνεργασία με την Ένωση Αστυνομικών, 
η οποία θεωρείται δεδομένο πως θα συνεχίσει στο 
μέλλον.

Είμαστε πάντα στο πλευρό των αστυνομικών μας, 
των οποίων το έργο αντιλαμβανόμαστε πως είναι 
εξαιρετικά δύσκολο, για αυτό και πάντα στο πλαίσιο 
των αρμοδιοτήτων μας, είμαστε δίπλα τους αφου-
γκραζόμενοι τις προκλήσεις και τις δυσκολίες που 
αντιμετωπίζουν στην εργασιακή τους καθημερινότη-
τα. Άλλωστε ο στόχος μας είναι κοινός: η προστασία 
και η ασφάλεια όλων των πολιτών ανεξαιρέτως».
Από την πλευρά τους, ο Πρόεδρος και τα μέλη του 

Δ.Σ. ευχαρίστησαν την Αντιπεριφερειάρχη για την 
αγαστή συνεργασία και τη διαβεβαίωσαν πως η Ένω-
ση Αστυνομικών Πιερίας θα συνεχίζει να συνεργάζεται 
με την Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας με γνώμονα 
πάντα το κοινό καλό.

Επίσκεψη του Δ.Σ. της Ένωσης Αστυνομικών Πιερίας 
στην Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας
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Την Τετάρτη 10 Απριλίου τελέστηκαν τα Θυρανοίξια 

του πλήρως ανακαινισθέντος Ιερού Παρεκκλησίου 
του Αγίου Λαζάρου και των Αδελφών του, Αγίων Μυ-
ροφόρων Μάρθας και Μαρίας, στον Κορινό Πιερίας.
Το Ιερό Παρεκκλήσιο το οποίο υφίσταται στο συγκε-

κριμένο τόπο από το τέλος της δεκαετίας του 1960, 
ανακαινίστηκε πρόσφατα με πρωτοβουλία του Προϊ-
σταμένου του Ενοριακού Ι. Ναού Αγίου Παντελεήμο-
νος Κορινού, Πρωτ. Χρήστου Σεϊταρίδη. Στο εν λόγω 
Παρεκκλήσιο φυλάσσετε θαυματουργό εικόνισμα του 
Αγίου Λαζάρου του Τετραημέρου το οποίο προέρχεται 
από τον Ιερό Ναό Αγίου Λαζάρου του χωριού Εσμέ 
της Νικομήδειας της Μ. Ασίας, την οποία μετέφερε 
η αείμνηστη Μαγδαληνή Ηλιάδου με την ανταλλαγή 
των πληθυσμών το έτος 1924 που εγκαταστάθηκε 
στον Κορινό.
Πλήθος ευσεβών πιστών όλων των ηλικιών με πρώ-

το τον Πρόεδρο της Τοπικής Κοινότητας Κορινού κ. 
Δημήτριο Παπαδόπουλο, συμμετείχε στις λατρευτικές 
εκδηλώσεις για τον αγαπημένο φίλο του Χριστού Λά-
ζαρο και τις Μυροφόρες αδελφές του.
Πριν την τέλεση του Αγιασμού των Θυρανοιξίων ο 

Σεβασμιώτατος Ποιμενάρχης μας κ. Γεώργιος, υπο-
δέχθηκε επικεφαλής κλήρου, αρχόντων και λαού 
απότμημα εκ των Ι. Λειψάνων του Αγίου Λαζάρου εκ 
της Ιεράς Μονής Οσίου Διονυσίου Ολύμπου, το οποίο 
με ευλογία του Καθηγουμένου π. Μαξίμου, μετέφερε 
ο εκ των αδελφών της Μονής Αρχιμ. Εφραίμ. Ακο-
λούθησε Εσπερινή Προηγιασμένη ιερουργούντος του 
Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτου Κίτρους, Κατερίνης και 
Πλαταμώνος κ. Γεωργίου.
Ο Σεβασμιώτατος κ. Γεώργιος κήρυξε τον θείο λόγο 

και αναφέρθηκε στον βίο του Αγίου και στο κλητήριο 
άγγελμα του Κυρίου «δεύρο έξω Λάζαρε» που συνε-
χίζει να ηχεί στις καρδιές των Χριστιανών. Παράλληλα 
ευχαρίστησε και συνεχάρη τον Εφημέριο π. Χρήστο 
Σεϊταρίδη και το Εκκλησιαστικό Συμβούλιο του Ιερού 
Ναού Αγίου Παντελεήμονος Κορινού αλλά και τους 
συνδρομητές και δωρητές του Παρεκκλησίου που 
συνέβαλλαν για την εκ βάθρων ανακαίνιση και τον 
καλλωπισμό του Ιερού Παρεκκλησίου και την ετοιμα-
σία του Αγιασμού των Θυρανοιξίων. Τέλος, ευχήθηκε 
στον καθένα να γίνει φίλος του Χριστού, όπως ο 
Άγιος Λάζαρος, και να μας χαρίσει πλούσια τις δωρεές 

και τις ευλογίες Του.
Ο Εφημέριος του Ενοριακού Ναού ευχαρίστησε τον 

Σεβασμιώτατο Μητροπολίτη κ. Γεώργιο για την ευλο-
γία της παρουσίας του την ιστορική αυτή ημέρα για 
την Ενορία καθώς και τον Πρωτοσύγκελλο της Μη-
τροπόλεως π. Βαρνάβα Λεοντιάδη, ο οποίος κατά το 
παρελθόν και επί 15ετία περίπου διετέλεσε Εφημέριος 
και Πρόεδρος του Εκκλησιαστικού Συμβουλίου της 
Ενορίας του Κορινού, όπου και ο τόπος καταγωγής 
του και είχε οραματισθεί την εν λόγω ανακαίνιση, για 
την πολύτιμη συμβολή του στο έργο και την καθημε-
ρινή επιστασία των έργων κατά το τελευταίο 8μηνο 
καθώς και τους δωρητές αλλά και της κυρίες και κυ-
ρίους του συνοικισμού, τον πρωτομάστορα και όλους 
όσους εργάστηκαν για το ωραίο αποτέλεσμα. Επίσης 
ευχαρίστησε και τις αντιπροσωπίες των Συλλόγων 
α) Ποντιακού Μορφωτικού Κορινού, β) Μορφωτικού 
Νέων Κορινού, γ) Ανατολικορωμυλιωτών Κορινού και 
δ) Κουμπαγιωτών Κορινού «ο Άγ. Γρηγόριος Καλλί-
δης» για την συμμετοχή τους και ασφαλώς τον Πρόε-
δρο της Τοπικής Κοινότητος για την καλή συνεργασία 
και όλο το χριστεπώνυμο πλήρωμα.

Θυρανοίξια Παρεκκλησίου του Αγ. Λαζάρου στον Κορινό

Ξεκίνησε την Παρασκευή 5 Απριλίου η καινοτόμα 
δράση έρευνας κοινής γνώμης στους Ιερούς Ναούς 
της Κατερίνης που υλοποιούν η Ιερά Μητρόπολη 
Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος και το Τμήμα 

Διοίκησης Εφοδιαστικής Αλυσίδας του Διεθνούς Πανε-
πιστημίου Ελλάδος.
Η δράση λαμβάνει χώρα με τη μέριμνα του Σεβα-

σμιωτάτου Ποιμενάρχη κ. Γεωργίου, στο πλαίσιο του 
συμφώνου συνεργασίας που είχε υπογραφεί 
μεταξύ της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους, 
Κατερίνης και Πλαταμώνος και του Πανεπι-
στημιακού αυτού Τμήματος.
Η έρευνα, μια διασύνδεση μεταξύ της 

ερευνητικής κοινότητας και της τοπικής 
Εκκλησίας, ξεκίνησε από τον Ιερό Καθε-
δρικό Ναό Θείας Αναλήψεως Κατερίνης και 
τον Ιερό Ναό Αγίας Τριάδος με την ενεργή 
συμμετοχή των φοιτητών του Τμήματος 
Διοίκησης Εφοδιαστικής Αλυσίδας και θα 
πραγματοποιηθεί τις επόμενες ημέρες, κατά 
τη διάρκεια των Ακολουθιών, και σε άλλους 

Ενοριακούς Ναούς της Κατερίνης, έχοντας ως αντι-
κείμενο την αποτύπωση των απόψεων αλλά και της 
μέχρι σήμερα γνώσης και πληροφόρησης της κοινής 
γνώμης για το πολυσχιδές έργο της Ιεράς Μητροπό-
λεως.
Υπεύθυνοι για την επίβλεψη της όλης διαδικασίας εί-

ναι ο Καθηγητής του Τμήματος κ. Δημήτρης Φωλίνας, 
ο Επίτιμος Καθηγητής κ. Βαγγέλης Καραβαγγέλης και 
ο Αρχιερατικός Επίτροπος Κατερίνης Πρωτοπρεσβύτε-
ρος π. Αθανάσιος Μαρινόπουλος.
Η έρευνα αυτή θα αναπτυχθεί σε όλα τα γνωστικά 

αντικείμενα και σε όλους τους τομείς που μπορεί η 
επιστημονική γνώση και η έρευνα να αξιοποιηθεί για 
την ανάπτυξη και υποστήριξη των δομών της τοπικής 
Εκκλησίας με σημαντικό όφελος για τον ιερό κλήρο 
της Ιεράς Μητροπόλεως και τους Πιεριείς σε όλα τα 
επίπεδα.

ΑΠΟ ΤΗΝ ΙΕΡΑ ΜΗΤΡΟΠΟΛΗ ΚΙΤΡΟΥΣ ΚΑΙ ΤΟ ΔΙΕΘΝΕΣ ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΟ ΕΛΛΑΔΟΣ

Ξεκίνησε η καινοτόμα δράση έρευνας κοινής γνώμης 
στους Ιερούς Ναούς της Κατερίνης 

Η Οργανωτική Επιτροπή του Διεθνούς αγώνα Τρι-
άθλου «TRIMAN» (πρώην Almiraman) θέλοντας να 
εκφράσει τις ευχαριστίες της για τη στήριξη της Ιεράς 
Μητροπόλεως Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος 
προς τον θεσμό επισκέφθηκε τον Σεβασμιώτατο Μη-
τροπολίτη κ. Γεώργιο.
Στη συνάντηση που πραγματοποιήθηκε το πρωί της 

Τετάρτης 10 Απριλίου στο Μητροπολιτικό Μέγαρο Κα-
τερίνης, συμμετείχαν ο Πρόεδρος του Αθλητικού-Πο-
λιτιστικού Συλλόγου «ΤΡΙΑΣ» και της Οργανωτικής 
Επιτροπής του Αγώνα κ. Ιορδάνης Παπαδόπουλος, ο 
Διευθυντής του Αγώνα κ. Ευάγγελος Παπαδόπουλος 
και ο υπεύθυνος δημοσίων σχέσεων κ. Δημήτρης 
Μαρκίδης.
Κατά τη διάρκεια της επίσκεψης τονίστηκε μεταξύ 

άλλων, η σημαντικότητα της κορυφαίας αυτής αθλη-
τικής διοργάνωσης, η οποία, εκτός του ότι προάγει 
το αθλητικό πνεύμα και την ευγενή άμιλλα συμβάλλει 
και στη προώθηση του τουρισμού στην περιοχή.
Το τρίαθλο, εντυπωσιακό αλλά και απαιτητικό, 

γνωρίζει ραγδαία άνθηση στην Ελλάδα τα τελευταία 
χρόνια χάρη στο εντεινόμενο ενδιαφέρον για άθληση 
και τις ξεχωριστές, σπάνιας ομορφιάς διαδρομές που 
προσφέρονται.
Το TRIMAN 2024 που θα πραγματοποιηθεί από την 

Παρασκευή 10 Μαΐου έως και την Κυριακή 12 Μαΐου 
στην Ολυμπιακή Ακτή του Δήμου Κατερίνης αναμέ-
νεται να προσελκύσει έντονο ενδιαφέρον και μεγάλο 
αριθμό συμμετοχών. Στον αγώνα θα λάβουν μέρος 
και αθλητές διεθνούς κύρους.
Στον Σεβασμιώτατο Ποιμενάρχη κ. Γεώργιο απονε-

μήθηκε τιμητικό αναμνηστικό για τη στήριξη και το 
ενδιαφέρον του σχετικά με τη διοργάνωση.
Από τη μεριά του ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης 

Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ. Γεώργιος δή-
λωσε χαρακτηριστικά:
«Θέτουμε για ακόμη μια χρονιά υπό την αιγίδα 

μας τη σημαντική αυτή διοργάνωση Τριάθλου που 
συμβάλλει στην εμπέδωση και την προώθηση των 
αξιών του ευ αγωνίζεσθαι, του αθλητισμού και του 

εθελοντικού κινήματος. Ευχόμαστε η Πιερία να κα-
θιερωθεί ως επίκεντρο αντίστοιχων δραστηριοτήτων 
που προάγουν τον Αθλητισμό και τον Πολιτισμό και 
ταυτόχρονα συντελούν στην ανάπτυξη του αθλητικού 
Τουρισμού».

Τo «TRIMAN» τίμησε τον Μητροπολίτη Κίτρους κ. Γεώργιο
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Σε ανακοίνωση της Διεύθυνσης Δασών Πιερίας ανα-

φέρονται τα εξής:
Η Διεύθυνση Δασών Πιερίας σχετικά με την πυρκα-

γιά που εκδηλώθηκε στο Δημόσιο Δασικό Σύμπλεγμα 
Ρητίνης – Βρύας, σας ενημερώνει ότι αυτή ξεκίνησε 
πλησίον της δασικής θέσης «Μεσιά» σε υψομέτρο 
1.100 μέτρων, την Κυριακή 31 Μαρτίου 2024. Η με-
τάβαση της υπηρεσίας ήταν άμεση και η παρουσία 
της ήταν και είναι συνεχής στην περιοχή.
Η πυρκαγιά ήταν ως επί το πλείστο έρπουσα, καίγο-

ντας υπόροφο Οξιάς και Μ. Πεύκης σε έκταση 2.612 
στρεμμάτων, περνώντας από το καταφύγιο της «Σα-
ρακατσάνας» στα 1.680 μέτρα, το οποίο αποτέλεσε 
και το κέντρο της επιχείρησης της Πυροσβεστικής 
και της Δασικής Υπηρεσίας, φτάνοντας μέχρι τα όρια 
της Π.Ε. Πιερίας με την Κοζάνη σε υψόμετρο 2.000 
μέτρα.
Πρώτο μέλημα της υπηρεσίας ήταν να αποτραπεί η 

μετατροπή της πυρκαγιάς σε επικόρυφη, η οποία θα 
ήταν καταστροφική, η προστασία του καταφυγίου και 
των ανθρώπων που επιχειρούσαν στην κατάσβεση, η 
λιγότερη δυνατή ζημία του δασικού οικοσυστήματος 
και η υποστήριξη της ΠΥ με τις κατάλληλες επιστη-
μονικές πληροφορίες για την μελλοντική εξέλιξη και 
κατεύθυνσή της.
Το δασικό οδικό δίκτυο ήταν συντηρημένο και 

προσπελάσιμο για τα παντός τύπου οχήματα, πυρο-
σβεστικά, υδροφόρες και μηχανήματα έργου από την 
Ρητίνη έως και το καταφύγιο της Σαρακατσάνας, ενώ 
για τον έλεγχο της πυρκαγιάς διανοίχτηκαν 7 αντιπυ-
ρικές ζώνες έως τα όρια με την Π.Ε. Κοζάνης και του 
χιονοδρομικού κέντρου του Ελατοχωρίου.
Εντός του δασικού συμπλέγματος υπήρχαν δύο 

διαθέσιμα σημεία υδροληψίας, στην δασική θέση 

«Μεσιά» σε υψόμετρο 1.100 μέτρα και πλησίον του 
καταφυγίου στα 1.680 μέτρα.
Η όλη επιχείρηση από την πλευρά της Δασικής 

Υπηρεσίας και η υποστήριξη στο έργο κατάσβε-
σης της Πυροσβεστικής, στέφτηκε με επιτυχία, 
λόγω των ενεργών πολιτών, οι οποίοι αποτε-
λούν τους θεματοφύλακες των δασών και του 
φυσικού περιβάλλοντος.
Οι κάτοικοι της Ρητίνης, της Βρύας, του Ελατοχωρί-

ου και των όμορων οικισμών, οι κτηνοτρόφοι της πε-
ριοχής, οι Δασικοί Συνεταιρισμοί Καταλωνίων, Αγίου 
Δημητρίου, Λιβαδίου, Μηλιάς, Σκοτίνας, Ελατοχωρίου, 
Φωτεινών, δασεργάτες της Pieria Wood (Δροσούνης 
Π.), η ΚΟΜΑΘ, ο κυνηγετικός Σύλλογος Κατερίνης, οι 
εθελοντές, οι ορειβάτες, οι διαχειριστές του καταφυ-
γίου «Σαρακατσάνα» και όλοι οι επώνυμοι και ανώ-
νυμοι πολίτες, που ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμα της 
υπηρεσίας από την πρώτη στιγμή, ήταν ο κυριότε-

ρος παράγοντας της σωτηρίας του δάσους από 
την πύρινη λαίλαπα.
Θα πρέπει να τονιστεί η άψογη συνεργασία της 

Δασικής με την Πυροσβεστική Υπηρεσία κατά την 
εκτέλεση των αρμοδιοτήτων τους (πρόληψης και 
καταστολής), με την Πολιτική Προστασία της Περιφέ-
ρειας Κεντρικής Μακεδονίας και της Π.Ε. Πιερίας, με 
τον Δήμο Κατερίνης και με τον Ελληνικό Στρατό, για 
τη διάθεση 6 μηχανημάτων έργου για όσο διάστημα 
αυτά ήταν απαραίτητα και 2 υδροφόρων.
Τέλος θα πρέπει να τονιστεί η επιστημονική επάρ-

κεια και η άριστη γνώση των δασικών οικοσυστη-
μάτων και του ορεινού όγκου της Πιερίας, όλου του 
προσωπικού της υπηρεσίας, τόσο αυτού που βρέθη-
κε στο πεδίο της πυρκαγιάς, όσο και αυτού που το 
υποστήριξε καθ’ όλη της διάρκεια από την έδρα της 
υπηρεσίας, σε μία χρονική στιγμή όπου η αντιπυρική 
περίοδος δεν έχει ξεκινήσει.
Ο Αν. Προϊστάμενος της Δ/νσης Δασών Πιερί-

ας
Δρ. Πέτρος Παπαπέτρου
Δασολόγος με Α’ βαθμό

Η Διεύθυνση Δασών Πιερίας για τη φωτιά στα Πιέρια Όρη 

Εκδήλωση για την «Παρουσίαση του Συλλογικού 
Σήματος της Πιερίας», θα πραγματοποιηθεί αύριο Τε-
τάρτη 17 Απριλίου 2024 στις 19:00, στη Συνεδριακή 
Αίθουσα του Επιμελητηρίου Πιερίας (1ος όροφος), 
όπου θα ενημερωθούμε για τους τρόπους χρήσης του 
Συλλογικού Σήματος και τα πολλαπλά οφέλη του.
Η σημασία των Συλλογικών Σημάτων και η χρήση 

τους έχει ενταθεί τα τελευταία χρόνια. Οι καταναλω-
τές είναι πιο συνειδητοποιημένοι από ότι παλαιότερα 
και θέλουν να γνωρίζουν από που και πως παράγονται 
τα προϊόντα που αγοράζουν και ποιοι άνθρωποι βρί-
σκονται πίσω από τις υπηρεσίες που απολαμβάνουν.
Αρκετές ευρωπαϊκές περιοχές έχουν ήδη αρχίσει 

να κάνουν χρήση των Συλλογικών Σημάτων και τα 
πρώτα αποτελέσματα δείχνουν, ότι πλέον χαίρουν 
αυξημένης αναγνωσιμότητας σε ευρωπαϊκό επίπεδο 
και κατ’ επέκταση μεγαλύτερης ανάπτυξης για τις επι-

χειρήσεις τους.
Η Διοίκηση του Επιμελητηρίου, διέκρινε τη σημα-

σία χρήσης ενός τέτοιου σήματος-συμβόλου για την 
περιοχή του Ολύμπου και εργάστηκε σκληρά για τη 
δημιουργία και την επίσημη αναγνώριση Συλλογικού 
Σήματος για την περιοχή μας, με σκοπό να εκπροσω-
πούνται οι Πιερικές επιχειρήσεις και να είναι εύκολα 
αναγνωρίσιμες σε εθνικό και ευρωπαϊκό επίπεδο.
Ομιλητές της εκδήλωσης θα είναι:
• Ηλίας Χατζηχριστοδούλου, Πρόεδρος Επιμελητηρί-

ου Πιερίας και Αντιπρόεδρος Κεντρικής Ένωσης Επι-
μελητηρίων Ελλάδος.
• Στάθης Κουτσοχήνας, Διδάκτωρ Νομικής – Δικηγό-

ρος, πρ. Πρόεδρος Δικηγορικού Συλλόγου Θεσσαλο-
νίκης.
• Χρήστος Χέλμης, Brand Strategist & Creative 

Director, ιδρυτής της εταιρείας Colibri. Η ΕΚΔΗΛΩΣΗ ΕΙΝΑΙ ΑΝΟΙΧΤΗ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ.

Παρουσίαση του Συλλογικού Σήματος της Πιερίας

«Η Ένωση Ξενοδόχων Πιερίας, στηρίζει 
κάθε πρωτοβουλία που προσθέτει στο 
brand name της Πιερίας και αναδεικνύει την 
άυλη πολιτιστική κληρονομιά», υπογράμ-
μισε ο Πρόεδρος της Ένωσης Ξενοδόχων 

Πιερίας κ. Ηρακλής Τσιτλακίδης, με αφορμή 
την παρουσίαση από το Ινστιτούτο Πολι-
τισμού και Ανάπτυξης Πιερίας – Ολύμπου 
«Λίκνο των Μουσών», της δημιουργίας Θε-
ματικού Πάρκου στις Καρυές Πιερίας.

Πρόκειται για ένα 
θεματικό πάρκο με 
κέντρο τη Μυθολογία 
και άξονες τις τέχνες 
και τις επιστήμες που, 
σύμφωνα με τον 
μύθο, προστάτευαν 
οι Πιερίδες Μούσες, 
όπως Τέχνες του 
Λόγου, Μουσική και 
Καλές Τέχνες, Θε-
τικές επιστήμες και 
Επιστήμες Περιβάλλο-
ντος, Τεχνολογία, το 
οποίο θα ονομάζεται 

«MUSEIO».
Η πρώτη φάση που αφορά τη δημιουρ-

γία μιας ολοκληρωμένης πρότασης και 
ενός στρατηγικού σχεδίου ολοκληρώθηκε 
και τώρα οι εμπνευστές του εγχειρήματος 
είναι στη δεύτερη φάση αναζήτησης επεν-
δυτών και κεφαλαίων.
«Ως Ένωση Ξενοδόχων Πιερίας βλέπουμε 

θετικά την πρωτοβουλία που έχει ξεκινή-
σει από τα μέλη του Ινστιτούτου Πολιτι-
σμού και Ανάπτυξης Πιερίας – Ολύμπου 
“Λίκνο των Μουσών”, και στηρίζουμε την 
προσπάθεια στο μέτρο που μας αναλογεί. 
Εκτιμούμε ότι η δημιουργία ενός θεματι-
κού πάρκου τέτοιου βεληνεκούς θα δώσει 
προστιθέμενη αξία στη συγκεκριμένη πε-
ριοχή και θα προσελκύσει επισκέπτες από 
όλο τον κόσμο, αναδεικνύοντας τον μυθο-
λογικό πλούτο της Πιερίας», επισήμανε ο 
κ. Τσιτλακίδης.

ΗΡΑΚΛΗΣ ΤΣΙΤΛΑΚΙΔΗΣ

«Η Ένωση Ξενοδόχων Πιερίας στηρίζει προσπάθειες που 
αναδεικνύουν την άυλη πολιτιστική κληρονομιά της Πιερίας»
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ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΠΑΝΤΕΣ
Οι «Ανθισμένες Κερασιές» της Πιερίας ανοίγουν τον 

δρόμο για νέα τουριστικά μονοπάτια στην περιοχή, με 
στόχο την προσέλκυση τουριστών που αναζητούν μια 
διαφορετική εμπειρία. Στον Κολινδρό, μια περιοχή γνω-
στή για την παραγωγή των μοναδικών κερασιών της, 
έλαβε χώρα το Σάββατο 13 Απριλίου 2024 ένα εντυ-
πωσιακό γεγονός που έφερε μαζί του πολλά δρώμενα 
πολιτιστικού και γαστρονομικού ενδιαφέροντος, με την 
παρουσία της Προέδρου του Ε.Ο.Τ. Άντζελας Γκερέκου.
Η Πρόεδρος του Ελληνικού Οργανισμού Τουρισμού, 

σε συνεργασία με την Αντιπεριφερειάρχη Π.Ε. Ενότη-
τας Σοφία Μαυρίδου και τις τοπικές αρχές του Δήμου 
Πύδνας - Κολινδρού και Δήμου Κατερίνης, ξεκίνησε 
αυτή την πρωτοβουλία που αναδεικνύει την ομορφιά 

και την πλούσια κληρονομιά της Πιερίας.
Η δράση στον Κολινδρό περιλάμβανε ποικίλες δρα-

στηριότητες, από παραδοσιακές γευστικές εμπειρίες με 
κύριο συστατικό το κεράσι μέχρι δράσεις πολιτιστικού 
ενδιαφέροντος και εκδηλώσεις για τους μικρούς μας 
φίλους. Οι επισκέπτες είχαν την ευκαιρία να εξερευνή-
σουν την περιοχή, να γνωρίσουν τις τοπικές παραδό-
σεις και να απολαύσουν παραστάσεις ζωγραφικής και 
δημιουργικής δραστηριότητας.
Οι «Ανθισμένες Κερασιές της Πιερίας» αποτελούν μια 

πρωτοβουλία που συνδυάζει τη γεύση, τον πολιτισμό 
και τη φύση. Είναι μέρος μιας ευρύτερης προσπάθειας 
να ενισχυθεί ο τουρισμός στην περιοχή και να προσελ-
κύσει νέους επισκέπτες που θα ανακαλύψουν τη μαγεία 
της Πιερίας και της ελληνικής υπαίθρου.

Εξάλλου, οι κερασιές, που ανθίζουν την περίοδο αυτή 
του έτους, είναι ο συμβολισμός της ανανέωσης και 
της αναγέννησης της φύσης. Με το λευκό τους άνθος, 
δημιουργούν μια μαγευτική ατμόσφαιρα που προκαλεί 
διάφορα συναισθήματα στον επισκέπτη.
Η κ. Γκερέκου, στον σύντομο χαιρετισμό της, ανα-

φέρθηκε στην πρωτοβουλία του ΕΟΤ με τον τίτλο 
«Ανθισμένες διαδρομές» του Λευκάδιου Χερν. Η Αντι-
περιφερειάρχης Πιερίας Σοφία Μαυρίδου τόνισε πως η 
Π.Ε. Πιερίας, μέσω του ΠΟΤΑΠ, στηρίζει τέτοιες πρω-
τοβουλίες, ενώ ο Δήμαρχος Πύδνας - Κολινδρού Χρή-
στος Κομπατσιάρης, ο οποίος δώρισε στην κ. Γκερέκου 
μία εικόνα της Παναγίας, γνωστοποίησε πως η νέα Δη-
μοτική Αρχή καταβάλει προσπάθειες ώστε του χρόνου 
να αναβιώσει η «γιορτή κερασιού» στον Κολινδρό. Επί-
σης, σύντομο χαιρετισμό απηύθυναν ο Σεβασμιότατος 
Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνα κ. 
Γεώργιος, ο Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Ηλίας Χατζη-
χριστοδούλου, καθώς και η Αντιδήμαρχος Τουρισμού 
Δήμου Πύδνας - Κολινδρού Μαρία Ναβροζίδου, η οποία 
ανέλαβε την όλη επιτυχημένη διοργάνωση. Τέλος, ο 
πρώην Δήμαρχος Κολινδρού Θωμάς Σολοποτιάς έκανε 
μια σύντομη ιστορική αναδρομή στην ιστορία του τό-
που. 

ΠΑΡΟΥΣΑ Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Ε.Ο.Τ. ΑΝΤΖΕΛΑ ΓΚΕΡΕΚΟΥ 

Ένα συναρπαστικό ταξίδι στις «Ανθισμένες Κερασιές» 
της Πιερίας

Ίσως και ο πιο αισιόδοξος, δεν θα περίμενε την επι-
τυχία του θεσμού των «Ανθισμένων Κερασιών της 
Πιερίας» που υλοποίησαν το διήμερο 13 και 14 Απρι-
λίου 2024 στους κερασώνες του Κολινδρού και της 
Ράχης, η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας και ο Πιερικός 
Οργανισμός Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής 
(Π.Ο.Τ.Α.Π.).
Ήταν η πρώτη φορά που επιχειρήθηκε το εγχείρημα 

κατά το πρότυπο των «Ανθισμένων Διαδρομών-Λευ-
κάδιος Χερν» που εφαρμόζει ανά τη χώρα ο Ελληνι-
κός Οργανισμός Τουρισμού με προτροπή της Προέ-
δρου του Άντζελας Γκερέκου. Αναμφίβολα η επιτυχία 
του οφείλεται στην αποδοχή του κοινωνικού συνόλου 
που ανταποκρίθηκε στο κάλεσμα.
Βέβαια η Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας και ο 

Π.Ο.Τ.Α.Π. δεν ήταν μόνοι, αλλά είχαν την υποστήρι-
ξη των λοιπών μελών του Οργανισμού, αλλά και φο-
ρέων που συνέδραμαν στην όλη πρωτοβουλία.
Όμως, πάντα σε ανάλογες εκδηλώσεις υπάρχουν 

οι… αθόρυβοι πρωταγωνιστές. Αυτοί που επιλαμβά-
νονται του προγραμματισμού, της προετοιμασίας, της 
οργάνωσης και της πραγματοποίησης της δράσης.
Έναν ρόλο που οδήγησαν επάξια σε καθόλα αίσια 

έκβαση, ο Διευθυντής του Π.Ο.Τ.Α.Π. Βασίλης Δήμου 
και ο Πρόεδρος του Αγροτικού Συνεταιρισμού Ράχης 
Πιερίας «Ο Άγιος Λουκάς», Δημήτρης Ντούρος.
Δύο δυναμικά παιδιά με διαχρονική δυναμική στα 

κοινά του τόπου. Αδιαμφισβήτητα με τέτοιους συντο-
πίτες η Πιερία σίγουρα κερδισμένη.
Συγχαρητήρια Δημήτρη και Βασίλη. Σχόλιο: Περικλής Χατζηγιάννης

«ΑΝΘΙΣΜΕΝΕΣ ΚΕΡΑΣΙΕΣ ΤΗΣ ΠΙΕΡΙΑΣ» 

Οι αθόρυβοι πρωταγωνιστές

To Κέντρο Υγείας Κατερίνης διοργάνωσε επιστημονι-
κή εκδήλωση με σκοπό την ενημέρωση των πολιτών, 
των υπηρεσιών και των φορέων για τις λειτουργίες 
και τις υπηρεσίες που προσφέρει στους κατοίκους 
του Δήμου Κατερίνης, τον θεσμό του προσωπικού 
γιατρού, τις δράσεις πρόληψης, ενημέρωσης και ευ-
αισθητοποίησης που πραγματοποιεί αυτόνομα ή και 
σε συνεργασία με φορείς, εθελοντικές οργανώσεις και 
επιστημονικές εταιρείες της περιοχής.
Όπως επίσης και για θέματα υγείας που αφορούν σε 

χρόνιες παθήσεις και καρκίνους, όπως η Χρόνια Απο-
φρακτική Πνευμονοπάθεια, ο Σακχαρώδης Διαβήτης, 

το μελάνωμα, ο Καρκίνος του Μαστού, την πρόληψη 
και την αντιμετώπισή τους.
Την προσπάθεια του Κέντρου Υγείας για ενημέρωση 

των πολιτών υποστήριξε έμπρακτα η 3η Υγειονομική 
Περιφέρεια, ο Δήμος Κατερίνης και ο Ιατρικός Σύλ-
λογος Πιερίας, θέτοντας την ημερίδα υπό την αιγίδα 
τους.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε το Σάββατο 30 

Μαρτίου 9:30 πμ-14:00 μμ, στο Πνευματικό Κέντρο 
του Δήμου Κατερίνης «ΕΚΑΒΗ» (συνεδριακή αίθουσα 
– 1ος όροφος), ήταν ανοιχτή για το κοινό και ήταν 
ΔΩΡΕΑΝ.

Επιστημονική εκδήλωση του Κέντρου Υγείας Κατερίνης 
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Με μεγάλη επιτυχία πραγματοποιήθηκε στη Κατερί-
νη το Σάββατο 13 Απριλίου 2024 το 26ο Πανελλήνιο 
επιστημονικό συνέδριο της Ένωσης Ποινικολόγων και 
Μαχόμενων Δικηγόρων. Συζητήθηκαν μεταξύ άλλων 
ζητήματα που αφορούν τις πρόσφατες τροποποιήσεις 
του Ποινικού Κώδικα και του ΚΠΔ (σύμφωνα με το 
Ν5090/2024), τις τηλεδίκες, το τεκμήριο αθωότητας, 
καθώς και τη δεοντολογία στην ποινική δίκη.

Τις εργασίες του συνεδρίου χαιρέτησαν οι κ.κ. Αθα-
νάσιος Ελευθεριάδης (Πρόεδρος του περιφερειακού 
συμβουλίου της ένωσης), Ασημίνα Στρίμπα (Πρόε-
δρος του ΔΣΚ), Σοφία Μαυρίδου (Αντιπεριφερειάρχης 
Π.Ε. Πιερίας – δικηγόρος), Χαράλαμπος Μπρουσκέλης 
(Πρόεδρος του Δ.Σ. του Δήμου Κατερίνης – δικηγό-
ρος), Σπυρίδων Κουλκουδίνας (Βουλευτής Πιερίας), 
Ηλίας Χατζηχριστοδούλου (Πρόεδρος Επιμελητηρίου 

Πιερίας) Βασίλειος Ταουξής (Πρόεδρος ένωσης Ποινι-
κολόγων και Μαχόμενων Δικηγόρων) και Δημήτριος 
Βερβεσός (Πρόεδρος της Ολομέλειας των Δικηγορι-
κών Συλλόγων Ελλάδας και του ΔΣΑ).
Στο συνέδριο συμμετείχαν δικηγόροι από όλη την 

Ελλάδα, καθηγητές πανεπιστημίου, δικαστικοί λει-
τουργοί και δικαστικοί υπάλληλοι, ενώ μέσω των 
εργασιών του καλύφθηκαν επαρκώς τα εγειρόμενα 

ζητήματα από τις πρόσφατες νομοθετικές αλλαγές 
των ΠΚ και ΠΚΔ.
Την εκδήλωση συνδιοργάνωσε η Ένωση Ποινικο-

λόγων και Μαχόμενων Δικηγόρων με τον Δικηγορικό 
Σύλλογο Κατερίνης, την Περιφερειακή Ενότητας Πιε-
ρίας και το Δήμο Κατερίνης. 

Στην Κατερίνη το 26ο Πανελλήνιο Συνέδριο της Ένωσης 
Ποινικολόγων και Μαχόμενων Δικηγόρων

Πώς πρέπει να κυκλοφορούμε με το ποδήλατό μας 
στην πόλη; Τι πρέπει να προσέχουμε ώστε να ποδη-
λατούμε με ασφάλεια; Τι πρέπει να φοράμε όταν ανε-
βαίνουμε στο ποδήλατό μας; Το πρωί της Κυριακής 
14 Απριλίου 2024, με την καθοδήγηση στελεχών της 
Δημοτικής Αστυνομίας καθώς και μελών της Ποδηλα-
τικής Από-Δρασης, μικροί και μεγάλοι έμαθαν απλούς 

κανόνες κυκλοφοριακής αγωγής, τους οποίους εφάρ-
μοσαν και στην πράξη. Ο λόγος για τo σεμινάριoο 
οδικής αγωγής, που με μεγάλη ανταπόκριση ατόμων 
όλων των ηλικιών επικεντρώθηκε στην ευαισθητοποί-
ηση σε θέματα οδικής παιδείας, στην ανάπτυξη δεξιο-
τήτων καλής οδικής συμπεριφοράς και πραγματοποι-
ήθηκε στο Πάρκο Κυκλοφοριακής Αγωγής του Δήμου 

Κατερίνης, στην περιοχή του Νέου Κεραμιδίου.
«Εκ μέρους και του Δημάρχου Κατερίνης Ι. Ντού-

μου, ευχαριστώ θερμά την Ποδηλατική Από-Δραση 
Πιερίας, με την οποία εγκαινιάσαμε μία εποικοδομητι-
κή και ουσιαστική συνεργασία, καθώς και τα στελέχη 
της Δημοτικής μας Αστυνομίας. Όραμά μας είναι η 
Κατερίνη να γίνει φιλική για τους ποδηλάτες και στό-
χος μας μέσα από τη συγκεκριμένη δράση είναι να 
καλλιεργήσουμε κανόνες, γνώσεις και συμπεριφορές 
χρήσιμες στην καθημερινότητα των οδηγών ποδηλά-
του. Ιδιαίτερα θέλω να ευχαριστήσω τον Αντιδήμαρ-
χο Καθαριότητας Ηλία Τάπρα και τους εργαζόμενους 
της καθαριότητας για την καθοριστική συμβολή τους 
στον καλλωπισμό του χώρου» τόνισε σε δήλωσή του, 
ο αρμόδιος Αντιδήμαρχος Θωμάς Αναστασιάδης.
Το πάρκο κυκλοφοριακής αγωγής επισκέφθηκαν, 

μεταξύ άλλων, o Βουλευτής Πιερίας Ξενοφών Μπαρα-
λιάκος, οι Αντιδήμαρχοι Ηλίας Τάπρας, Μιχάλης Γεωρ-
γιάδης, ο Δημοτικός Σύμβουλος Ευθύμης Τσίρκος, η 
Περιφερειακή Σύμβουλος Άννα Τζήκα, ο Διευθυντής 
Δευτεροβάθμιας Εκπαίδευσης Γεώργιος Μακρής κ.ά.

Ποδηλατώντας με ασφάλεια στο Πάρκο Κυκλοφοριακής 
Αγωγής Κατερίνης
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Με τον Πρόεδρο κ. Γιώργο Παρθενίδη και τα μέλη 
του Δ.Σ. του Συνεταιρισμού Ράδιο ταξί Κατερίνης – 
18300, Ιωάννη Τριανταφύλλου (Αντιπρόεδρο), Νικό-
λαο Σιρανίδη (Γραμματέα), Αθανάσιο Χατζησταμάτη 
(Ταμία) και Σταύρο Τραντόπουλο (Μέλος), συνα-
ντήθηκε ο υποψήφιος Πρόεδρος του Επιμελητηρίου 
Πιερίας κ. Κώστας Πίτσιας, στα γραφεία του Συνεται-
ρισμού.
Στη συνάντηση που πραγματοποιήθηκε σε φιλικό 

κλίμα, ο κ. Παρθενίδης ενημέρωσε τον κ. Πίτσια για 
τον τρόπο λειτουργίας του Ράδιο Ταξί, τις νέες τεχνο-
λογίες που εφαρμόζονται καθώς και για τα προβλήμα-
τα που αντιμετωπίζουν.
Από την πλευρά του ο κ. Πίτσιας επεσήμανε την 

ανάγκη να στηριχθούν οι δράσεις ενός από τους κα-

λύτερα πανελλαδικά Συνεταιρισμούς, και μέσα από 
συνέργειες να αναδειχθεί το έργο που επιτελείται στο 
πλαίσιο της καλύτερης ενημέρωσης αλλά και εξυπη-
ρέτησης πολιτών και επισκεπτών.

Ο υπ. Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιερίας K. Πίτσιας 
επισκέφτηκε τον Συνεταιρισμό Ράδιο Ταξί Κατερίνης – 18300

Υποψήφιος με τον Επιμελητηριακό Συνδυασμό «Πιε-
ρία Αύριο» και τον Κώστα Πίτσια θα είναι ο ιδιοκτήτης 
της ασφαλιστικής εταιρίας PIERINS (Pieria Insurance) 
Μιχάλης Βασιλειάδης.
O Μιχάλης Βασιλειάδης είναι ένα πολύπειρο στέ-

λεχος στον επαγγελματικό κλάδο των ασφαλίσεων, 
ξεκινώντας στον χώρο από το 1990, με σπουδές στο 
Τμήμα Ηλεκτρονικής του ΤΕΙ Θεσσαλονίκης.
Διευθυντής υποκαταστήματος στην Κατερίνη της 

ασφαλιστικής GENERALI για 25 χρόνια, δημιούρ-
γησε το καλοκαίρι του 2021,την PIERINS (Pieria 
Insurance) με έδρα την Κατερίνη και γραφεία σε Θεσ-
σαλονίκη και Βόλο, μαζί με έμπειρους και καταξιωμέ-
νους ασφαλιστικούς διαμεσολαβητές.
Η εταιρεία PIERINS διακρίθηκε και βραβεύτηκε από 

την Infotrust S.A. για το 2023 με 3 βραβεία με αποτέ-
λεσμα την αναβάθμιση του κ. Βασιλειάδη σε Επιθεω-
ρητή Ανάπτυξης Κεντρικής & Βορείου Ελλάδος.
Ίδρυσε με άλλους αξιόλογους συνάδελφους τον 

Σύλλογο Ασφαλιστικών Διαμεσολαβητων Πιερίας (Σ.Α.
ΔΙ.Π.) και εκλέχθηκε Πρόεδρος.
Πρόεδρος της ερασιτεχνικής ομάδας ποδοσφαίρου 

Μ.Α.Σ. 25ης Μαρτίου Κατερίνης τα τελευταία χρόνια, 
είναι παντρεμένος με τη Νατάσα Χασιώτη (εκπαιδευ-
τικό - Καθηγήτρια Φυσικής Αγωγής) και έχουν ένα 
παιδί, τον Βασίλη Βασιλειάδη, πτυχιούχο Κοινωνικών 
και Ανθρωπιστικών Σπουδών.
Μουσικός και ραδιοφωνικός παραγωγός αλλά και 

αθλητικός συντάκτης από το 2015 στον Αθλητικό 
106,7 fm, Metropolis 95,5 fm και στο Δημοτικό Ραδιό- φωνο Κατερίνης.

Υποψήφιος σύμβουλος με τον Κώστα Πίτσια 
ο Μιχάλης Βασιλειάδης

Στη μεγάλη οικογένεια της επιμελητηριακής ομά-
δας ΠΙΕΡΙΑ ΑΥΡΙΟ με επικεφαλής τον υποψήφιο 
πρόεδρο Κώστα Πίτσια εντάχθηκε ο γνωστός 
επιχειρηματίας με καταγωγή από τους Ν. Πόρους 
Δημήτρης Αγάκος.

Ο κ. Αγάκος δραστηριοποιείται στον χώρο της εστί-
ασης και του τουρισμού. Σπούδασε Τεχνικός Μαγει-
ρικής Τέχνης και έχοντας μακρά εμπειρία στον χώρο, 
τα τελευταία 10 χρόνια διατηρεί την επιχείρηση 
«Βookovo» στους Ν. Πόρους.

Υποψήφιος σύμβουλος 
με τον Κωνσταντίνο Πίτσια 

ο επιχειρηματίας Δημήτρης Αγάκος

Η Ένωση Ξενοδόχων Πιερίας σε συνεργασία με το 
γραφείο του Ελληνικού Οργανισμού Τουρισμού στην 
Ρουμανία, τον Διευθυντή κ. Γιώργο Σταφυλάκη και 
την Ελληνική Πρεσβεία στη Σόφια, φιλοξένησε από 
τις 12 μέχρι τις 14 Απριλίου 2024, συνεργείο της τη-

λεοπτικής παραγωγής «NO LUGGAGE» και συγκεκρι-
μένα την παραγωγό Bilyana Trayanova, τον εικονολή-
πτη Valeri Belchinski και τη δημοσιογράφο Alexandra 
Davri.
Πρόκειται για μία γνωστή και ποιοτική ταξιδιωτική 

εκπομπή με διεθνές κοινό, η οποία παρουσιάζεται 
ανελλιπώς τα τελευταία 12 χρόνια, έχοντας συνεργα-
σίες με τηλεοπτικά δίκτυα σε όλο τον κόσμο όπως η 
ΕΡΤ3 και η TVF International καθώς και με ψηφιακές 
πλατφόρμες.
«Σταθερή επιδίωξη της Ένωσης Ξενοδοχείων Πιε-

ρίας είναι η καθιέρωση της Πιερίας, ως προορισμού 
τεσσάρων εποχών, η ανάπτυξη και προώθηση των 
εναλλακτικών μορφών τουρισμού στον Όλυμπο αλλά 
και στα Πιερία Όρη. Η Φιλοξενία του τηλεοπτικού συ-
νεργείου της τηλεοπτικής παραγωγής “NO LUGGAGE” 
είναι μια στοχευμένη δράση τουριστικής προώθησης 
του τουριστικού προϊόντος του νομού που εντάσ-
σεται στις προσπάθειες προβολής και ανάδειξης των 

σημαντικών συγκριτικών στοιχείων της Πιερίας με 
σκοπό οι επισκέπτες να βιώσουν, με ποιοτικό πρόση-
μο και με κάθε λεπτομέρεια, την πραγματική εμπειρία 
που προσφέρει η περιοχή μας», ανέφερε χαρακτηρι-
στικά ο Πρόεδρος της Ένωσης Ξενοδόχων Πιερίας κ. 
Ηρακλής Τσιτλακίδης.
Το τηλεοπτικό συνεργείο είχε την ευκαιρία να γνω-

ρίσει από κοντά εκτός από το φυσικό περιβάλλον, 
τον πολιτισμό, τη γαστρονομία και τις ποικίλες εναλ-
λακτικές μορφές τουρισμού που προσφέρονται στην 
Πιερία, όπως τη θεραπευτική ιππασία, την τοπική 
οινογνωσία και γαστρονομία και φυσικά τους παραδο-
σιακούς οικισμούς.
Περιηγήθηκαν στο γραφικό Λιτόχωρο, το επιβλητικό 

κάστρο του Πλαταμώνα, τον παραδοσιακό Παλαιό 
Παντελεήμονα, τον Φορέα Εθνικού Δρυμού Ολύμπου, 
το Φαράγγι του Ενιπέα, τον γεμάτο ζωντάνια πεζό-
δρομο της Κατερίνης και τα εξήντα χιλιόμετρα συνε-
χόμενης ακτογραμμής.

Αφιέρωμα στην Πιερία από τη γνωστή με διεθνές κοινό 
εκπομπή «NO LUGGAGE»
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Τα τελευταία διεθνή ανοίγματα του Πιερικού Ορ-

γανισμού Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής 
(Π.Ο.Τ.Α.Π.) στην παγκόσμια αγορά του τουρισμού 
αποδίδουν και δρέπουν πλέον καρπούς.
Με αφορμή την παρουσία Ισραηλινών tour 

operators (τουριστικοί πράκτορες) στην Πιερία το δι-
ήμερο 9 και 10 Απριλίου 2024, οι επιχειρηματίες προ-
ώθησης πακέτων διακοπών από τη χώρα της Μέσης 
Ανατολής, συναντήθηκαν με στελέχη του Π.Ο.Τ.Α.Π. 
όπου ενημερώθηκαν για τα συγκριτικά στοιχεία της 
τουριστικής Πιερίας με όλες τις εκφάνσεις που μπορεί 
και προσφέρει στους επισκέπτες πολυποίκιλα ο Νομός 
μας.
Τους υποδέχθηκαν ο Πρόεδρος του Οργανισμού 

κ. Γιώργος Καραλής, το μέλος του Δ.Σ. κ. Στέλιος 
Ούζας και ο Διευθυντής κ. Βασίλης Δήμου, οι οποίοι 

εμπεριστατωμένα τους γνωστοποίησαν την πληθώρα 
των δυνατοτήτων που παρέχει η Πιερία στους του-
ρίστες, με αναφορά τις παραλιακές, ημιορεινές και 
ορεινές ζώνες, την βιοποικιλότητα, τον μεγάλο αριθμό 
μνημείων, λατρευτικής, ιστορικής και αρχαιολογικής 
αξίας, τα σύγχρονα καταλύματα, τις υψηλής ποιό-
τητας επιχειρήσεις εστίασης, τις ευκαιρίες προσιτών 
προσβασιμοτήτων σε κάθε γωνιά του τόπου, το πλή-
θος των πολιτιστικών επιλογών, αλλά κυρίως και τη 
φιλόξενη διάθεση των κατοίκων.
Με βάση τον προγραμματισμό της επισκεψιμότητας, 

την Τετάρτη 10 Απριλίου 2024, οι Ισραηλινοί του-
ριστικοί πράκτορες πέρα των άλλων συναντήσεων 
ξεναγήθηκαν από τον Π.Ο.Τ.Α.Π. στο αρχαιολογικό 
πάρκο και το μουσείο του Δίου, στην παλιά και νέα 
Ιερή Μονή του Αγίου Διονυσίου του εν Ολύμπω, στο 
Κέντρο Πληροφόρησης του Εθνικού Πάρκου Ολύ-
μπου και στα μονοπάτια του Ολύμπου, στον Παλαιό 
Παντελεήμονα και στα παραθαλάσσια θέρετρα της 

Πιερίας.
«Οι απαιτήσεις της σύγχρονης τουριστικής αγοράς 

συνάδουν με διεθνή ανοίγματα και ανάλογες προτά-
σεις προβολής σε κάθε γωνιά της γης, ώστε μέσω της 
ορθής ενημέρωσης να αποκτήσει η Πιερία πληθώρα 
επισκεπτών αλλά και να καταξιωθεί όσο το δυνατό 
περισσότερο στον παγκόσμιο χάρτη του βιώσιμου και 
αέναου τουριστικού προορισμού.
Με σειρά ενημερωτικών φιλοξενιών, όπως η τε-

λευταία με τους Ισραηλινούς, με τη συμμετοχή του 
Πιερικού Οργανισμού Τουριστικής Ανάπτυξης και 
Προβολής σε εγχώριες και διεθνείς τουριστικές εκθέ-
σεις, με την παρουσία μας σε θεματικές πρωτοβου-
λίες προσέλκυσης κοινού και επαγγελματιών, καθώς 
και σε διοργάνωση στοχευμένων δράσεων ενίσχυσης 
της τουριστικής ζήτησης, είναι βέβαιο ότι θα επιμηκύ-
νουμε και θα αναπτύξουμε ιδανικά το τουριστικό μας 
προϊόν» επισημαίνει ο Πρόεδρος του Οργανισμού κ. 
Γιώργος Καραλής.

Ενημερωτική επίσκεψη Ισραηλινών tour operators 
στον Π.Ο.Τ.Α.Π.

Λίγοι γνωρίζουν ότι η 29η Απριλίου έχει θεσπιστεί ως 
Ευρωπαϊκή Ημέρα για την Ενεργό Γήρανση και την 
Αλληλεγγύη μεταξύ των Γενεών
Για τον λόγο αυτό και κατόπιν συνεργασίας, οι Αντι-

δημαρχίες Υπηρεσιών Προσχολικής Αγωγής και Κοι-
νωνικής Προστασίας ένωσαν τις δυνάμεις τους ώστε 
να εφαρμόσουν πρόγραμμα πολιτικής και κοινωνικής 
παρέμβασης για την καταπολέμηση του ηλικιακού 
ρατσισμού και την ευαισθητοποίηση απέναντι στις 
ανάγκες των ατόμων μεγαλύτερης ηλικίας. Τα διαγε-
νεακά προγράμματα είναι ένας από τους ισχυρότερους 

τρόπους να καταπολεμηθεί αυτό το ατέρμονο στίγμα 
και μπορούν να βοηθήσουν στην εξάλειψη των αρνη-
τικών στερεοτύπων που επιβαρύνουν την εικόνα των 
ηλικιωμένων.
Πιο συγκεκριμένα η ομάδα θεατρικής αγωγής των 

ΚΑΠΗ παρουσίασε στα παιδιά του Δημοτικού Παιδικού 
Σταθμού της Αριστοτέλους, ένα μικρό δείγμα της δου-
λειάς της, αλληλεπιδρώντας μαζί τους μέσα από δια-
δραστικό παιχνίδι γνωριμίας και αφήγηση παραμυθιού.
«Στα ΚΑΠΗ του Δήμου Κατερίνης, μέσα από τις δρά-

σεις που πραγματοποιούμε, με αφορμή την 29η Απρι-

λίου, επιδιώκουμε να πετύχουμε την ευαισθητοποίηση 
σχετικά με τη συμβολή που τα άτομα μεγαλύτερης 
ηλικίας μπορούν και πρέπει να έχουν στην κοινωνία» 
ανέφερε ο αντιδήμαρχος κ. Σάββας Καρυπίδης, ενώ 
από την πλευρά του ο Αντιδήμαρχος κ. Μιχάλης Γεωρ-
γιάδης επισήμανε «πόσο κρίσιμη είναι η συνεργασία 
και η διαγενεακή αλληλεγγύη, σε μια ολοένα και πιο 
διαιρεμένη κοινωνία που βάλλεται από διαδοχικές κοι-
νωνικές και οικονομικές κρίσεις».
Η δράση θα επαναληφθεί μέσα στον Απρίλιο και σε 

άλλους παιδικούς σταθμούς.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

ΚΑΠΗ και Παιδικοί σταθμοί συνεργάζονται στο πλαίσιο 
της Ευρωπαϊκής Ημέρας για την Ενεργό Γήρανση

Με στόχο τη διεκδίκηση μιας ισότιμης και βιώσιμης 
κοινωνίας χωρίς ηλικιακούς ή άλλους αποκλεισμούς, 
πραγματοποιήθηκε εκδήλωση στο Ειδικό Δημοτικό 
Σχολείο με τη συμμετοχή της χορωδίας των ΚΑΠΗ Κα-
τερίνης, την Τετάρτη 10/4, με την παρουσία του Αντι-
δημάρχου Κοινωνικής Προστασίας Σάββα Καρυπίδη.

Κατά τη διάρκεια της εκδήλωσης τα μέλη των ΚΑΠΗ 
ενημερώθηκαν για το εκπαιδευτικό έργο που επιτε-
λείται στο σχολείο, για τη δομή, τη λειτουργία και τα 
προγράμματα που υλοποιούνται, ενώ η χορωδία, υπό 
την καθοδήγηση της Διευθύντριας του Δημοτικού 
Ωδείου Κατερίνης, Μπέττυς Τσομίδου, ψυχαγώγησε 

τα παιδιά με μουσική και τραγούδια που ήταν αφιερω-
μένα σ’ αυτά!
Στο κλείσιμο της εκδήλωσης, τα μέλη των ΚΑΠΗ 

προσέφεραν ψυχοκινητικό υλικό για την ενίσχυση του 
εκπαιδευτικού έργου του σχολείου.
«Ως φορείς κοινωνικής πολιτικής οφείλουμε να 

αναλάβουμε δράση ως προς την ενθάρρυνση και τη 
δημιουργία νέων ευκαιριών που θα ενισχύουν τον 
στόχο της ανάπτυξης της διαγενεακής συνεργασίας με 
φορείς, προς όφελος όλων των κοινωνικών ομάδων», 
δήλωσε, μετά το πέρας της εκδήλωσης, ο αρμόδιος 
Αντιδήμαρχος Σάββας Καρυπίδης.
Αξίζει να σημειωθεί ότι την εκδήλωση παρακολούθη-

σε και ο Αντιδήμαρχος Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυ-
ξης Θωμάς Αναστασιάδης. 

Εκδήλωση της χορωδίας των ΚΑΠΗ Κατερίνης 
στο Ειδικό Δημοτικό Σχολείο
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Μαθητές από τα Εκπαιδευτήρια Πλάτων ενέπνευσαν 

το κοινό με μια ενδιαφέρουσα παρουσίαση για την 
οικολογική και αειφόρο κινητικότητα στην πόλη της 
Κατερίνης, η οποία έλαβε χώρα την Τρίτη 9 Απριλίου 
στο Συνεδριακό Κέντρο της πόλης.
Η εκδήλωση πραγματοποιήθηκε υπό την αιγίδα του 

ECOCITY σε συνεργασία με τον Δήμο Κατερίνης και 
αποτελούσε μέρος της περιόδου δράσης των προγραμ-
μάτων ECOMOBILITY 2023-24 και FREEMOBILITY.
Οι μαθητές παρουσίασαν την πρωτοβουλία τους 

για την καλλιέργεια κοινωνικής και περιβαλλοντικής 

ευαισθησίας σχετικά με την ανάγκη για ανεμπόδιστη 
και περιβαλλοντικά φιλική πρόσβαση στο κέντρο της 
πόλης.
Κύριος σκοπός των συγκεκριμένων προγραμμάτων εί-

ναι να καλλιεργήσουν την κοινωνική και περιβαλλοντι-
κή ευαισθησία των εφήβων και της τοπικής κοινωνίας 
για την ανάγκη ελεύθερης πρόσβασης σε όλα τα κτή-
ρια και στο κέντρο των πόλεων, την ανάγκη βελτίωσης 
της ποιότητας ζωής των κατοίκων, καθώς και την ελα-
χιστοποίηση των προβλημάτων που προκαλούνται στη 
λειτουργία της πόλης, από τις συνθήκες και την συ-

μπεριφορά μετακίνησης των πολιτών. Η πρόταση των 
μαθητών αφορά τη δημιουργία σταθμών φόρτισης για 
Ηλεκτρικά ποδήλατα και πατίνια τροφοδοτούμενων 
από Οργανικά Φωτοβολταϊκά
Ο διευθυντής των Εκπαιδευτηρίων Πλάτων, κ. Πα-

παδόπουλος, εξέφρασε τη χαρά του για την ενεργό 
συμμετοχή των μαθητών σε αυτού του είδους τις κοι-
νωνικές πρωτοβουλίες.
Η εκδήλωση είχε θερμή υποδοχή από το κοινό και 

τους παρευρισκόμενους, οι οποίοι εξέφρασαν την υπο-
στήριξή τους προς την πρωτοβουλία των μαθητών.

Μαθητές των Εκπαιδευτηρίων «Πλάτων» εμπνέουν 
για περιβαλλοντική πρόοδο

Μία ξεχωριστή θεατρική παράσταση είχαν την 
ευκαιρία να παρακολουθήσουν όσοι βρέθηκαν 
το Σάββατο 6 Απριλίου στο Πνευματικό Κέντρο 
Κατερίνης «ΕΚΑΒΗ». Η παιδική θεατρική ομάδα του 
Συλλόγου Καρκινοπαθών Πιερίας παρουσίασε τη 
θεατρική παράσταση «Μια φορά κι έναν καιρό» υπό 
την σκηνοθεσία της κ. Μαριάννας Γιαννακίδου.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Ήταν μία παράσταση που τα είχε όλα: Εκπληκτικές 
ερμηνείες των παιδιών, χορό μουσική και πολύ 
γέλιο! Μέσα από το αριστοτεχνικό πάντρεμα δύο 
παραμυθιών (Κοκκινοσκουφίτσα, Χιονάτη) και μίας 
λαογραφικής ιστορίας (Γκόλφω) οι θεατές ταξίδεψαν 
σε άλλες εποχές μέσα από το ανεπιτήδευτο και 
ταυτόχρονα τόσο ζωντανό τρόπο που μόνο τα μικρά 

παιδιά μπορούν να μας δώσουν.
Στην παράσταση συμμετείχαν και 
καταχειροκροτήθηκαν οι μικροί ηθοποιοί:
Άννα Γιουρούκη, Ελένη Καστανάρα, Παναγιώτα 
Καστανάρα, Αλεξάνδρα Μπαλτούμα, Θάνος 
Μπατσίλας, Μυρτώ Οικονομοπούλου, 
Λυδία Πανίδου, Νεφέλη Πανίδου, Νεφέλη 
Παρασκευοπούλου,Θεοφανία Στεργιούλα, Ασημίνα, 
Τατσιοπούλου, Ευθυμία Τατσιοπούλου, Μιχάλης 
Τατσιόπουλος, Χρήστος Τατσιόπουλος, Ζωή Τζαφέρη, 
Αναστασία Τούφα.
Θερμές ευχαριστίες στην κ. Έλενα Σαμαρά η οποία 
επιμελήθηκε τις χορογραφίες!

Το Διοικητικό Συμβούλιο του Συλλόγου 
Καρκινοπαθών Πιερίας επιθυμεί να εκφράσει τις 
θερμές του ευχαριστίες σε όλους τους συντελεστές 
της παράστασης και τον Δήμο Κατερίνης για την 
υποστήριξη που παρείχε για τη διεξαγωγή της 
παράστασης.
Τα μαθήματα της παιδικής θεατρικής ομάδας, 
πραγματοποιούνται στον χώρο του Συλλόγου 
Καρκινοπαθών Πιερίας Π. Τσαλδάρη 16 και 
είναι ευπρόσδεκτα όσα παιδιά θα ήθελαν να 
συμμετάσχουν.
Επικοινωνήστε μαζί μας καθημερινά 9.30 – 12.30 στα 
τηλέφωνα 2351 181 185 & 6934 411 662

Παιδική θεατρική παράσταση από τον Σύλλογο 
Καρκινοπαθών Πιερίας

Μαγευτικές στιγμές είχαν την ευκαιρία να απολαύ-
σουν όσοι βρέθηκαν το απόγευμα της Δευτέρας 8 
Απριλίου 2024 στο Κέντρο Τεχνών Εννέα Μούσες, 
στην performance που είχαν ετοιμάσει για το κοινό, οι 
συντελεστές του Θεάτρου Πήγασος, στο πλαίσιο των 
παράλληλων εκδηλώσεων για τα 44 χρόνια από την 
ίδρυση του θεατρικού μας σχήματος.

Οι χώροι του ισογείου του διατηρητέου κτιρίου πλημ-
μύρισαν με ήχους και εικόνες του θεάτρου, μέσα από 
τις παραγωγές του Πήγασου και τα αποσπάσματα από 
τα θεατρικά έργα που ερμήνευσαν οι γυναίκες ηθοποι-
οί της θεατρικής ομάδας. Στην performance συμμετεί-
χαν οι Άννα Γκούντα, Τατιάνα Σιδηροπούλου, Θωμαή 
Σιούμη, Μαρία Μπουκουβάλα και Κλεοπάτρα Αλμαλιώ-

του. Στο ακορντεόν συνόδευε η Ευγενία Ακρίδα.
Σημειώνεται ότι η έκθεση για τα 44 χρόνια λειτουρ-

γίας του Θέατρου Πήγασος συνεχίζεται έως και αύριο 
Τετάρτη 17 Απριλίου. Ώρες λειτουργίας είναι: 10:00 – 
13:00 και 18:00 – 21:00.
Την πρωτοβουλία της διοργάνωσης της έκθεσης 

έχουν οι Φίλοι του Μουσείου Πόλης Κατερίνης, με την 
υποστήριξη του Δήμου Κατερίνης.

Η μαγεία της τέχνης του θεάτρου στο Κέντρο Τεχνών 
Εννέα Μούσες
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Το δημογραφικό, οι τρίτεκνοι και το αθλητικό 
voucher βρέθηκαν στο επίκεντρο της συνάντησης του 
Φώντα Μπαραλιάκου με την Υπουργό Κοινωνικής Συ-
νοχής και Οικογένειας Σοφία Ζαχαράκη.
Στη συζήτησή τους κυριάρχησε η εκπόνηση του 

σχεδίου δράσης για το μεγαλύτερο πρόβλημα που 
αντιμετωπίζει σήμερα η πατρίδα μας, το δημογρα-
φικό, με την κ. Ζαχαράκη να αναλύει τη δυναμική 
επιστροφή του κράτους στην στεγαστική πολιτική με 
τα προγράμματα «Σπίτι μου» και «Εξοικονομώ – Ανα-
καινίζω» και το πρόγραμμα κοινωνικής αντιπαροχής, 
αλλά και τις ενέργειες του Υπουργείου για την αύξη-
ση του επιδόματος γέννας από τα 400 έως τα 1.500 
ευρώ ανάλογα με τον αριθμό των παιδιών αλλά και 
την ενίσχυση του επιδόματος γέννας της αγρότισσας 
μητέρας.
Ο Βουλευτής Πιερίας ζήτησε από την Υπουργό να 

ελεγχθεί η δυνατότητα ενίσχυσης των σχολικών γευ-
μάτων στους μαθητές της Πιερίας, καθώς αποτελεί 
ένα πρόγραμμα σαφώς πετυχημένο που αξίζει να δι-
ευρυνθεί περαιτέρω.
Επιπλέον, ο κ. Μπαραλιάκος πρότεινε και την αύξη-

ση του αριθμού των δικαιούχων του προγράμματος 
επισιτιστικής βοήθειας ΤΕΒΑ που χρηματοδοτείται 
από Ευρωπαϊκούς πόρους μέσω του Υπουργείου Κοι-
νωνικής Συνοχής και Οικογένειας και του ΟΠΕΚΑ και 
υλοποιείται από τις Περιφέρειες.
Γενικότερα ο κ. Μπαραλιάκος υπογράμμισε στην 

Υπουργό πως η εικόνα που υπάρχει στην περιφέρεια 
καταδεικνύει την ανάγκη όσο το δυνατόν μεγαλύτε-
ρης στήριξης των πλέον ευάλωτων συμπολιτών μας, 
την ενδυνάμωση των νέων, των γυναικών αλλά και 
των ηλικιωμένων.
Επιπροσθέτως, ο Βουλευτής Πιερίας επανέφερε το 

αίτημά του για την εξομοίωση των Τρίτεκνων οικογε-

νειών με τις Πολύτεκνες με την κ. Ζαχαράκη 
να επισημαίνει ότι ήδη η κυβέρνηση εφαρ-
μόζει μέτρα εξομοίωσης, όπως στα ΚΔΑΠ, 
στο πρόγραμμα «ΣΠΙΤΙ ΜΟΥ», στα voucher 
κ.α. ενώ παράλληλα έχει ξεκινήσει στοχευ-
μένη προεργασία, ώστε να αποτυπωθεί το 
απαιτούμενο δημοσιονομικό κόστος για την 
πλήρη εξομοίωση.
Ο Βουλευτής Πιερίας ανέδειξε ιδιαίτερα το 

θέμα του λογαριασμού Αγροτικής Εστίας που 
αφορά στον αγροτικό πληθυσμό και στοχεύει 
στην οργάνωση προγραμμάτων επιδοτούμε-
νο κοινωνικού τουρισμού σε όλη την Ελλάδα, 
όπως διακοπών, εκδρομών, ιαματικού τουρι-
σμού, παιδικών κατασκηνώσεων κ.α.
Ο κ. Μπαραλιακός ενημέρωσε, εξάλλου, την 

Υπουργό για την πρότασή του για το Αθλητι-
κό voucher που θα δώσει την δυνατότητα σε 
παιδιά από την πρώτη Δημοτικού να εγγρα-
φούν σε αθλητικές ακαδημίες παρακινώντας 
τους νέους και τους γονείς να στραφούν 
στον αθλητισμό διοχετεύοντας εποικοδομητι-
κά την ενεργητικότητά τους και αξιοποιώντας ωφέλι-
μα τον ελεύθερο χρόνο τους.
Τέλος, αναφέρθηκε στη συζήτηση και το πιλοτικό 

πρόγραμμα του Προσωπικού Βοηθού, μια καινοτόμα 
δράση, που την έχει αγκαλιάσει η κοινωνία και που θα 
προσφέρει σημαντική ανακούφιση στους συμπολίτες 
μας με αναπηρία, με τον Βουλευτή Πιερίας να αιτείται 
την επέκτασή του, ώστε να ενταχθούν όσο το δυνα-
τόν περισσότεροι δικαιούχοι.
Στο νεοσύστατο Υπουργείο Κοινωνικής Συνοχής και 

Οικογένειας γίνεται εξαιρετική δουλειά και αποτελεί 
τον πυλώνα για την αντιμετώπιση του δημογραφικού 
και την στήριξη των ευάλωτων κοινωνικών ομάδων. 

Αυτούς τους πρώτους μήνες λειτουργίας του με σειρά 
μέτρων και πρωτοβουλιών επιχειρεί να συμβάλει στην 
ισορροπία οικογενειακής και επαγγελματικής ζωής.
Με ειδικά προγράμματα και διάθεση κονδυλίων προ-

βαίνει στη στήριξη συγκεκριμένων πολιτικών για τις 
οικογένειες και στην προώθηση της ισότητας στην 
εργασία μεταξύ ανδρών και γυναικών.
Ο κ. Μπαραλιάκος συνεχάρη την κ. Ζαχαράκη για 

την σοβαρή και ουσιαστική δουλειά που έχει κάνει 
όλο το προηγούμενο διάστημα για τους συνανθρώ-
πους μας που πραγματικά έχουν ανάγκη την στήριξη 
της πολιτείας και δεσμεύθηκαν για την συνεχή επαφή 
τους για την προώθηση των ζητημάτων και την εξέ-
ταση όσων νέων προκύψουν.

Το δημογραφικό, οι τρίτεκνοι και το αθλητικό voucher 
στο επίκεντρο της συνάντησης του Φ. Μπαραλιάκου 

με την Υπουργό Σ. Ζαχαράκη 

Επαναφέρει, με προτάσεις αλλά και νέα στοιχεία, το 
θέμα της ενίσχυσης των μηλοπαραγωγών των Ορει-
νών Πιερίων, ο Βουλευτής κ. Σπύρος Κουλκουδίνας, 
με νέα παρέμβασή του προς το Υπουργείο Αγροτικής 
Ανάπτυξης.
Ο κ. Κουλκουδίνας είχε αναφερθεί στο πρόβλημα 

που αντιμετώπιζαν μηλοπαραγωγοί της Ρητίνης, με 
καλλιέργειες που εκτείνονται σε 100 στρέμματα και 
μετά από βροχοπτώσεις το Μάιο και τον Ιούνιο του 
2023 είδαν την παραγωγή τους να μειώνεται στο ένα 
τέταρτο.
Ο Βουλευτής Πιερίας επισημαίνει ότι το επιστημονι-

κό προσωπικό του ΕΛΓΑ διαπίστωσε ότι οι βροχοπτώ-
σεις προκάλεσαν στα μήλα φυτοπαθολογική προσβο-
λή, και συγκεκριμένα φουζικλάδιο.
Σε αυτή την περίπτωση όμως δεν προβλέπεται απο-

ζημίωση αφού με βάση τον ισχύοντα κανονισμό του 
ΕΛΓΑ, οι δευτερογενείς ζημιές σε καλλιέργειες, όπως 
οι φυτοπαθολογικές προσβολές, δεν καλύπτονται 

ασφαλιστικά και ως εκ τούτου δεν αποζημιώνονται.
Ο κ. Κουλκουδίνας ζητά:
1ον) Στην επικείμενη τροποποίηση του κανονισμού 

του ΕΛΓΑ να ενταχθούν στα αποζημιωτικά αίτια και οι 
φυτοπαθολογικές προσβολές στις καλλιέργειες, προ-
κειμένου να μπορούν να αποζημιωθούν οι αγρότες.
2ον) Να εξεταστεί η περίπτωση χορήγησης έκτακτης 

οικονομικής ενίσχυσης στους μηλοπαραγωγούς που 
είδαν την παραγωγή τους να μειώνεται δραματικά, 
όπως έγινε και το 2023.
Αναφέρει μάλιστα ότι το 2023, με Κοινή Υπουργική 

Απόφαση, δόθηκε ενίσχυση στους μηλοπαραγωγούς 
όλης της χώρας, συνολικού ύψους 16.557.126,03 €, 
εκ των οποίων ποσό 134.458,90 € χορηγήθηκε σε 
135 μηλοπαραγωγούς της Πιερίας.
Παράλληλα σε ότι αφορά στις ζημιές σε καλλιέργει-

ες μήλων από το χαλάζι του Μαΐου 2023, έχουν ήδη 
καταβληθεί αποζημιώσεις ύψους 2.720.951,3 ευρώ 
στους αγρότες της Πιερίας.

Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της παρέμβα-
σης του κ.Κουλκουδίνα προς το Υπουργείο 
Αγροτικής Ανάπτυξης:
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς
Κύριο Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης
ΘΕΜΑ: «Μέτρα στήριξης για τους μηλοπα-

ραγωγούς των Ορεινών Πιερίων για την φυ-
τοπαθολογική προσβολή των καλλιεργειών 
τους, λόγω των βροχοπτώσεων»
Κύριε Υπουργέ,
Οι βροχοπτώσεις την άνοιξη και το καλο-

καίρι του 2023, προκάλεσαν σοβαρές ζημιές 
στις καλλιέργειες των μηλοπαραγωγών των 
Ορεινών Πιερίων.
Το επιστημονικό προσωπικό του ΕΛΓΑ δι-

απίστωσε (με βάση και την απάντηση του 

Υφυπουργού κ. Σταμενίτη με Αρ.Πρ. 44/13141 σε 
ερώτηση που είχα καταθέσει στη Βουλή) ότι οι βρο-
χοπτώσεις προκάλεσαν στα μήλα φυτοπαθολογική 
προσβολή, και συγκεκριμένα φουζικλάδιο.
Σε αυτή την περίπτωση όμως δεν προβλέπεται απο-

ζημίωση αφού με βάση τον ισχύοντα κανονισμό του 
ΕΛΓΑ, οι δευτερογενείς ζημιές σε καλλιέργειες, όπως 
οι φυτοπαθολογικές προσβολές, δεν καλύπτονται 
ασφαλιστικά και ως εκ τούτου δεν αποζημιώνονται.
Με βάση την κατάσταση που έχει δημιουργηθεί και 

τα δεδομένα που υπάρχουν, προκύπτει η ανάγκη δύο 
παρεμβάσεων:
1ον) Στην επικείμενη τροποποίηση του κανονισμού 

του ΕΛΓΑ να ενταχθούν στα αποζημιωτικά αίτια και οι 
φυτοπαθολογικές προσβολές στις καλλιέργειες, προ-
κειμένου να μπορούν να αποζημιωθούν οι αγρότες.
2ον) Να εξεταστεί η περίπτωση χορήγησης έκτακτης 

οικονομικής ενίσχυσης στους μηλοπαραγωγούς που 
είδαν την παραγωγή τους να μειώνεται δραματικά. 
Άλλωστε το 2023 με Κοινή Υπουργική Απόφαση, 
δόθηκε ενίσχυση στους μηλοπαραγωγούς όλης της 
χώρας, συνολικού ύψους 16.557.126,03 €, εκ των 
οποίων ποσό 134.458,90 € χορηγήθηκε σε 135 μηλο-
παραγωγούς της Πιερίας.
Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο Κύριος Υπουργός 
1.Με δεδομένο ότι οι φυτοπαθολογική προσβολή 

με το φουζικλάδιο, έπληξε καίρια την παραγωγή των 
μηλοπαραγωγών των Ορεινών Πιερίων, προτίθεται 
το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης να χορηγήσει μια 
έκτακτη ενίσχυση, όπως έγινε και το 2023;
2.Στην επικείμενη τροποποίηση του κανονισμού του 

ΕΛΓΑ, θα ενταχθούν στα αποζημιωτικά αίτια οι φυτο-
παθολογικές προσβολές στις καλλιέργειες;
Ο Ερωτών Βουλευτής
Σπυρίδων Κουλκουδίνας
Βουλευτής Πιερίας

Νέα παρέμβαση του Σπύρου Κουλκουδίνα 
για τους μηλοπαραγωγούς των Ορεινών Πιερίων
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Στο πλαίσιο του 9ου Οικονομικού Φόρουμ των 
Δελφών, η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη – 
Παπαδημητρίου παρουσίασε τις πρωτοβουλίες και τα 
σχέδια της Κυβέρνησης για την ενίσχυση της καινο-
τομίας και του ρυθμιστικού πλαισίου, στη συζήτηση 
με θέμα «The Delphi Dialogue: Charting Innovation 
and Regulation for the 21st Century».

Η Υφυπουργός ανέπτυξε τη σημασία της ταχύτητας 
και του εύρους των τεχνολογικών αλλαγών, τονίζο-
ντας την ανάγκη για ένα σαφές ρυθμιστικό πλαίσιο 
που θα επιτρέπει την αποδοτική χρήση των καινοτο-
μικών προϊόντων. Επισήμανε επίσης τις προκλήσεις 
που επιφέρει η τεχνολογική εξέλιξη, και την ανάγκη 
διασφάλισης αυτονομίας σε κρίσιμους τομείς.
Όπως τόνισε, έχοντας θέσει σε εφαρμογή ένα φι-

λόδοξο σχεδιασμό, η Κυβέρνηση έχει προχωρήσει 
στην ίδρυση του Κέντρου Έρευνας «Αρχιμήδης» για 
την Τεχνητή Νοημοσύνη και την Επιστήμη Δεδομέ-
νων, χρηματοδοτούμενο από το Ταμείο Ανάκαμψης, 
καθώς και στη δημιουργία μιας Συμβουλευτικής 
Επιτροπής Υψηλού Επιπέδου για την Τεχνητή Νοη-
μοσύνη.
Επίσης, το Υπουργείο Ανάπτυξης προωθεί την υλο-

ποίηση επενδύσεων ύψους 1,2 δισεκατομμυρίων 
ευρώ έως το 2025, με στόχο την αναβάθμιση της 
τεχνολογικής υποδομής και την ενίσχυση της βιο-
μηχανικής καινοτομίας. Οι ενέργειες αυτές στοχεύ-
ουν στην διασφάλιση της ανταγωνιστικότητας της 

Ελλάδας στη διεθνή αρένα και στην μετατροπή της 
χώρας σε έναν κόμβο καινοτομίας.
«Η Ελλάδα και η Ευρώπη προχωρούν μπροστά 

στον ρυθμιστικό τομέα με την εφαρμογή του EU AI 
Act, καθορίζοντας σαφή πλαίσια για την ασφαλή και 
δίκαιη χρήση τεχνολογιών τεχνητής νοημοσύνης», 
δήλωσε η Υφυπουργός Ανάπτυξης, τονίζοντας την 
αναγκαιότητα περαιτέρω ψηφιοποίησης της ελληνι-
κής οικονομίας μέσω της ανάπτυξης και επέκτασης 
data centers σε όλη την επικράτεια, με σύμμαχο το 
νέο νομοθετικό πλαίσιο που διευκολύνει την αδειο-
δότηση και τη λειτουργία τους, μειώνοντας ταυτό-
χρονα τη γραφειοκρατία.
«Το Υπουργείο Ανάπτυξης υποστηρίζει τη δυναμική 

αυτή των καινοτομιών, διασφαλίζοντας ότι οι τεχνο-
λογικές εξελίξεις θα ωφελήσουν όχι μόνο την οικο-
νομία αλλά και την κοινωνία συνολικά. Η στρατηγική 
μας εστιάζει στην ανάπτυξη και στην υιοθέτηση ψη-
φιακών τεχνολογιών που θα βελτιώσουν την ποιότη-
τα ζωής των πολιτών και θα προάγουν την αειφόρο 
ανάπτυξη«, σημείωσε η κ. Μάνη.

Η ΥΦΥΠΟΥΡΓΟΣ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ - ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ ΣΤΟ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟ ΦΟΡΟΥΜ 
ΤΩΝ ΔΕΛΦΩΝ 

«Μοχλός ανάπτυξης η καινοτομία»

Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη - Παπαδη-
μητρίου πραγματοποίησε την Παρασκευή 6 Απριλίου 
εθιμοτυπική επίσκεψη στον Αρχηγό του Γενικού Επι-
τελείου Εθνικής Άμυνας (ΓΕΕΘΑ), Στρατηγό Δημήτριο 
Χούπη στο γραφείο του στο Στρατόπεδο Παπάγου.
Κατά τη συνάντηση, η οποία διεξήχθη σε ιδιαίτερα 

θερμό κλίμα, επικεντρώθηκε σε θέματα κοινού ενδια-
φέροντος, με έμφαση στις τρέχουσες περιφερειακές 
και διεθνείς εξελίξεις, αλλά και στις αναδυόμενες προ-
κλήσεις ασφάλειας στην ευρύτερη περιοχή.
Συζητήθηκε, επίσης, το έργο που επιτελείται από τις 

Ένοπλες Δυνάμεις για την υποστήριξη της ελληνικής 
κοινωνίας, αλλά και ειδικότερα για την τοπική κοινω-
νία της Πιερίας, στο πλαίσιο των πάγιων οδηγιών και 
κατευθύνσεων της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου 

Εθνικής Άμυνας.
Σε αυτό το πλαίσιο, ιδιαίτερη μνεία έγινε στο 

στρατόπεδο της ΧΧΙV Τεθωρακισμένης Ταξιαρ-
χίας του Λιτοχώρου, η οποία λειτουργεί και ως 
Σημείο Υποδοχής – Παρουσίασης Οπλιτών θητείας 
(ΣΥΠΟ). Το στρατόπεδο «ΕΦ. ΑΝΘΛΓΟΥ (ΠΖ) Νι-
κολάου Μπαλανίκα» αποτελεί αναπόσπαστο τμήμα 
της ιστορίας τόσο της πόλης του Λιτοχώρου, όσο 
και της ευρύτερης περιοχής.
Κλείνοντας, η κ. Μάνη ευχαρίστησε τον Αρχηγό 

ΓΕΕΘΑ για την άμεση και αποτελεσματική ανταπό-
κριση των Ενόπλων Δυνάμεων σε όλα τα ζητήμα-
τα, για τα οποία ζητείται η συνδρομή τους, γεγο-
νός που επιβεβαιώνει την αγαστή συνεργασία τους 
με τους τοπικούς φορείς της Πιερίας.

Συνάντηση της Υφυπουργού Ανάπτυξης Α. Μάνη - 
Παπαδημητρίου με τον Αρχηγό ΓΕΕΘΑ Στρατηγό Δ. Χούπη

Στις θετικές διατάξεις για τους πολίτες που περιλαμ-
βάνονται στο νομοσχέδιο του Υπουργείου Υγείας, 
αναφέρθηκε ο Βουλευτής Πιερίας κ. Σπύρος Κουλ-
κουδίνας, μιλώντας στην Ολομέλεια της Βουλής, 
ασκώντας ταυτόχρονα έντονη κριτική στο ΣΥΡΙΖΑ, 
τόσο για τη στάση του απέναντι στο νομοσχέδιο όσο 
και για τα όσα δεν έκανε στον τομέα της Υγείας κατά 
την περίοδο που ήταν κυβέρνηση.
Συγκεκριμένα, αναφέρθηκε:
1ον) Στη δυνατότητα που δίνεται, με το νέο νομο-

σχέδιο, σε όλες τις γυναίκες, άνω των 45 ετών, να 
απολαμβάνουν δωρεάν προληπτικών εξετάσεων κατά 
του καρκίνου του μαστού.

2ον) Σε δράσεις προληπτικής ιατρικής, μέσω του 
προγράμματος «Σπύρος Δοξιάδης» σε απομακρυσμέ-
νες, ορεινές και δυσπρόσιτες περιοχές, με τη σύστα-
ση Κινητών Μονάδων Υγείας.
3ον) Στη βελτίωση του θεσμικού και λειτουργικού 

πλαισίου για την υποβοηθούμενη αναπαραγωγή, ένα 
ζήτημα που απασχολεί χιλιάδες ζευγάρια.
4ον) Στη δυνατότητα που δίνεται στις Κινητές Ομά-

δες Υγείας του ΕΟΔΥ να παρέχουν πρωτοβάθμιες 
υπηρεσίες φροντίδας υγείας, κατ’ οίκον.
Κατηγόρησε το ΣΥΡΙΖΑ, τονίζοντας ότι «με τη μη-

δενιστική κριτική που ασκεί, συμπεριφέρεται σα να 
μην κυβέρνησε ποτέ.
Γιατί ο ΣΥΡΙΖΑ ήταν κυβέρνηση από τον Ιανουάριο 

του 2015 έως τον Ιούλιο του 2019, δηλαδή τεσσε-
ράμισι χρόνια, χωρίς να καταφέρει να αντιμετωπίσει 
προβλήματα όπως η μεγάλη λίστα αναμονής στα χει-
ρουργεία στα δημόσια νοσοκομεία, η υποστελέχωση 
των δομών υγείας, η πρόληψη και προβλήματα στις 
Μονάδες Εντατικής Θεραπείας».
Ο Βουλευτής Πιερίας ήταν έντονα επικριτικός απέ-

ναντι στη στάση του ΣΥΡΙΖΑ την περίοδο της παν-
δημίας, τονίζοντας ότι το μόνο που έκανε ο ΣΥΡΙΖΑ 
ήταν να υπονομεύει τις προσπάθειες της κυβέρνη-
σης.
Ο κ. Κουλκουδίνας παρέθεσε επίσης στοιχεία, σύμ-

φωνα με τα οποία:

-Η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας αύξησε τις δα-
πάνες για την υγεία από το 1,4 δις που ήταν επί ΣΥ-
ΡΙΖΑ σε 5,2 δις την πρώτη τετραετία. Και η αύξηση 
των δαπανών για τη δημόσια υγεία συνεχίζεται και τη 
δεύτερη τετραετία.
-Από τις 557 κλίνες ΜΕΘ, που παρέδωσε η κυβέρ-

νηση ΣΥΡΙΖΑ μετά από 4,5 χρόνια, σήμερα ο αριθμός 
αυτός είναι σχεδόν υπερδιπλάσιος.
-Η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας πραγματοποί-

ησε 7.000 νέες προσλήψεις μόνιμου προσωπικού και 
συνολικά 15.000 προσλήψεις στη δημόσια υγεία την 
πρώτη τετραετία ενώ για το 2024 έχουν προγραμμα-
τιστεί 6.500 προσλήψεις ακόμα.
-Η κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας ήταν αυτή 

που αύξησε, μετά από 15 χρόνια, τους μισθούς των 
γιατρών και θέσπισε ειδικά επιδόματα για τους εργα-
ζόμενους στις ΜΕΘ και στο ΕΚΑΒ.
«Οι συγκρίσεις δεν συμφέρουν την αξιωματική αντι-

πολίτευση και αυτό αποδείχθηκε στην κάλπη. Γίνεται 
μια σοβαρή προσπάθεια να αντιμετωπιστούν τα προ-
βλήματα της δημόσιας υγείας, καθιστώντας πιο ελκυ-
στικό το δημόσιο σύστημα υγείας για τους γιατρούς 
που εργάζονται σε αυτό. Η κυβέρνηση τολμά, προ-
χωρά σε τολμηρές αλλαγές, αντιμετωπίζει μετωπικά 
τα προβλήματα. Αφήνει σε άλλους τις γενικολογίες 
και τα ευχολόγια» τόνισε, κλείνοντας την ομιλία του, 
ο κ. Κουλκουδίνας.

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Δωρεάν προληπτικές εξετάσεις για όλες τις γυναίκες άνω 
των 45 ετών και προγράμματα πρόληψης σε ορεινές περιοχές 

με Κινητές Μονάδες Υγείας»
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Σε ευχαριστήριο του Φιλόπτωχου Συλλόγου Κατερί-
νης «Η Ελεημοσύνη» αναφέρονται τα εξής:
Η Πρόεδρος και τα μέλη του Δ.Σ. του Φιλόπτωχου 

Συλλόγου Κατερίνης «Η Ελεημοσύνη» ευχαριστούν 
θερμά την εταιρία Αναστασιάδη Α.Ε Ηλεκτρολογικού 
Υλικού – Φωτισμού, και ιδιαιτέρως τον Αντιδήμαρχο 
Τοπικής Οικονομικής Ανάπτυξης κ. Θωμά Αναστασιά-

δη για τη δωρεάν παροχή ηλεκτρολογικού υλικού για 
τις ανάγκες της αίθουσας του Συλλόγου μας.
ΓΙΑ ΤΟ Δ.Σ
 Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
Μαρία Σατραζέμη 
 Η Γ.ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ
 Άννα Μπαραλιάκου

Ευχαριστήριο του Φιλόπτωχου Συλλόγου 
Κατερίνης «Η Ελεημοσύνη»

ΟΡΓΑΝΙΣΜΟΣ ΠΑΙΔΕΙΑΣ, ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΥ, ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΠΡΟΝΟΙΑΣ ΔΗΜΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 
ΙΣΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 31ης Δεκεμβρίου 2022

9η ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΤΙΚΗ ΧΡΗΣΗ (1 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΥ - 31 ΔΕΚΕΜΒΡΙΟΥ 2022)
ΠΟΣΑ ΣΕ ΕΥΡΩ
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Με επιστολή του προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανά-
πτυξης και Τροφίμων κ. Λευτέρη Αυγενάκη, ο Βου-
λευτής Πιερίας Φώντας Μπαραλιάκος αναδεικνύει το 
ζήτημα της αποζημίωσης των αγροτών της Πιερίας 
για την καταστροφή στις καλλιέργειες όπως σε ρο-
δάκινα, δαμάσκηνα, αμύγδαλα, βερίκοκα κ.α. από τις 
πρόσφατες έντονες βροχοπτώσεις.
Στο επιστολικό του κείμενο ο Βουλευτής Πιερίας 

υπογραμμίζει πως η θεομηνία που έπληξε στις αρχές 
του Μαρτίου τον Νομό Πιερίας υπήρξε πρωτοφανής.
Η ισχυρή βροχόπτωση και η έντονη χαλαζόπτωση 

κατά περιοχές άφησαν το αποτύπωμά τους, που 
τώρα αρχίζει να γίνεται φανερό, σε πλήθος καλλιερ-
γειών στον Νομό.
Μέσα στις καλλιέργειες που επλήγησαν με σφοδρό-

τητα ανήκουν αυτές που αφορούν σε πρώιμες ποικι-
λίες από ροδάκινα, βερίκοκα, αμύγδαλα, δαμάσκηνα 
κ.α. τα οποία βρισκόταν σε πλήρη ανθοφορία.

Είναι καταγεγραμμένες πλείστες περιπτώσεις πα-
ραγωγών που είδαν τα δέντρα τους να έχουν κατα-
στραφεί είτε ολοσχερώς είτε σε μεγάλο βαθμό αλλά 
και να παρουσιάζουν ακαρπία λόγω της αλλαγής του 
κλίματος.
Ως εκ τούτου προοιωνίζεται χαμηλή συγκομιδή πα-

ραγωγής που θα φέρει τους αγρότες σε δεινή οικονο-
μική θέση λόγω σημαντικής απώλειας εισοδήματος.
Με την επιστολή του ο κ. Μπαραλιάκος αιτείται να 

εξετασθεί η δυνατότητα οικονομικής ενίσχυσης των 
παραγωγών της Πιερίας που οι καλλιέργειες τους 
έχουν υποστεί ολική ή εκτεταμένη καταστροφή.
Τέτοιου είδους ζημίες, μετά από ισχυρή βροχόπτω-

ση, δεν καλύπτονται πάντα από τον ΕΛΓΑ με συνέ-
πεια οι παραγωγοί να αδυνατούν να αποζημιωθούν 
από τον μηχανισμό των γεωργικών ασφαλίσεων.
Επιπλέον ο Βουλευτής Πιερίας τονίζει και την ανάγκη 

εκπόνησης ενός σχεδίου δράσεων και πρωτοβουλιών 

προκειμένου να λειτουργεί ένας μηχανισμός άμεσων 
αποζημιώσεων σε παραγωγούς που θα πλήττονται 
από τα συνεχή, δυστυχώς, ακραία καιρικά φαινόμενα 
λόγω της κλιματικής αλλαγής.

Οικονομική ενίσχυση των παραγωγών ζητά από τον ΥπΑΑΤ 
ο Φ. Μπαραλιάκος

O Συντονιστής Δ. Ζαρώτης και μέλη της Ν.Ε. ΣΥΡΙ-
ΖΑ-ΠΣ Πιερίας, ο Αθ. Γκούνας μέλος της Κεντρικής 
Επιτροπής ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ καθώς και ο επικεφαλής Ι. Μυ-
λόπουλος και ο περιφερειακός σύμβουλος Φ. Χατζό-
γλου, της παράταξης ΑΛΛΑΓΗ της Π.Κ.Μ., επισκέφτη-
καν την Π.Υ. Κατερίνης και τη Δ/νση Δασών Πιερίας. 
Κατά την επίσκεψη, ενημερώθηκαν από τον Διοικητή 
της Π.Υ. Ν. Φωτίου και τον Δ/ντή Δασών Π. Παπαπέ-
τρου, σχετικά με τη φωτιά στα Πιέρια Όρη.
Σε σχετική ανακοίνωση της Ν.Ε. ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ Πιερίας 

αναφέρονται τα εξής:
Το δάσος, αργά ή γρήγορα, θα αναγεννηθεί. Ωστό-

σο, μας προβληματίζει η εξέλιξη αυτής της φωτιάς, 
η οποία, ξεκίνησε έρπουσα στα 1100 μ. σε συνθήκες 
άπνοιας, σε προσβάσιμη περιοχή με εκτενές και συ-
ντηρημένο δασικό οδικό δίκτυο και μονοπάτια. Και 
περνώντας δύο δασικούς δρόμους, έφτασε στη Σαρα-
κατσάνα στα 1700 μ. καλύπτοντας, έκταση 2.600 τ.μ. 
Αυτή η έρπουσα, ως επί το πλείστον, πυρκαγιά, απαί-
τησε τελικά, την 3η και 4η μέρα, ισχυρή πυροσβεστι-
κή δύναμη, δεκάδες ρίψεις νερού με εναέρια μέσα και 
επτά αντιπυρικές λωρίδες. Μας προβληματίζει, η τε-
λευταία μεγάλη λωρίδα που ανοίχτηκε, αφού σβήστη-
κε η φωτιά, σε όλη την κορυφογραμμή από το Λεπού-
σι προς το χιονοδρομικό κέντρο Ελατοχωρίου, δίχως 
την προαπαιτούμενη μελέτη. Ό,τι αποφεύχθηκε, δλδ. 
με την απόσυρση του αιτήματος της εταιρίας, για την 
εγκατάσταση ανεμογεννητριών, έγινε κατ’ εντολή του 
Υπ. Κλιματικής Κρίσης, με μισθωμένα μηχανήματα από 
το Κράτος. (Σημ.: Η άδεια από τη ΡΑΕ, εξακολουθεί 
να είναι σε ισχύ).

Μοιραίοι, συνεχίζουν, παρά τις καταστροφικές 
πυρκαγιές στην Εύβοια, την Αττική και την Ηλεία το 
2021, παρά την ασύλληπτη οικολογική καταστροφή 
σε επιφάνεια 1.700.000 στρ. στον Έβρο που έφερε 
τη χώρα μας πρώτη, μεταξύ 20 μεσογειακών χωρών, 
με δεύτερη την Ισπανία με 800.000 στρ. Συνεχίζουν, 
χωρίς ολοκληρωμένο σχέδιο αντιπυρικής προστασίας 
που θα επικεντρώνεται στην ενίσχυση και οργάνωση 
των επίγειων δυνάμεων. Συνεχίζουν, χρησιμοποιώντας 
την Κλιματική Κρίση ως άλλοθι, σε ένα δυσλειτουργι-
κό, κοστοβόρο και αναχρονιστικό δόγμα, πιστοί στη 
θεμελιώδη αρχή του πρωθυπουργού : «Κάποια στιγμή 
τα δάση θα καούν» (δήλωση του Κ. Μητσοτάκη στην 
Κέρκυρα το 2020).
Ο ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ έχει άλλο «ορθόδοξο» δόγμα. Αυτό 

της ενδυνάμωσης και στήριξης των ικανότατων υπη-
ρεσιών μας. Έχουμε άλλη θεμελιώδη αρχή, αυτήν της 
Προσαρμογής στην Κλιματική Κρίση, της Πρόληψης 
και της Άμεσης Επέμβασης κάνοντας πιο ανθεκτικές 

τις κοινωνίες:
α) Κάλυψη των 3.000 κενών θέσεων της Π.Υ. Η κυ-

βέρνηση ΣΥΡΙΖΑ, παρά τις ασφυκτικές δημοσιονομικές 
δεσμεύσεις, μονιμοποίησε 2.500 πυροσβέστες και 
προσέλαβε άλλους 876, 5ετούς υποχρέωσης.
β) Ενίσχυση της Π.Υ. με ευέλικτα πυροσβεστικά οχή-

ματα, πόρους και εκπαίδευση των δασοπυροσβεστών, 
στην ευθεία προσβολή της φωτιάς με επίγεια μέσα.
γ) Αύξηση και έγκαιρη καταβολή πιστώσεων στη 

Δασική Υπηρεσία για έργα δασικής οδοποιίας και έργα 
πρόληψης (καθαρισμοί, δεξαμενές κ.ά.). Επανέναρξη 
του κοινωφελούς προγράμματος πυροπροστασίας.
δ) Στελέχωση της Δασικής Υπηρεσίας με μόνιμο 

επιστημονικό προσωπικό, δασοφύλακες, οδηγούς και 
χειριστές μηχανημάτων.
ε) Επιμήκυνση της αντιπυρικής περιόδου, ώστε να 

υπάρχει άμεση ετοιμότητα, επίγειων και εναέριων μέ-
σων.
στ) Κάλυψη των απαιτήσεων του πορίσματος για τις 

δασικές πυρκαγιές της Επιτροπής Εμπειρογνωμόνων 
(Goldammer), η οποία συστάθηκε με απόφαση του 
πρ. πρωθυπουργού Αλ. Τσίπρα.

ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ ΣΧΕΤΙΚΑ ΜΕ ΤΗ ΦΩΤΙΑ ΣΤΑ ΠΙΕΡΙΑ ΟΡΗ 

Επίσκεψη κλιμακίου του ΣΥΡΙΖΑ – ΠΣ σε Πυροσβεστική 
και Διεύθυνση Δασών 

«Η επιστροφή στα προ μνημονίου επίπεδα του επι-
δόματος ανεργίας των απασχολουμένων εποχιακά 
στα ξενοδοχεία, δηλαδή στους πέντε μήνες από τους 
τρεις που είναι σήμερα, η έλλειψη προσωπικού ως 
απόρροια σε ένα μεγάλο βαθμό της μείωσης του χρό-
νου επιδότησης της ανεργίας, και η συνεχής κατάρτι-
ση και εκπαίδευση, είναι ζητήματα τα οποία είναι μό-
νιμα ψηλά στους στόχους μας επισημαίνει ο κ. Ηρα-
κλής Τσιτλακίδης, Πρόεδρος της Ένωσης Ξενοδόχων 
Πιερίας (ΕΞΕΠ) και Αντιπρόεδρος της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Ξενοδόχων (ΠΟΞ), με αφορμή την πρό-
σφατη συνάντηση που είχε το Προεδρείο της ΠΟΞ με 
την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης κ. 
Δόμνα Μιχαηλίδου.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης τέθηκαν επίσης 

θέματα που αφορούσαν την επικείμενη έναρξη της 
θερινής τουριστικής περιόδου, καθώς και την εφαρ-
μογή της Ψηφιακής Κάρτας Εργασίας στον τουριστικό 
κλάδο.
«Πρόκειται για θέματα που αγγίζουν άμεσα την Πι-

ερία, έχοντας μπροστά μας μια όπως όλα δείχνουν 
μέχρι στιγμής “φωτεινή” χρονιά, αρκεί τα μηνύματα 
που έχουμε λάβει από το εσωτερικό και το εξωτερικό 
να αποτυπωθούν τελικά σε αφίξεις. Ωστόσο το ζη-
τούμενο για εμάς είναι το εισερχόμενο εισόδημα του 
τουρισμού να μεταφράζεται σε θέσεις εργασίας και σε 
απολαβές για την τοπική απασχόληση, γιατί έτσι είναι 
ευεργετικό όχι μόνο για τις επιχειρήσεις αλλά και για 
την τοπική κοινωνία και τους συμπολίτες μας ευρύτε-
ρα», επισημαίνει ο κ. Τσιτλακίδης.

Η. ΤΣΙΤΛΑΚΙΔΗΣ

«Επενδύουμε στο ανθρώπινο δυναμικό, για ποιοτικές θέσεις 
εργασίας, απολαβές και τόνωση της τοπικής οικονομίας»
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Η φετινή χρονιά έχει ιδιαίτερη σημασία για τις κεντρικές τράπεζες της ευρωζώνης, καθώς συμπληρώνονται 25 χρόνια από τη δημιουργία 
του ευρώ, που αποτέλεσε αναμφισβήτητα το σημαντικότερο βήμα προς την ευρωπαϊκή ενοποίηση. Στη διάρκεια αυτής της 
25ετίας, η ενιαία νομισματική πολιτική βρέθηκε αντιμέτωπη με πολλαπλές προκλήσεις. Ωστόσο, η εμπειρία που αποκτήθηκε 
είναι εξαιρετικά πολύτιμη και προσφέρει σημαντικά διδάγματα, τα οποία καλούμαστε να αξιοποιήσουμε ως ανάχωμα σε τυχόν 
μελλοντικές κρίσεις. Σε έναν κόσμο που πλήττεται από αλλεπάλληλες διαταραχές από την πλευρά της προσφοράς, κυρίως 
λόγω γεωπολιτικών εντάσεων, μια βασική προτεραιότητα της οικονομικής πολιτικής είναι η αποτελεσματική διαχείριση των 
κινδύνων.
Σε ένα περιβάλλον αυξημένης διεθνούς αβεβαιότητας, η αναβάθμιση του αξιόχρεου της χώρας στην επενδυτική κατηγορία το προηγούμενο 
έτος σηματοδοτεί την αποκατάσταση της εμπιστοσύνης στην ελληνική οικονομία. Οι θετικές αξιολογήσεις της ελληνικής οικονομίας 
κατά τη διάρκεια των τελευταίων ετών, σε συνθήκες πολλαπλών κρίσεων, καταδεικνύουν την αξιοπιστία των πολιτικών που 
υιοθετήθηκαν και την ανθεκτικότητα της οικονομίας σε αρνητικές διαταραχές. Το γεγονός ότι χρειάστηκαν 13 χρόνια για την 
επιστροφή της χώρας στην επενδυτική κατηγορία υποδηλώνει ότι η εμπιστοσύνη και η αξιοπιστία στην άσκηση της οικονομικής 
πολιτικής είναι κρίσιμοι παράγοντες που ανακτώνται πολύ δύσκολα αν χαθούν. Πολιτική σταθερότητα, δημοσιονομική 
σταθερότητα, χρηματοπιστωτική σταθερότητα, είναι δημόσια αγαθά και πρέπει να διαφυλαχθούν ως κόρη οφθαλμού, ειδικά 
στην Ελλάδα που μόλις πριν λίγα χρόνια εξήλθε από τη μεγαλύτερη οικονομική κρίση στη σύγχρονη ιστορία της.
Διεθνές περιβάλλον
Ο ρυθμός μεγέθυνσης της παγκόσμιας οικονομίας επιβραδύνθηκε περαιτέρω το 2023. Στην ευρωζώνη η επιβράδυνση υπήρξε πιο απότομη 
εξαιτίας: (1) της υποτονικής διεθνούς ζήτησης, (2) του υψηλού κόστους εισροών παραγωγής, παρά την αποκατάσταση των 
διεθνών αλυσίδων αξίας μετά την πανδημία, (3) των περιοριστικών χρηματοπιστωτικών συνθηκών, που επηρέασαν δυσμενώς 
κυρίως τις επενδύσεις, και (4) της περαιτέρω μείωσης των πραγματικών εισοδημάτων λόγω της ταχύτερης ανόδου του 
πληθωρισμού, παρά τις έκτακτες δημοσιονομικές ενισχύσεις. Παρ’ όλα αυτά, η παγκόσμια οικονομία φαίνεται ότι οδεύει προς 
ομαλή σταθεροποίηση, επιδεικνύοντας μεγάλη ανθεκτικότητα στις πρόσφατες κρίσεις, ενώ ο κίνδυνος στασιμοπληθωρισμού 
υποχώρησε μετά τις καίριες παρεμβάσεις των νομισματικών και δημοσιονομικών αρχών. 
Ο παγκόσμιος πληθωρισμός υποχώρησε το 2023, λόγω της πτωτικής πορείας των διεθνών τιμών της ενέργειας, αλλά και της έγκαιρης και σε 
σημαντικό βαθμό συντονισμένης αντίδρασης των κεντρικών τραπεζών. Στην ευρωζώνη, η αποκλιμάκωση του πληθωρισμού αντανακλά κυρίως: 
(1) τη βελτίωση των συνθηκών προσφοράς, με την άμβλυνση των περιορισμών να παρατηρείται ήδη από τις αρχές του έτους, (2) τη μείωση 
των διεθνών τιμών της ενέργειας, (3) τη συνέχιση της αυστηροποίησης της νομισματικής πολιτικής, (4) την κάμψη της συνολικής εγχώριας 
ζήτησης και (5) τον περιορισμό της δυνατότητας των επιχειρήσεων να αυξάνουν τις τιμές μέσω της διεύρυνσης των περιθωρίων κέρδους, λόγω 
της μείωσης της ζήτησης. Εντούτοις, ο πυρήνας του πληθωρισμού παρέμεινε σε ανοδική πορεία, παρά τις ενδείξεις αποκλιμάκωσης κατά το 
δεύτερο εξάμηνο του έτους, λόγω της μεγαλύτερης εμμονής του πληθωρισμού των υπηρεσιών και της αύξησης του μισθολογικού κόστους. 
Η αυστηροποίηση της νομισματικής πολιτικής συνεχίστηκε το 2023, αλλά με ηπιότερο ρυθμό στις περισσότερες οικονομίες, λόγω της ταχύτερης 
του αναμενομένου πτώσης του πληθωρισμού και των ανησυχιών για περαιτέρω επιβράδυνση της συνολικής ζήτησης. Οι αυξήσεις των επιτοκίων 
από τις μεγάλες κεντρικές τράπεζες συνέβαλαν στη συγκράτηση των πληθωριστικών προσδοκιών σε χαμηλά επίπεδα, χωρίς σοβαρή επίπτωση 
στην αγορά εργασίας, η οποία γενικά παρέμεινε ανθεκτική. Η αυστηρότερη νομισματική πολιτική επέδρασε όμως μειωτικά στις προσδοκίες των 
επενδυτών για τους ρυθμούς ανάπτυξης (ειδικά στην ευρωζώνη).
Ενιαία νομισματική πολιτική
Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΕΚΤ συνέχισε να αυξάνει τα βασικά επιτόκια μέχρι και το γ΄ τρίμηνο του 2023. Τα βασικά επιτόκια αυξήθηκαν 
έξι φορές το 2023, με το επιτόκιο της διευκόλυνσης αποδοχής καταθέσεων να διαμορφώνεται σε 4% από το Σεπτέμβριο του 
2023. Οι αποφάσεις για το επίπεδο των επιτοκίων συνέχισαν να λαμβάνονται με βάση τα εκάστοτε διαθέσιμα οικονομικά 
στοιχεία και με ορίζοντα την επόμενη συνεδρίαση του Διοικητικού Συμβουλίου, οπότε και επανεξεταζόταν η κατάσταση της 
οικονομίας της ευρωζώνης και επαναξιολογούνταν οι προοπτικές του πληθωρισμού. 
Παράλληλα, ελήφθησαν μέτρα για τη σταδιακή μείωση του μεγέθους του ισολογισμού του Ευρωσυστήματος. Μετά τα μέσα του έτους 
σταμάτησαν οι επανεπενδύσεις τίτλων που είχε αποκτήσει το Ευρωσύστημα μέσω του προγράμματος APP (Asset Purchase 
Programme). Μεταξύ Μαρτίου και Ιουνίου του 2023, οι εν λόγω επανεπενδύσεις μειώνονταν με σταθερό ρυθμό €15 δισεκ. κατά μέσο όρο ανά 
μήνα. Επίσης, κατά το δεύτερο εξάμηνο του 2024 θα μειώνονται οι επανεπενδύσεις του προγράμματος ΡΕΡΡ (Pandemic Emergency Purchase 
Programme) με ρυθμό €7,5 δισεκ. κατά μέσο όρο ανά μήνα, μέχρι το τέλος του έτους, οπότε και αυτές θα σταματήσουν.
Τέλος, από τα τέλη Σεπτεμβρίου του 2023, το επιτόκιο των υποχρεωτικών ελάχιστων αποθεματικών των τραπεζών στις εθνικές κεντρικές 
τράπεζες (ΕθνΚΤ) ορίστηκε σε 0%. Η απόφαση αυτή συμβάλλει στη μετακύλιση των μεταβολών των βασικών επιτοκίων του 
Ευρωσυστήματος στα επιτόκια της αγοράς χρήματος και προάγει την αποτελεσματικότητα της ενιαίας νομισματικής πολιτικής.
Η αυστηροποίηση της νομισματικής πολιτικής είχε ως αποτέλεσμα τη σταδιακή μείωση της υπερβάλλουσας ρευστότητας στο τραπεζικό 
σύστημα το 2023. Η υποχώρηση αυτή προήλθε κυρίως από την αποπληρωμή μεγάλου μέρους της ρευστότητας που είχε αντληθεί μέσω TLTRO 
III λόγω λήξης ή εθελοντικής πρόωρης εξόφλησης. 
Στο πλαίσιο της αυστηροποίησης της νομισματικής πολιτικής, επηρεάστηκε δυσμενώς η κερδοφορία της ΕΚΤ και των ΕθνΚΤ, συμπεριλαμβανομένης 
της ΤτΕ (η οποία ωστόσο παρέμεινε κερδοφόρα). Θα πρέπει ωστόσο να τονιστεί ότι οι κεντρικές τράπεζες είναι θεσμικά όργανα, με αποστολή 
τη σταθερότητα των τιμών και τη χρηματοπιστωτική σταθερότητα, και δεν επιδιώκουν το κέρδος. Οι προβλεπόμενες ζημίες αναμένεται να είναι 
προσωρινές και να καλυφθούν σύντομα από μελλοντικά κέρδη. Η αξιοπιστία των κεντρικών τραπεζών καθορίζεται κυρίως από την ικανότητά 
τους να εκπληρώνουν τον πρωταρχικό τους σκοπό και να συμβάλλουν στη μακροοικονομική και χρηματοπιστωτική σταθερότητα, ενώ τυχόν 
ζημίες προσωρινού χαρακτήρα δεν εμποδίζουν την εκπλήρωση της αποστολής τους.
Ελληνική οικονομία 
Το δεύτερο εξάμηνο του 2023 τρεις εκ των τεσσάρων οίκων αξιολόγησης που αναγνωρίζονται από το Ευρωσύστημα 
αναβάθμισαν την πιστοληπτική αξιολόγηση του Ελληνικού Δημοσίου στην επενδυτική κατηγορία. Το γεγονός αυτό αποτελεί 
σημαντικό ορόσημο που σηματοδοτεί την αναγνώριση της αξιοπιστίας της ασκούμενης οικονομικής πολιτικής τα τελευταία χρόνια και της 
ανθεκτικότητας της ελληνικής οικονομίας, παρά την επιδείνωση του διεθνούς περιβάλλοντος και την αυξημένη αβεβαιότητα. Στην εξέλιξη αυτή 
συνετέλεσαν οι σταθερά βελτιούμενες δημοσιονομικές επιδόσεις, υποστηριζόμενες από θετικούς και ισχυρούς ρυθμούς οικονομικής μεγέθυνσης 
άνω του ευρωπαϊκού μέσου όρου, αλλά και η εκτίμηση των οίκων ότι το σαφές αποτέλεσμα των εκλογών οδήγησε σε πολιτική σταθερότητα με 
προοπτικές συνέχισης της μεταρρυθμιστικής προσπάθειας.
Η ελληνική οικονομία στη διάρκεια του 2023 αναπτύχθηκε με επιβραδυνόμενο αλλά ικανοποιητικό ρυθμό 2%, σημαντικά 
υψηλότερο από το μέσο όρο της ευρωζώνης. Θετικά στη μεγέθυνση της οικονομίας συνέβαλαν κυρίως οι εξαγωγές, η ιδιωτική κατανάλωση 
και οι επενδύσεις. 
Ο γενικός πληθωρισμός υποχώρησε σημαντικά στο 4,2%, χαμηλότερα από τον αντίστοιχο μέσο όρο της ευρωζώνης. Ωστόσο, ο πυρήνας 
του πληθωρισμού ακολούθησε αυξητική πορεία και έφθασε στο 5,3% το 2023, παρά το γεγονός ότι από τα μέσα του έτους παρατηρείται 
σταδιακή αποκλιμάκωσή του. 
Η αγορά εργασίας συνέχισε τη δυναμική της πορεία, αν και με πιο ήπιους ρυθμούς, με το ποσοστό ανεργίας να μειώνεται στο 
11,1%. Πάντως, η αγορά εργασίας χαρακτηρίζεται από εντεινόμενη στενότητα σε σύγκριση με το πρόσφατο παρελθόν, ενώ οι επιχειρήσεις 
σε αρκετούς κλάδους της οικονομίας δυσκολεύονται να προσλάβουν προσωπικό σύμφωνα με τις ανάγκες τους, παρά τη σημαντική αύξηση 
των μισθών το 2023.
Η διεθνής ανταγωνιστικότητα της ελληνικής οικονομίας, μετά τη σημαντική βελτίωση των προηγούμενων ετών, εμφάνισε 
ενδείξεις στασιμότητας ή και ελαφράς υποχώρησης το 2023, μέσα σε ένα επιδεινούμενο περιβάλλον για το διεθνές εμπόριο. 
Αξίζει ωστόσο να σημειωθεί ότι η ανταγωνιστικότητα ως προς το κόστος εργασίας ανά μονάδα προϊόντος συνέχισε να βελτιώνεται, καθώς το 
ονομαστικό κόστος εργασίας αυξήθηκε πολύ λιγότερο στην Ελλάδα από ό,τι στην ευρωζώνη. Σε όρους διαρθρωτικής ανταγωνιστικότητας, 
η κατάταξη της Ελλάδος στους σχετικούς σύνθετους δείκτες παρουσιάζει στασιμότητα ή και υποχώρηση, μετά την αποτύπωση μεγάλης 
προόδου την προηγούμενη περίοδο (2020-22). Η Ελλάδα φαίνεται να υστερεί σε τομείς όπως η αποτελεσματική λειτουργία του κράτους, η 
επιτάχυνση της απονομής της δικαιοσύνης και η καταπολέμηση της γραφειοκρατίας.
Το έλλειμμα του ισοζυγίου τρεχουσών συναλλαγών μειώθηκε σημαντικά το 2023 στο 6,3% του ΑΕΠ. Στην εξέλιξη αυτή 
συνέβαλαν κατά κύριο λόγο: (1) η βελτίωση του ισοζυγίου καυσίμων και λοιπών αγαθών, αντανακλώντας κυρίως τη μείωση των διεθνών τιμών 
των ενεργειακών αγαθών, και (2) η αύξηση του πλεονάσματος του ισοζυγίου ταξιδιωτικών υπηρεσιών, λόγω της δυναμικής του τουρισμού.
Οι ξένες άμεσες επενδύσεις κατέγραψαν χαμηλότερες ροές το 2023 σε σύγκριση με το προηγούμενο έτος, αντανακλώντας κυρίως: 
(1) την παγκόσμια οικονομική αβεβαιότητα, (2) τα υψηλά επιτόκια, (3) το υψηλό ενεργειακό κόστος, (4) την περιορισμένη συμμετοχή ξένων 
κεφαλαίων σε αυξήσεις μετοχικού κεφαλαίου, συγχωνεύσεις και εξαγορές επιχειρήσεων στη χώρα και (5) τη στασιμότητα που αποτυπώνεται 
στους δείκτες ανταγωνιστικότητας της ελληνικής οικονομίας.
Όσον αφορά τις αγορές κεφαλαίων, οι αναβαθμίσεις της πιστοληπτικής αξιολόγησης του Ελληνικού Δημοσίου στην επενδυτική κατηγορία 
το 2023 προσδιόρισαν τις εξελίξεις σχετικά με τα ελληνικά αξιόγραφα. Οι αποδόσεις των ελληνικών κρατικών ομολόγων παρουσίασαν 
σημαντικά μεγαλύτερη μείωση σε σχέση με εκείνες των υπόλοιπων κρατικών ομολόγων της ευρωζώνης. Ως εκ τούτου, το 
spread του ελληνικού 10ετούς ομολόγου έναντι του αντίστοιχου γερμανικού μειώθηκε σημαντικά το 2023, αρκετά χαμηλότερα 
από το αντίστοιχο spread του ιταλικού ομολόγου. Ως προς την αγορά μετοχών, ο δείκτης του ελληνικού χρηματιστηρίου κατέγραψε 
σημαντικά καλύτερες επιδόσεις σε σχέση με τους αντίστοιχους δείκτες στις ΗΠΑ και στην ευρωζώνη, ενώ επίσης παρατηρήθηκε μεγάλη αύξηση 
του μέσου ημερήσιου όγκου συναλλαγών. Οι τάσεις αυτές συνδέονται κυρίως με την αναβάθμιση της πιστοληπτικής αξιολόγησης του Ελληνικού 
Δημοσίου στην επενδυτική κατηγορία, καθώς και την αυξημένη κερδοφορία και τις αναβαθμίσεις της πιστοληπτικής αξιολόγησης των τραπεζών. 
Δημοσιονομικές εξελίξεις
Συνολικά, η δημοσιονομική διαχείριση των έκτακτων συνθηκών την τελευταία τετραετία ανέδειξε τα οφέλη των διαρθρωτικών 
δημοσιονομικών μεταρρυθμίσεων της προηγούμενης περιόδου, ειδικότερα ως προς το σχεδιασμό των μέτρων στήριξης, αλλά και ως 
προς την παρακολούθηση, την εκτέλεση και τον έλεγχο του Κρατικού Προϋπολογισμού.
Σύμφωνα με την ΤτΕ, το πρωτογενές πλεόνασμα αναμένεται να διαμορφωθεί σε 1,4% του ΑΕΠ για το 2023 ή και παραπάνω, 
σημαντικά υψηλότερο από την πρόβλεψη του Προϋπολογισμού. Η διεύρυνση του πρωτογενούς πλεονάσματος το 2023 οφείλεται 
τόσο στην έγκαιρη απόσυρση των δημοσιονομικών μέτρων για την αντιμετώπιση της πανδημίας και της ενεργειακής κρίσης όσο και στην 
υπεραπόδοση των φορολογικών εσόδων έναντι των στόχων. Αξίζει να σημειωθεί ότι το 2023 δημιουργήθηκε μεγάλος δημοσιονομικός χώρος 
που επέτρεψε τη χρηματοδότηση έκτακτων δημοσιονομικών παρεμβάσεων, χωρίς εκτροχιασμό της δημοσιονομικής πορείας. Η υπερκάλυψη 
των δημοσιονομικών στόχων για μια ακόμη χρονιά ενισχύει τη δημοσιονομική αξιοπιστία της χώρας και καθιστά ασφαλέστερη την επίτευξη του 
στόχου του πρωτογενούς πλεονάσματος το 2024, σε μια περίοδο αυξημένης αβεβαιότητας και εκ νέου ενεργοποίησης των ‒ αναθεωρημένων 
πλέον ‒ δημοσιονομικών κανόνων. 
Η αποκλιμάκωση του δημόσιου χρέους συνεχίστηκε και το 2023, υπερακοντίζοντας τις επιδόσεις των περισσότερων κρατών-
μελών της ευρωζώνης. Σύμφωνα με τις εκτιμήσεις της ΤτΕ, το χρέος της γενικής κυβέρνησης αναμένεται να μειωθεί κατά 10,7 ποσοστιαίες 
μονάδες του ΑΕΠ σε σχέση με το 2022, στο 161,9% του ΑΕΠ, το χαμηλότερο επίπεδο από το 2010.
Η Ελλάδα συγκαταλέγεται στους πρωτοπόρους της ΕΕ ως προς την απορρόφηση των πόρων του Μηχανισμού Ανάκαμψης 
και Ανθεκτικότητας, που παρέχουν σημαντική δημοσιονομική ώθηση στην οικονομία. Συνολικά, η Ελλάδα έχει λάβει 41% των 
διαθέσιμων πόρων (€15 δισεκ., εκ των οποίων €7,7 δισεκ. σε επιχορηγήσεις και €7,3 δισεκ. σε δάνεια) και είναι από τις λίγες χώρες που 
έχουν εισπράξει τρεις δόσεις επιχορηγήσεων και δανείων, μετά την ολοκλήρωση του 26% των συμφωνημένων στόχων του προγράμματός 
της. Ωστόσο, οι εκταμιεύσεις των επιχορηγήσεων προς τις επιχειρήσεις παρουσιάζουν καθυστερήσεις, αντανακλώντας διοικητικές δυσχέρειες. 
Σχετικά χαμηλές παραμένουν και οι εκταμιεύσεις δανείων, παρότι το ύψος των υπογεγραμμένων συμβάσεων αυξήθηκε σημαντικά. Έτσι, 
μετριάζεται το αναπτυξιακό όφελος που αναμένεται να έχει η αξιοποίηση των σχετικών κονδυλίων. 
Τραπεζικός τομέας
Τα τραπεζικά επιτόκια συνέχισαν να αυξάνονται κατά το 2023, σε συνέπεια με την αυστηροποίηση της κατεύθυνσης της ενιαίας νομισματικής 
πολιτικής. Τα επιτόκια χορηγήσεων αυξήθηκαν περισσότερο στα επιχειρηματικά δάνεια (+230 μ.β.) (εν μέρει λόγω του ότι είναι 
ως επί το πλείστον κυμαινόμενα) και σε μικρότερο βαθμό στα δάνεια προς τα νοικοκυριά (καταναλωτικά δάνεια: +78 μ.β., 
στεγαστικά δάνεια: +96 μ.β.). Και για τους δύο τομείς πάντως, η αύξηση των ονομαστικών επιτοκίων δανεισμού στην Ελλάδα 
ήταν ηπιότερη από ό,τι κατά μέσο όρο στην ευρωζώνη. Αύξηση κατέγραψαν και τα επιτόκια καταθέσεων το 2023, ιδιαίτερα 
στις καταθέσεις προθεσμίας (+160 μ.β.). Ο μικρός βαθμός ενσωμάτωσης των αυξήσεων των επιτοκίων πολιτικής της ΕΚΤ 
στις καταθέσεις προθεσμίας οφείλεται και στις πολύ ικανοποιητικές συνθήκες ρευστότητας που αντιμετωπίζουν οι ελληνικές 
τράπεζες. Ως εκ τούτου, για πρώτη φορά από το 2003, το επιτόκιο προθεσμιακών καταθέσεων στην Ελλάδα διαμορφώνεται, 
από τα μέσα του 2022, σε επίπεδο χαμηλότερο από το αντίστοιχο μέσο επιτόκιο της ευρωζώνης. 
Ο ετήσιος ρυθμός της τραπεζικής πιστωτικής επέκτασης προς τον ιδιωτικό τομέα συνολικά επιβραδύνθηκε το 2023, μετά από σημαντική 
επιτάχυνση το 2022. Η εξέλιξη αυτή αντανακλά κυρίως τη βραδύτερη αύξηση των χορηγήσεων προς τις επιχειρήσεις και την 
εντονότερη μείωση των στεγαστικών δανείων προς τα νοικοκυριά, καθώς η άνοδος των τραπεζικών επιτοκίων και η υποχώρηση 
του ρυθμού ανάπτυξης της οικονομίας είχε αρνητική επίδραση στη ζήτηση νέων χορηγήσεων. Αντίθετα, ο ρυθμός αύξησης των 
καταναλωτικών δανείων επιταχύνθηκε, σε συνέπεια με την ανοδική πορεία της ιδιωτικής κατανάλωσης. 
Οι τραπεζικές καταθέσεις του ιδιωτικού τομέα εξακολούθησαν να ενισχύονται, με ηπιότερο ρυθμό σε σχέση με το 2022, καταγράφοντας 
μετατόπιση από τις καταθέσεις μίας ημέρας προς τις προθεσμιακές καταθέσεις. Οι τραπεζικές καταθέσεις αυξήθηκαν κατά €5,8 δισεκ. το 2023 
και το υπόλοιπό τους διαμορφώθηκε σε €194,8 δισεκ., το υψηλότερο επίπεδο από τα μέσα του 2011. Η επιβράδυνση του ρυθμού ανόδου των 
καταθέσεων οφείλεται, για τα μεν νοικοκυριά, στο χαμηλότερο ρυθμό αύξησης του πραγματικού εισοδήματός τους το 2023 (σε σύγκριση με το 
2022) και στις υψηλές καταναλωτικές δαπάνες τους, δεδομένου και του πληθωρισμού, για τις δε επιχειρηματικές καταθέσεις, στη μείωση της 
πιστωτικής επέκτασης προς τις μη χρηματοπιστωτικές επιχειρήσεις. 
Το 2023 τα θεμελιώδη μεγέθη των ελληνικών τραπεζικών ομίλων βελτιώθηκαν. Αναλυτικότερα:
•	 Η κερδοφορία ενισχύθηκε σε ετήσια βάση, αντικατοπτρίζοντας τη σημαντική αύξηση των καθαρών εσόδων από 
τόκους και προμήθειες, αλλά και τη μείωση των προβλέψεων για τον πιστωτικό κίνδυνο λόγω της μείωσης του αποθέματος 
των μη εξυπηρετούμενων δανείων (ΜΕΔ).

•	 Οι δείκτες ρευστότητας ενισχύθηκαν, παραμένοντας υψηλότεροι από αυτούς των τραπεζών της ευρωζώνης, παρά τη 
μείωση της χρηματοδότησης από το Ευρωσύστημα.
•	 Οι δείκτες κεφαλαιακής επάρκειας βελτιώθηκαν, παραμένοντας όμως χαμηλότερα από το μέσο όρο της ευρωζώνης.
•	 Η ποιότητα του δανειακού χαρτοφυλακίου βελτιώθηκε περαιτέρω, αλλά το ποσοστό των ΜΕΔ στο σύνολο των δανείων 
παραμένει σημαντικά υψηλότερο από τον ευρωπαϊκό μέσο όρο.
Συνολικά, το ευνοϊκό εγχώριο περιβάλλον διευκολύνει τις τράπεζες να αντιμετωπίσουν αποτελεσματικά τις προκλήσεις. Η ανθεκτικότητα 
της ελληνικής οικονομίας και η αναβάθμιση του αξιόχρεου της χώρας στην επενδυτική κατηγορία οδήγησαν στη μείωση του 
κόστους χρηματοδότησης των τραπεζών από τις κεφαλαιαγορές και κατ’ επέκταση τις διευκολύνει να καλύψουν την Ελάχιστη 
Απαίτηση Ιδίων Κεφαλαίων και Επιλέξιμων Υποχρεώσεων (MREL).
Το 2023 χαρακτηρίστηκε επίσης από την αποεπένδυση του Ταμείου Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας (ΤΧΣ) από το μετοχικό κεφάλαιο των 
σημαντικών τραπεζών, με την έλευση αξιόπιστων θεσμικών επενδυτών μακροπρόθεσμου ορίζοντα. Το γεγονός αυτό αντανακλά 
την πρόοδο του τραπεζικού τομέα στην αντιμετώπιση αδυναμιών του παρελθόντος και σηματοδοτεί την επάνοδο του κλάδου 
στην κανονικότητα. Παράλληλα, διευκολύνει την πρόσβαση των τραπεζών στις αγορές κεφαλαίων και την προσέλκυση 
επενδυτικών κεφαλαίων, καθώς και τη χρηματοδότηση υγιών επενδυτικών σχεδίων, ενώ αναδεικνύει την εμπιστοσύνη των 
αγορών στις προοπτικές της ελληνικής οικονομίας. Σημειώνεται ότι η συγκυρία της αποεπένδυσης του ΤΧΣ από τις τέσσερις 
σημαντικές τράπεζες με επιτυχείς όρους ήταν ιδιαίτερα ευνοϊκή, λόγω του θετικού επενδυτικού κλίματος που επικρατεί για τις 
προοπτικές της ελληνικής οικονομίας, παρά το περιβάλλον αυξημένης διεθνούς αβεβαιότητας και ενισχυμένων γεωπολιτικών 
κινδύνων.
Προβλέψεις
Σύμφωνα με τις τελευταίες εκτιμήσεις της ΤτΕ, ο ρυθμός ανάπτυξης της ελληνικής οικονομίας προβλέπεται να επιταχυνθεί το 
2024 σε 2,3%, πολύ πάνω από το μέσο όρο της ευρωζώνης. Η ιδιωτική κατανάλωση και οι επενδύσεις θα συνεχίσουν να αποτελούν βασικές 
κινητήριες δυνάμεις της ανάπτυξης, ενώ οριακά αρνητική θα είναι η συμβολή του εξωτερικού τομέα, καθώς η έντονη επενδυτική δραστηριότητα 
θα αυξήσει σημαντικά τις εισαγωγές. Ο τομέας του τουρισμού παρουσιάζει και φέτος θετικές προοπτικές, παρά τη διεθνή αβεβαιότητα. 
Ο γενικός πληθωρισμός αναμένεται να υποχωρήσει κι άλλο το 2024 στο 2,8%, καθώς όλες οι επιμέρους συνιστώσες εμφανίζουν 
τάσεις αποκλιμάκωσης, παρά το κλίμα αβεβαιότητας που δημιουργούν οι γεωπολιτικές εξελίξεις. 
Στο δημοσιονομικό πεδίο, η ΤτΕ εκτιμά ότι το 2024 το πρωτογενές πλεόνασμα θα αυξηθεί σε 2,1% του ΑΕΠ. Η βελτίωση αυτή 
εξηγείται κυρίως από την προβλεπόμενη αύξηση των φορολογικών εσόδων και των εσόδων από ασφαλιστικές εισφορές λόγω του ισχυρού 
ρυθμού ανάπτυξης της οικονομίας.
Το δημόσιο χρέος προβλέπεται να αποκλιμακωθεί περαιτέρω σε 152,3% του ΑΕΠ το 2024, με βραδύτερο ρυθμό σε σχέση με τα 
προηγούμενα τρία έτη, καθώς η μείωση του πληθωρισμού αναμένεται να αντισταθμίσει τόσο την επιτάχυνση του πραγματικού ΑΕΠ όσο και τη 
μειωτική επίδραση από τη διεύρυνση του πρωτογενούς πλεονάσματος. Επιπλέον, προβλέπεται μείωση του δημόσιου χρέους σε ονομαστικούς 
όρους για πρώτη φορά από το 2019.
Σχετικά με τις προοπτικές του χρηματοπιστωτικού τομέα: 
•	 Το 2024 θα δημιουργηθούν οι συνθήκες για μείωση των εγχώριων τραπεζικών επιτοκίων, καθώς ο πληθωρισμός θα 
αποκλιμακώνεται σταδιακά και τα βασικά επιτόκια της ΕΚΤ θα αρχίσουν να μειώνονται.
•	 Ο ρυθμός της πιστωτικής επέκτασης αρχικά θα συνεχίσει να επηρεάζεται αρνητικά από τις προγενέστερες αυξήσεις των 
δανειακών επιτοκίων. Στη συνέχεια, η διατήρηση ή η ενδεχόμενη μείωση του επιπέδου των βασικών επιτοκίων της ΕΚΤ θα επιδράσει θετικά 
στην πιστωτική επέκταση αλλά προοδευτικά, λόγω των εκτιμώμενων χρονικών υστερήσεων.
•	 Η αναμενόμενη επιτάχυνση της οικονομικής δραστηριότητας και η προσδοκώμενη αποκλιμάκωση του πληθωρισμού, σε 
συνδυασμό με την πιστωτική επέκταση προς τις επιχειρήσεις και τον τυχόν μεγαλύτερο βαθμό ενσωμάτωσης των αυξημένων επιτοκίων 
πολιτικής στα εγχώρια επιτόκια καταθέσεων, θα συμβάλουν σε περαιτέρω αύξηση των τραπεζικών καταθέσεων. 
•	 Τέλος, οι εκτιμήσεις για τα θεμελιώδη μεγέθη των τραπεζικών ιδρυμάτων είναι θετικές. Στην περαιτέρω βελτίωση των 
επιδόσεων των τραπεζών αναμένεται να βοηθήσει η συγκράτηση του κόστους χρηματοδότησής τους εν μέσω συνέχισης των εκδόσεων 
τραπεζικών ομολόγων, η οποία επίσης συμβάλλει στη διατήρηση της κερδοφορίας των τραπεζών. 
Πηγές κινδύνου και αβεβαιότητας
Η επίτευξη ικανοποιητικού ρυθμού ανάπτυξης αποτελεί τη σημαντικότερη πρόκληση για την ελληνική οικονομία. Οι κίνδυνοι που 
περιβάλλουν την πρόβλεψη για την αύξηση του ΑΕΠ είναι κυρίως καθοδικοί και αφορούν: (1) το ενδεχόμενο περαιτέρω 
επιβράδυνσης του ρυθμού ανάπτυξης της ευρωπαϊκής οικονομίας, (2) την αυξανόμενη αβεβαιότητα, λόγω δυσμενών 
γεωπολιτικών εξελίξεων στην Ουκρανία και τη Μέση Ανατολή, και τις επιπτώσεις της στο διεθνές οικονομικό περιβάλλον, 
(3) την τυχόν καθυστέρηση της υλοποίησης των δράσεων του Εθνικού Σχεδίου Ανάκαμψης και Ανθεκτικότητας “Ελλάδα 2.0” και 
το βραδύτερο ρυθμό απορρόφησης των σχετικών κονδυλίων, (4) την εμφάνιση μεταρρυθμιστικής κόπωσης, με αρνητικές 
συνέπειες στην παραγωγικότητα και την ανταγωνιστικότητα, και (5) τις επιπτώσεις ενδεχόμενων φυσικών καταστροφών που 
συνδέονται με την κλιματική κρίση. Παράλληλα, η αύξηση της αβεβαιότητας που συνεπάγονται οι πρόσφατες γεωπολιτικές αναταράξεις 
ενδέχεται να ασκήσει ανοδικές πιέσεις στον πληθωρισμό.
Ως προς τα δημόσια οικονομικά, απαιτείται δημοσιονομική σύνεση και υπευθυνότητα, λόγω των αυξημένων δημοσιονομικών 
προκλήσεων μακροπρόθεσμα. Σε ένα περιβάλλον υψηλών επιτοκίων διεθνώς, η προσήλωση στην επίτευξη μιας δημοσιονομικής θέσης που 
εξασφαλίζει μακροχρόνια βιωσιμότητα είναι κρίσιμης σημασίας, καθώς η αύξηση του κόστους δανεισμού (σε σχέση με την περίοδο προ της 
πανδημίας) και η επιβράδυνση των ρυθμών ανάπτυξης περιορίζουν τη θετική συμβολή της διαφοράς έμμεσου επιτοκίου-ονομαστικού ρυθμού 
ανάπτυξης στη μείωση του λόγου χρέους/ΑΕΠ. Κατά συνέπεια, χρειάζεται δημοσιονομική σύνεση ώστε να μην υπονομευθεί η πτωτική τροχιά 
του δημόσιου χρέους. 
Όσον αφορά τον τραπεζικό τομέα, η αξιοσημείωτη βελτίωση της ποιότητας ενεργητικού τα τελευταία έτη δεν θα πρέπει να οδηγεί σε 
εφησυχασμό. Ο δείκτης ΜΕΔ, παρά τη σημαντική αποκλιμάκωσή του, παραμένει σημαντικά υψηλότερος από το μέσο όρο των 
τραπεζών της ευρωζώνης. Παράλληλα, συνολικά το ιδιωτικό χρέος ως ποσοστό του ΑΕΠ παραμένει σε πολύ υψηλά επίπεδα και 
επηρεάζει αρνητικά τη δυνατότητα νέου δανεισμού και υλοποίησης επενδύσεων.
Προτάσεις πολιτικής
Με βάση την εμπειρία από τη διαχείριση των κρίσεων του παρελθόντος, η ανάγκη ενίσχυσης της ανθεκτικότητας των οικονομιών απαιτεί την 
άσκηση αντικυκλικής δημοσιονομικής πολιτικής. Σε αυτό το πλαίσιο, εκτιμάται ότι απαιτείται πρωτογενές πλεόνασμα σε κυκλικά 
διορθωμένους όρους ύψους 2% του ΑΕΠ, ώστε να δημιουργείται το απαραίτητο δημοσιονομικό απόθεμα ασφαλείας.
Το νέο ευρωπαϊκό πλαίσιο οικονομικής διακυβέρνησης προϋποθέτει ένα συνετό μεσοπρόθεσμο δημοσιονομικό σχεδιασμό με περιορισμούς ως 
προς τη λήψη έκτακτων μέτρων. Η ανάδειξη του κανόνα δαπανών σε λειτουργικό κανόνα παρακολούθησης και συμμόρφωσης 
συνεπάγεται ότι τυχόν δημοσιονομικός χώρος θα αξιοποιείται για τη δημιουργία αποθεματικού ή/και για τη μείωση του 
δημόσιου χρέους, ενώ οποιοδήποτε έκτακτο δημοσιονομικό μέτρο στην πλευρά των δαπανών θα πρέπει να χρηματοδοτείται 
από μέτρο ισόποσης αύξησης των εσόδων. Σε ένα τέτοιο περιβάλλον δημοσιονομικών περιορισμών, θα πρέπει να τεθούν 
ξεκάθαρες προτεραιότητες κατά τη λήψη πιθανών νέων στοχευμένων μέτρων στήριξης προς τις πιο ευάλωτες εισοδηματικές 
ομάδες.
Προτεραιότητα θα πρέπει επίσης να δοθεί στη διεύρυνση της φορολογικής βάσης, μέσω της καταπολέμησης της φοροδιαφυγής, και στην 
επαναξιολόγηση των υφιστάμενων φοροαπαλλαγών. Αυτό θα επιτρέψει παράλληλα την καλύτερη στόχευση της κοινωνικής 
πολιτικής και γενικότερα την προώθηση της φορολογικής δικαιοσύνης.
Η παρατηρούμενη στενότητα της αγοράς εργασίας απαιτεί πρωτοβουλίες ώστε να μη διαταραχθεί η πορεία ανάκαμψης της οικονομίας. Αυτές οι 
πρωτοβουλίες θα επιδιώκουν μεταξύ άλλων: (1) την αύξηση της συμμετοχής ανδρών και γυναικών και ιδίως των νέων στο εργατικό δυναμικό, 
(2) τη συνεχή ανάπτυξη και χρήση των δεξιοτήτων των εργαζομένων σε όλη τη διάρκεια του εργασιακού τους βίου, καθώς και την κατάρτιση 
των μακροχρόνια ανέργων σε νέες δεξιότητες, (3) την ενσωμάτωση μεταναστών, καθώς και τη θέσπιση κινήτρων για την προσέλκυση 
εξειδικευμένων μεταναστών, (4) τη δημιουργία μηχανισμών για την αντιστοίχιση των δεξιοτήτων του εργατικού δυναμικού με τις ανάγκες της 
αγοράς εργασίας, (5) την προσέλκυση, μέσω κινήτρων και καλά αμειβόμενων θέσεων εργασίας, των νέων που έφυγαν στο εξωτερικό και (6) τη 
μεταρρύθμιση του φορολογικού συστήματος και τη μείωση των κινήτρων πρόωρης συνταξιοδότησης, έτσι ώστε να διευκολυνθεί η επανένταξη 
και η παραμονή περισσότερων εργαζομένων στην αγορά εργασίας.
Η ενίσχυση των μεταρρυθμίσεων, ιδιαίτερα σε τομείς με χρόνιες δυσλειτουργίες (όπως για παράδειγμα η απονομή δικαιοσύνης), καθώς 
και η περαιτέρω βελτίωση του επιχειρηματικού περιβάλλοντος, θα συμβάλουν στην προσέλκυση επενδύσεων. Η καταπολέμηση της 
γραφειοκρατίας, ο ψηφιακός μετασχηματισμός της δημόσιας διοίκησης, η απλοποίηση του φορολογικού συστήματος και 
η εξάλειψη ολιγοπωλιακών πρακτικών αποτελούν μερικούς μόνο τομείς που χρειάζονται άμεσες παρεμβάσεις. Παράλληλα, 
κρίνεται αναγκαία η επιτάχυνση της απορρόφησης και η αποτελεσματική αξιοποίηση των πόρων του Ταμείου Ανάκαμψης, με 
στόχο την κάλυψη του επενδυτικού κενού, την ενίσχυση του δυνητικού προϊόντος και της διαρθρωτικής ανταγωνιστικότητας 
και κατ’ επέκταση τη βελτίωση της ανθεκτικότητας της οικονομίας. 
Οι μισθολογικές αυξήσεις θα πρέπει να λαμβάνουν υπόψη τις εξελίξεις στην παραγωγικότητα της εργασίας μεσοπρόθεσμα, καθώς και 
την τρέχουσα συγκυρία υψηλής αβεβαιότητας. Με αυτό τον τρόπο θα αποφευχθούν δυσμενείς δευτερογενείς επιπτώσεις στον 
πληθωρισμό, που θα επιδείνωναν την ανταγωνιστικότητα της ελληνικής οικονομίας και τελικά θα μείωναν τα πραγματικά 
εισοδήματα των εργαζομένων. 
Όσον αφορά τον τραπεζικό τομέα, οι προκλήσεις του οικονομικού περιβάλλοντος απαιτούν περαιτέρω ενίσχυση της ανθεκτικότητάς του. 
Πρόκληση για τον κλάδο παραμένει η περαιτέρω βελτίωση της κεφαλαιακής βάσης των ελληνικών τραπεζών, τόσο ποσοτική 
όσο και ποιοτική, καθώς οι οριστικές και εκκαθαρισμένες αναβαλλόμενες φορολογικές απαιτήσεις (deferred tax credits – DTCs) 
εξακολουθούν να αποτελούν μεγάλο μέρος των εποπτικών ιδίων κεφαλαίων τους. Παράλληλα, απαιτείται εντατικότερη προσπάθεια περαιτέρω 
μείωσης των ΜΕΔ στο επίπεδο του ευρωπαϊκού μέσου όρου. Επίσης, οι τράπεζες, συστημικές και μη συστημικές, οφείλουν να ενισχύσουν 
περαιτέρω τα κεφαλαιακά τους αποθέματα αξιοποιώντας την αυξημένη οργανική κερδοφορία, η οποία διαμορφώνει ευνοϊκές συνθήκες για 
την εσωτερική δημιουργία κεφαλαίου. Η δημιουργία “πέμπτου πόλου” από κεφαλαιακά ενισχυμένες μη συστημικές τράπεζες αναμένεται 
να βελτιώσει τις συνθήκες ανταγωνισμού στο εγχώριο χρηματοπιστωτικό σύστημα και τις συνθήκες χρηματοδότησης των μικρομεσαίων 
επιχειρήσεων.
Η αντιμετώπιση του υψηλού ιδιωτικού χρέους που βρίσκεται εκτός τραπεζικού τομέα θα διευκολύνει την πρόσβαση επιχειρήσεων και 
νοικοκυριών σε τραπεζική χρηματοδότηση. Προς αυτή την κατεύθυνση θα μπορούσαν να συμβάλουν η παροχή διατηρήσιμων 
λύσεων ρύθμισης για τους “βιώσιμους” πιστούχους και η ρευστοποίηση των εμπράγματων εξασφαλίσεων για τις υπόλοιπες 
περιπτώσεις, καθώς και οι βελτιώσεις στον εξωδικαστικό μηχανισμό. 
Τέλος, οι προοπτικές της ελληνικής οικονομίας εξαρτώνται άμεσα από την ενίσχυση της ανθεκτικότητας της ευρωζώνης και του 
χρηματοπιστωτικού της συστήματος σε μελλοντικές διαταραχές. Οι σημαντικές προκλήσεις ανταγωνιστικότητας της ευρωπαϊκής 
οικονομίας μεσομακροπρόθεσμα απαιτούν γρήγορα βήματα μεταρρύθμισης του ευρωπαϊκού οικοδομήματος. Απαιτείται 
επομένως επιτάχυνση της ευρωπαϊκής ενοποίησης, καθώς και καλύτερος συντονισμός των πολιτικών. Η δημιουργία μιας 
πλήρως λειτουργικής Ένωσης Κεφαλαιαγορών, η ολοκλήρωση της Τραπεζικής Ένωσης (μέσω της δημιουργίας και του 
Ευρωπαϊκού Συστήματος Ασφάλισης Καταθέσεων) και η διαμόρφωση στρατηγικής προς μια Δημοσιονομική Ένωση είναι 
προτεραιότητες για την ευημερία της Ευρώπης και των πολιτών της. Η περαιτέρω καθυστέρηση στην ανάληψη πρωτοβουλιών 
για την πλήρη ενοποίηση της Ευρώπης θα οδηγήσει σε περιθωριοποίηση της περιοχής και στην απώλεια ευημερίας για 
τους πολίτες της. Οι υπεύθυνοι χάραξης πολιτικής θα πρέπει να δράσουν εγκαίρως, με αποφασιστικές, ισορροπημένες και 
καλοσχεδιασμένες μεταρρυθμίσεις στο επίπεδο της ευρωζώνης, σε πνεύμα συνεργασίας και αμοιβαίων παραχωρήσεων. 

***
Παρά τις συνεχείς θετικές αξιολογήσεις της ελληνικής οικονομίας τα τελευταία χρόνια, την αποκατάσταση της δημοσιονομικής ισορροπίας 
και την εμπέδωση δημοσιονομικής επίγνωσης στους ιθύνοντες χάραξης πολιτικής, δεν υπάρχουν περιθώρια εφησυχασμού. Είναι ακόμη 
μεγάλη η απόσταση που πρέπει να καλυφθεί για να συγκλίνει η πιστοληπτική διαβάθμιση της Ελλάδος προς το μέσο όρο των 
χωρών της ευρωζώνης. Η διατήρηση της επενδυτικής βαθμίδας και οι περαιτέρω αναβαθμίσεις απαιτούν συνετές οικονομικές 
πολιτικές, που να χαρακτηρίζονται από συνέπεια, μεσοπρόθεσμο ορθολογικό σχεδιασμό και μετρήσιμους στόχους. Απαραίτητη 
προϋπόθεση είναι επίσης η συνέχιση των μεταρρυθμίσεων, ιδίως αυτών που σχετίζονται με τη λειτουργία των θεσμών και την 
ενίσχυση της διαρθρωτικής ανταγωνιστικότητας της οικονομίας. 
Σε ένα διεθνές περιβάλλον όπου σωρεύονται νέες αβεβαιότητες, η μεταρρυθμιστική κόπωση αποτελεί τη μεγαλύτερη πρόκληση για την 
περαιτέρω ενίσχυση της ανθεκτικότητας της ελληνικής οικονομίας. Η γεωπολιτική αστάθεια, οι τεχνολογικές προκλήσεις, η πράσινη 
μετάβαση, η παραγωγική αξιοποίηση της τεχνητής νοημοσύνης είναι μερικοί μόνο παράγοντες που επιτάσσουν την ενίσχυση 
της ανθεκτικότητας της οικονομίας σε εξωγενείς διαταραχές και καθιστούν αναγκαία τη διατήρηση, μεσοπρόθεσμα, υψηλών 
ρυθμών ανάπτυξης. Σε αυτή τη κατεύθυνση, η οικονομική πολιτική θα πρέπει να εστιάσει στη διατήρηση της δυναμικής των 
μεταρρυθμίσεων, με ισχυρή εθνική ιδιοκτησία των σχεδιαζόμενων αλλαγών.
Η υλοποίηση των αναγκαίων μεταρρυθμίσεων αποτελεί προϋπόθεση για την ενίσχυση της ευημερίας και την περαιτέρω ενδυνάμωση των 
θεσμών. Η Ελλάδα έχει την ιστορική ευκαιρία να ολοκληρώσει το μετασχηματισμό της οικονομίας της, συγκλίνοντας προς τον ευρωπαϊκό μέσο 
όρο. Οι προτεινόμενες μεταρρυθμίσεις έχουν ως στόχο την ενίσχυση της συνολικής παραγωγικότητας, του ρυθμού αύξησης 
του δυνητικού προϊόντος και της διαρθρωτικής ανταγωνιστικότητας, οδηγώντας σε υψηλότερη οικονομική ανάπτυξη, 
βελτίωση της αγοράς εργασίας, διατήρηση της κοινωνικής συνοχής και, εν τέλει, υψηλότερα επίπεδα ευημερίας. 
Τα οφέλη των μεταρρυθμίσεων είναι πλέον εμφανή στην οικονομία, με μετρήσιμα και αδιαμφισβήτητα αποτελέσματα. Η εμπειρία από τη 
δεκαετή κρίση χρέους, η εμπέδωση της αξίας της δημοσιονομικής υπευθυνότητας και η αναγνώριση των ωφελειών από την εφαρμογή 
μεταρρυθμίσεων έχουν συμβάλει στην ωρίμανση της ελληνικής κοινωνίας, βοηθώντας την να κατανοήσει το νέο διεθνές οικονομικό περιβάλλον. 
Η πολιτική βούληση για την εφαρμογή αξιόπιστων μεταρρυθμιστικών πολιτικών είναι παράγοντας που βοηθά στη μετατροπή των κρίσεων σε 
ευκαιρίες, ώστε η χώρα να ξεπεράσει οριστικά τις διαχρονικές αδυναμίες της και να μετασχηματιστεί σε μια σύγχρονη, βιώσιμη, εξωστρεφή 
και ανταγωνιστική οικονομία.

Αθήνα, 8 Απριλίου 2024

ΕΚΘΕΣΗ ΤΟΥ ΔΙΟΙΚΗΤΗ ΓΙΑ ΤΟ ΕΤΟΣ 2023
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Ομιλία του Διοικητή της Τράπεζας της Ελλάδος Γιάννη Στουρνάρα στη Γενική Συνέλευση των Μετόχων της 8.4.2024
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Στην Κατερίνη βρέθηκε το βράδυ του Σαββάτου 13 
Απριλίου 2024 ο υποψήφιος Ευρωβουλευτής του ΠΑ-
ΣΟΚ – ΚΙΝΑΛ Κώστας Χρυσόγονος.
Περιστοιχισμένος από μέλη του ΠΑΣΟΚ στην Πιερία 

στο γνωστό κεντρικό καφέ Oliver’s αναφέρθηκε σε 
ένα θέμα που γνωρίζει καλά, τις ευρωεκλογές και τη 
σχέση της Ελλάδας με την Ευρωπαϊκή Ένωση.
Αρχικά μίλησε για την αξιοκρατία και την πάταξη 

του πελατειακού συστήματος, τη διαφάνεια στη λει-
τουργία του ιδιωτικού τομέα. Τα νούμερα μπορεί να 
έχουν βελτιωθεί, σημείωσε, αλλά δεν ικανοποιούν του 
πολλούς. Η Κύπρος τα κατάφερε καλύτερα από μας 
σημείωσε καθώς έχει ισχυρή οικονομία, χωρίς ανερ-
γία. Το ΠΑΣΟΚ στοχεύει στην 2η θέση για να κτίσει 
μια αντιπολίτευση σε επίπεδο κυβερνησιμότητας για 
να δημιουργηθεί μια ισορροπία στο πολιτικό σύστη-
μα, καθώς ο ΣΥΡΙΖΑ με το σημερινό του πρόεδρο δεν 
παράγει πολιτική.
Η πενταετία 2024-29 θα είναι αναμφίβολα κομβικής 

σημασίας για την περαιτέρω εξέλιξη της διαδικασίας 
της ευρωπαϊκής ενοποίησης. Οι ασυμμετρίες που 

υπάρχουν στο οικοδόμημα της Ευρωπαϊκής Ένωσης 
γίνονται πλέον εμφανείς σε όλους. Είναι τουλάχιστον 
πρωθύστερο π.χ. να διαθέτουμε κοινό νόμισμα (τα 
κράτη-μέλη της Ευρωζώνης) και το ενωσιακό δίκαιο 
να υπερισχύει έναντι των εθνικών δικαίων και μάλιστα 
να εφαρμόζεται άμεσα (όταν πρόκειται για Κανονι-
σμούς), χωρίς ανάγκη μεταφοράς του στο εσωτερικό 
δίκαιο των κρατών μελών (μεταφορά χρειάζονται 
μόνο οι ενωσιακές Οδηγίες), αλλά από την άλλη πλευ-
ρά να μην υπάρχει κοινή άμυνα και να γίνεται κάθε 
φορά ατέρμονη διαπραγμάτευση για τον συντονισμό 
των εξωτερικών πολιτικών των μελών.
Είναι γεγονός ότι η ενοποιητική διαδικασία προκαλεί 

ισχυρές αντιστάσεις σε μερίδα της κοινής γνώμης σε 
αρκετές ευρωπαϊκές χώρες, για μια σειρά από λόγους, 
μεταξύ των οποίων ο πιο καθοριστικός είναι μάλλον η 
έλλειψη επαρκούς αποθέματος ευρωπαϊκής συλλογι-
κής ταυτότητας, δηλ. αίσθησης του «εμείς» σε (παν)
ευρωπαϊκό επίπεδο. Ωστόσο ισχύει πάντα το ρητό «η 
ισχύς εν τη ενώσει» και τούτο καθίσταται περισσό-
τερο αισθητό όταν ανακύπτει μια κοινή απειλή, όπως 
είναι σήμερα ο ρωσικός επεκτατισμός που έχει εκδη-
λωθεί με την εισβολή στην Ουκρανία.
Έχει έρθει συνεπώς η ώρα για τη διαμόρφωση απο-

τελεσματικής συνεργασίας ιδίως στην άμυνα και την 
ασφάλεια, πολύ περισσότερο μάλιστα όταν οι εξελί-
ξεις στις ΗΠΑ, με την υπαρκτή πιθανότητα εκλογής 
του Ντόναλντ Τραμπ στην προεδρία φέτος τον Νο-
έμβριο, αφήνουν να εννοηθεί ότι μπορεί να μειωθεί 
δραστικά το αμερικανικό ενδιαφέρον για τα ευρωπαϊ-
κά ζητήματα και για το ΝΑΤΟ.
Για τη χώρα μας η προοπτική της δημιουργίας ενός 

ισχυρού «Ευρωστρατού» είναι κρίσιμη, αφού αυτός 

είναι μακροπρόθεσμα ο πιο αποτελεσματικός τρόπος 
εξουδετέρωσης της πάντα υπαρκτής τουρκικής απει-
λής. Ο απροκάλυπτος επεκτατισμός της γειτονικής 
μας χώρας είναι δύσκολο να αντιμετωπιστεί σε βάθος 
χρόνου μόνο με τα δικά μας, εθνικά μέσα, πρωτίστως 
επειδή αυτή διαθέτει πολλαπλάσιο πληθυσμό και οι-
κονομικό μέγεθος από την Ελλάδα
Συνεπώς έστω κι αν η κοινή ευρωπαϊκή «ομπρέλα» 

ασφάλειας δημιουργηθεί με αφορμή το ουκρανικό, 
εμείς πρέπει να συμμετάσχουμε ώστε να επωφελη-
θούμε στο μέλλον από αυτή ως προς τα ελληνοτουρ-
κικά και την Κύπρο.
Οι ευρωεκλογές του Ιουνίου έχουν επομένως μια 

πολύ έντονη ευρωπαϊκή διάσταση, περισσότερο από 
κάθε άλλη φορά, και δεν πρέπει να τις βλέπουμε μόνο 
από την οπτική γωνία των εσωτερικών κομματικών 
ανταγωνισμών. Πρέπει να ψηφιστούν πολιτικές δυ-
νάμεις έτοιμες να συμβάλουν για την οικοδόμηση της 
κοινής ευρωπαϊκής άμυνας και ασφάλειας και τέτοια 
δύναμη είναι στη χώρα μας κατεξοχήν το ΠΑΣΟΚ – 
ΚΙΝΑΛ.
Στην ομιλία του κ. Χρυσόγονου παραβρέθηκαν, με-

ταξύ άλλων, ο Γραμματέας της Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ – ΚΙΝ.ΑΛ. 
Πιερίας Δημήτρης Λιόλιος, ο πολιτευτής Κωνσταντίνος 
Κουτρούπας, το μέλος της Κ.Ε. Κώστας Κιτιξής, ο 
πρώην Υφυπουργός Παντελής Τσερτικίδης, ο πρώην 
Δήμαρχος Πύδνας - Κολινδρού Βαγγέλης Λαγδάρης, 
οι Δημοτικοί Σύμβουλοι Γιώργος Καλαμάτας (Δ. Κα-
τερίνης), Κώστας Σαμαράς (Δ. Δίου - Ολύμπου) και 
Κλέαρχος Λακασάς (Δ. Πύδνας - Κολινδρού). Λίγο 
πριν το τέλος της εκδήλωσης, ο κ. Χρυσόγονος είχε 
συνάντηση και με τον συνυποψήφιό του, τον γνωστό 
καρδιολόγο της Κατερίνης Χρήστο Στεφόπουλο.

Επίσκεψη του υποψηφίου Ευρωβουλευτή 
Κώστα Χρυσόγονου στην Κατερίνη

Μετά την κοινοβουλευτική παρέμβαση για να χρη-
ματοδοτηθεί η αλλαγή και ο επανασχεδιασμός του 
αρδευτικού δικτύου στη Ρητίνη, ο Βουλευτής Πιερίας 
Σπύρος Κουλκουδίνας αναδεικνύει την ανάγκη χρη-
ματοδότησης ενός ακόμα σημαντικού έργου για τον 
πρωτογενή τομέα στον Νομό, όπως είναι η ανακατα-
σκευή του αρδευτικού δικτύου ΤΟΕΒ Ελατοχωρίου, 
Δήμου Κατερίνης, Π.Ε. Πιερίας.
Για το έργο με προϋπολογισμό 2.500.000 ευρώ έχει 

ήδη κατατεθεί πρόταση χρηματοδότησης στο Πρό-
γραμμα Αγροτικής Ανάπτυξης 2014-2022 από τον 
Τοπικό Οργανισμό Εγγείων Βελτιώσεων Ελατοχωρίου 
με τη συνεργασία της Π.Ε. Πιερίας και του Δήμου Κα-

τερίνης, ως προς τη σύνταξη των σχετικών μελετών.
Ο Σπύρος Κουλκουδίνας, στην παρέμβασή του προς 

τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης, επισημαίνει 4 βα-
σικούς λόγους που συνιστούν αναγκαία την υλοποίη-
ση του έργου:
1ον) Η δημιουργία ενός νέου αρδευτικού δικτύου 

αποτελεί αναπτυξιακό προαπαιτούμενο για το Ελα-
τοχώρι, που αποτελεί ένα ορεινό χωριό, το οποίο ζει, 
σχεδόν κατ’ αποκλειστικότητα, από τον πρωτογενή 
τομέα.
2ον) Η αναδιάρθρωση των καλλιεργειών στην πε-

ριοχή έχει ως προϋπόθεση τη δημιουργία ενός νέου 
αρδευτικού δικτύου που θα ενισχύσει την παραγωγή 
και θα καλύψει τις αρδευτικές ανάγκες περίπου 5.000 
στρεμμάτων.
3ον) Η κάλυψη των αρδευτικών αναγκών της περι-

οχής, μέσω του συγκεκριμένου δικτύου, θα δώσει τη 
δυνατότητα δημιουργίας νέων ταμιευτήρων δεξαμε-
νών νερού προκειμένου να αντιμετωπιστεί ορθολο-
γικά το ζήτημα της διαχείρισης των υδάτινων πόρων 
στην ευρύτερη περιοχή της Πιερίας.
4ον) Το υπάρχον αρδευτικό δίκτυο χαρακτηρίζεται 

από παλαιότητα, συχνές βλάβες ενώ το γεωγραφικό 
ανάγλυφο καθιστά δύσκολη τη συντήρηση του.
Παράλληλα τονίζει ότι μία από τις κεντρικές προε-

κλογικές δεσμεύσεις της Νέας Δημοκρατίας για την 
αναγέννηση του πρωτογενούς τομέα και την ενί-

σχυση της αγροτικής παραγωγής ήταν η υλοποίηση 
αρδευτικών έργων σε όλη τη χώρα, τα οποία θα αρ-
δεύουν περισσότερα από 1,3 εκατομμύρια στρέμματα 
γης και θα ωφελήσουν πάνω από 100.000 αγρότες.

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Επιτακτική ανάγκη η χρηματοδότηση της ανακατασκευής 
του αρδευτικού δικτύου ΤΟΕΒ Ελατοχωρίου»

Από την Αντιδημαρχία Αποκομιδής και Πρασίνου 
του Δήμου Δίου - Ολύμπου ανακοινώνεται ότι το 
τακτικό δρομολόγιο αποκομιδής απορριμμάτων 
στον Πλαταμώνα θα πραγματοποιείται κάθε:
•	 Δευτέρα
•	 Τετάρτη
•	 Παρασκευή και
•	 Σάββατο
βάσει του θερινού προγράμματος αποκομι-

δής.

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ

Νέο πρόγραμμα 
αποκομιδής 

απορριμμάτων 
στον Πλαταμώνα
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Γράφει ο Γιάννης Τσιμπονίδης - tsimponidis@yahoo.gr

Μικρότερη ρευστότητα με την Κάρτα Αγρότη φέτος: 
Θα ενεργοποιηθεί μόνο με το ποσό της βασικής ενίσχυσης

Μικρότερη ρευστό-
τητα με την «Κάρτα 
Αγρότη» φέτος επιφυ-
λάσσει το τραπεζικό σύ-
στημα της χώρας μας, για 
τους αγρότες και τους 
κτηνοτρόφους μας, 
τους δικαιούχους των 
αγροτικών τους επιδο-
τήσεων. Συγκεκριμένα, 
προβλέπεται να ενεργο-
ποιηθεί ίσως και μέσα 
στον Απρίλιο, μόνο με 
το ποσό της βασικής ενίσχυσης που πιστώθηκε στον κάθε δικαιούχο αγρότη 
ή κτηνοτρόφο, μέχρι τον Δεκέμβριο του 2023, δηλαδή περίπου με το 55% 
των χρημάτων που δικαιούτο ετησίως. 
Υπενθυμίζεται ότι τα προηγούμενα χρόνια, στο ποσό που ενεργοποιούσε το 

πιστωτικό όριο της περιβόητης «Κάρτας Αγρότη», συμπεριλαμβανόταν 
και η πράσινη ενίσχυση, μαζί με τη βασική, δηλαδή συνολικά περίπου το 
85% των χρημάτων που δικαιούται ετησίως ο κάθε αγρότης και κτηνοτρό-
φος από τις ευρωπαϊκές επιδοτήσεις της ΚΑΠ…

10ο Πανελλήνιο Συνέδριο για την Ανάπτυξη της Ελληνικής Γεωργίας 
25- 26 Απριλίου 2024

Παραμονές των ευρωεκλογών, με ανοιχτά τα ζητήματα βιωσιμότητας της ελ-
ληνικής και της ευρωπαϊκής γεωργίας που θέτουν οι εκπρόσωποι του αγροτικού 
κόσμου ανά την Ε.Ε., η 10η πανηγυρική έκδοση του Πανελλήνιου Συνεδρίου 
για την Ανάπτυξη της Ελληνικής Γεωργίας, με θέμα «Ποια ΚΑΠ θέλουμε 
σε Ελλάδα και Ευρωπαϊκή Ένωση; Τα μεγάλα αγροτικά ζητήματα του 
παρόντος και του μέλλοντος», θα πραγματοποιηθεί την Παρασκευή 26 
Απριλίου 2024 στο Μέγαρο Χορού Καλαμάτας και θα μεταδοθεί ζωντα-
νά μέσω διαδικτύου. Το 10ο Πανελλήνιο Συνέδριο για την Ανάπτυξη 
της Ελληνικής Γεωργίας, το οποίο συμπίπτει με την ολοκλήρωση 10 χρόνων 
δραστηριοποίησης της GAIA ΕΠΙΧΕΙΡΕΙΝ στον πρωτογενή και ευρύτερο 
αγροδιατροφικό τομέα της χώρας, θα ενημερώσει τους συνέδρους για τις πιο 
πρόσφατες εξελίξεις σε σχέση με τον σχεδιασμό και την εφαρμογή της Κοινής 
Αγροτικής Πολιτικής (ΚΑΠ) σε Ελλάδα και Ε.Ε. Παράλληλα, θα συζητηθούν 
προσεγγίσεις και λύσεις για έναν πιο βιώσιμο και ανθεκτικό γεωργικό τομέα 
απέναντι στις μεγάλες προκλήσεις της εποχής: τα υψηλά κόστη παραγωγής, 
την κλιματική αλλαγή, τους γεωπολιτικούς και οικονομικούς κλυδωνισμούς, την 
επισιτιστική ασφάλεια, τον οικολογικό και ψηφιακό μετασχηματισμό, και την 
ανανέωση των γενεών στη γεωργία. 

Μέχρι 30 Ιούνη η καταβολή της Ειδικής Εισφοράς ΕΛΓΑ του 2023 
για όσους χρωστάνε το 2022

«Με πρωτοβουλία του Υπουργού Αγροτικής Ανάπτυξης Λευτέρη Αυγενάκη 
και ύστερα από συνεργασία με τον Πρόεδρο του ΕΛΓΑ Ανδρέα Λυκουρέντζο», 
όπως αναφέρεται σε σχετική ανακοίνωση, το Δ.Σ. του Οργανισμού αποφά-
σισε να εισηγηθεί την έκδοση Κοινής Υπουργικής Απόφασης (την γνωστή ως 
ΚΥΑ) των συναρμόδιων για το θέμα, Υπουργών Οικονομικών και Αγροτικής 
Ανάπτυξης, για την παράταση της προθεσμίας καταβολής της Ειδικής 
Ασφαλιστικής Εισφοράς έτους 2023 μέχρι και την 30η Ιουνίου 2024.
Προϋπόθεση είναι οι ασφαλιζόμενοι αγρότες, που θα ασκήσουν το δι-

καίωμα της ευεργετικής αυτής διάταξης, να έχουν εξοφλήσει την Ειδική 
Ασφαλιστική Εισφορά του έτους 2022. Πάντως ευνοϊκή μεταχείριση δεν 
το λες κιόλας όλο αυτό. Αλλού πρέπει να αναζητηθούν τα… αίτια του κα-
κού, αγαπητοί αξιωματούχοι της επίσημης πολιτείας…

Και τα ακρόδρυα (φουντούκια, καρύδια, αμύγδαλα) 
θέλουν τον γεωπόνο από κοντά τους 

Ολοένα και περισσότε-
ροι αγρότες παραγωγοί 
ή και «λιγότερο αγρό-
τες», θέλουν να ασχο-
ληθούν τα τελευταία 
χρόνια με την καλλιέρ-
γεια των ακρόδρυων(-
φουντούκια, καρύδια, 
κάστανα, φιστίκια 
Αιγίνης και αμύγδαλα) 
για να μπορέσουν να 
αυξήσουν το εισόδη-
μά τους. 
Βλέπετε είναι και αρκετά μεγάλη η ζήτηση στην αγορά για την κατανάλω-

ση των ξηρών καρπών εξαιτίας των υψηλών ευεργετικών ιδιοτήτων στην 
υγεία μας, αλλά και γιατί είναι προϊόντα που μπορούν να αποθηκευτούν επί 
μακρόν, χωρίς την ανάγκη να επηρεαστούν ιδιαίτερα στην ποιότητά τους. Έτσι 
λοιπόν, βλέπουμε να γίνονται πολλές φυτεύσεις όχι καλής ποιότητας αρκετές 
φορές, με μη κατάλληλο πολλαπλασιαστικό υλικό και φυσικό αποτέλεσμα αυτού 
είναι να υπάρχουν προβλήματα φυτουγιεινής φύσεως που μάλλον αντιμετω-
πίζονται όχι και τόσο επιτυχημένα. Ο ρόλος των γεωτεχνικών που πρέπει να 
παρακολουθούν τα νεοφυτευμένα είναι σημαντικός και ας μην κάνουμε ότι 
τα γνωρίζουμε όλα από μόνοι μας ή και μην παίρνουμε άκριτα ότι πολλές 
φορές εντυπωσιακό ή και υπερβολικό διαβάζουμε στο διαδίκτυο…

Η καλλιέργεια της ροδιάς στην Ελλάδα και παγκοσμίως
Ήταν μια δύσκολη χρονιά για το ρόδι, η περσινή (2023) και για τους αγρό-

τες-παραγωγούς, αλλά 
και για τους εμπόρους. 
Σύμφωνα με πληροφο-
ρίες, οι τιμές παίξανε για 
Α κατηγορία 50-60 
λεπτά και για τη Β κα-
τηγορία 20-25 λεπτά. 
Μετά την ανάπτυξη της 
ροδοκαλλιέργειας στην 
Ελλάδα, που ξεκίνη-
σε περίπου το 2010, 
τα πράγματα φαίνεται 
πως άλλαξαν λόγω της 
αύξησης στο κόστος 
της καλλιέργειας και της μεταποίησης. Αναμένεται λοιπόν μείωση της παρα-
γωγής και αγκάθι συνεχίζουν να είναι οι αθρόες εισαγωγές από Τουρκία, 
Ισπανία, Τυνησία αλλά και το μακρινό Περού. Η καλλιέργεια της ροδιάς είναι 
εγκατεστημένη κυρίως στη Μακεδονία αλλά και στην Πελοπόννησο. Σε παγκό-
σμιο επίπεδο το σύνολο της παγκόσμιας παραγωγής είναι περίπου 2.250.000 
τόνοι, με πρώτη χώρα την Ινδία 1.200.000 τόνους και ακολουθούν το Ιράν 
με 650.000 τόνους με τις ΗΠΑ που παράγουν περί τους 100.000 τόνους. 
Για να εξαχθούν συμπεράσματα θα πρέπει να αναφερθεί πως στην Ελλάδα πα-
ράγονται περί τις 15.000 τόνοι ετησίως… 

Τα τεράστια οφέλη του ακτινιδίου για την ανθρώπινη υγεία μας
Τελικά το ακτινίδιο έχει πάμπολλες εξαιρετικές ιδιότητες για την υγεία 

μας. Η αυξημένη κατανάλωσή του μειώνει τον κίνδυνο παχυσαρκίας και της 
συνολικής θνησιμότητας. Βάλτε το στη διατροφή σας για να ωφεληθείτε από 
την πλούσια θρεπτική του αξία και να απολαύσετε τα οφέλη του. Υπάρχουν τρό-
ποι που μπορείτε να καταναλώνετε το φρούτο αυτό. Το καλοκαίρι καταψύξ-
τε τις φέτες του ακτινιδίου και φάτε το σαν σνακ ή επιδόρπιο σε μια ζεστή μέρα. 
Επίσης χρησιμοποιήστε το ως καλοκαιρινή σαλάτα πάνω από ένα μείγμα από 
σπανάκι, καρύδια, μήλο σε φέτες, φέτα κι ένα ελαφρύ ντρέσιγκ. Κάνει καλό στο 
δέρμα. Το κολλαγόνο, το σύστημα υποστήριξης του δέρματος, εξαρτάται από 
τη Βιταμίνη C. Αυτή αποτελεί σημαντικό αντιοξειδωτικό. Το ακτινίδιο περι-
έχει πολύ Βιταμίνη C. Κοιμάστε καλύτερα. Μελέτη εξέτασε τις επιπτώσεις των 
ακτινιδίων στην ποιότητα 
του ύπνου σε ενήλικες 
με προβλήματα ύπνου. 
Διαπίστωσαν ότι τα ακτινί-
δια βελτιώνουν την ποιότη-
τα ύπνου στο 80% αυτών 
που συμμετείχαν. Κάνει 
καλό στα νεφρά. Η υψη-
λή πρόσληψη Καλίου 
σχετίζονται επίσης με 
μειωμένο κίνδυνο εγκε-
φαλικού επεισοδίου, προ-
στασία από την απώλεια μυϊκής μάζας, διατήρηση της οστικής πυκνότητας των 
οστών και μείωση σχηματισμού πετρών στα νεφρά μας. Είναι κατάλληλο για 
διαβητικούς. Βρίσκεται στην χαμηλή κατηγορία γλυκαιμικού δείκτη που σημαί-
νει ότι δεν ανεβάζει τα επίπεδα σακχάρου στο αίμα σας γρήγορα. Έχει γλυκαι-
μικό φορτίο 4 που σημαίνει ότι είναι ασφαλές για διαβητικούς. Τέλος, προλαμ-
βάνει την δυσκοιλιότητα. Πολλές μελέτες αναφέρουν ότι το ακτινίδιο μπορεί 
να έχει ήπιο καθαρτικό αποτέλεσμα και να χρησιμοποιηθεί ως συμπλήρωμα 
διατροφής, ειδικά για άτομα που πάσχουν από δυσκοιλιότητα…
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Προσφορά
Εργασίας

Ζητείται σερβιτόρος 
και βοηθός σερβιτό-
ρου από την ταβέρνα 
Ναυτίλος στην Παραλία 
Κατερίνης. Περισσότε-
ρες πληροφορίες στα 
τηλέφωνα: 2351063433, 
6977654818

Ξενοδοχείο στην Παρα-
λία Κορινού ζητάει άτομα 
για εργασία:
Ξαπλώστρες, beach bar 
και βοηθό σερβιτόρου 
για το εστιατόριο.
Βιογραφικά και μηνύ-
ματα το email:stykal@
hotmail.com

ΚΤΗΜΑΤΟΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ Ε. Ν. ΤΡΕΛΟΠΟΥΛΛΟΥ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ & ΤΣΙΜΙΣΚΗ ΓΩΝΙΑ 2 ΤΗΛ. 23510/27723, 28821, 38424 

6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

Αναζητούμε βοηθό ερ-
γάτη παραγωγής ηλικίας 
18-30 με σκοπό την 
ενίσχυση του τμήματος
παραγωγής. Η εταιρεία 
παρέχει: Ένα σύγχρονο 
και φιλικό περιβάλλον 
εργασίας, σε νέες
υπερσύγχρονες εγκατα-
στάσεις. Ανταγωνιστικό 
πακέτο αποδοχών. Πλή-
ρης απασχόληση.
Διαρκή Εκπαίδευση. 
Ευκαιρίες σταδιοδρομίας 
και εξέλιξης σε μια δυνα-
μική και
αναπτυσσόμενη επιχεί-
ρηση. Απαραίτητα Προ-
σόντα: Συνεχής Θέληση 
για Μάθηση.
Προσαρμοστικότητα 
– Ευελιξία. Δεξιότητες 
συνεργασίας- Ομαδικό 
πνεύμα.
Θετική στάση. Εστίαση 
στο αποτέλεσμα. Οργά-
νωση-Προγραμματισμός. 
Αποστολή
βιογραφικών στο email: 
info@kouzas-metalkat.gr 
Τηλέφωνο επικοινωνίας 
2351023226,
6974890349

Ζητείται άτομο για 
εργασία σε πλυντήριο 
αυτοκινήτων,από 18 έως 
35 ετών.
Πλήρης απασχόληση, 
μισθός, ασφάλιση.
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6981200500

Ζητείται νοσηλεύτρια/

νοσοκόμα για εποχια-
κή εργασία, με γνώση 
άπταιστων αγγλικών
για στελέχωση ιατρείου 
στην παραλία Κατερίνης.
Ρουμάνικα, Ουγγρικά ή 
Σέρβικα έως 2η γλώσσα 
θα εκτιμηθούν ιδιαίτερα.
Πληροφορίες Dr. Oρφα-
νίδης Ανέστης.
Τηλέφωνο επικοινωνίας 
6938900565

Η ΑΜΒΡΟΣΙΑΔΗΣ ΚΟ-
ΤΟΠΟΥΛΑ ΟΛΥΜΠΟΥ 
ΑΒΕΕ με έδρα την Κατε-
ρίνη,  επιθυμεί  να
προσλάβει ανειδίκευτους 
εργάτες. Απαραίτητα 
προσόντα: Για τη συμμε-
τοχή στη διαδικασία
πλήρωσης της θέσης οι 
ενδιαφερόμενοι πρέπει 
να αποστείλουν το βιο-
γραφικό τους
αναγράφοντας τη θέση 
μέσω ηλεκτρονικού 
ταχυδρομείου, στην 
ηλεκτρονική
διεύθυνση  cv@
ambrosiadis.gr .  Εργα-
τικότητα, Προσοχή και 
Ακρίβεια,Ταχύτητα και
Συνέπεια

Ζητείται κοπέλα για 
εργασία από το ανθοπω-
λείο Δεμερτζίδης
στο κέντρο της Κατερί-
νης.
Περισσότερες πληρο-
φορίες στο τηλέφωνο: 
6947076950

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr

Ζητείται άτομο για να ερ-
γαστεί στην καθαριότητα 
ενοικιαζόμενων διαμερι-
σμάτων στην
Παραλία Κατερίνης. 
Καλή αμοιβή και ένσημα, 
προπληρωμένη μηνιαία 
κάρτα για τη
μετακίνηση. Περισσό-
τερες πληροφορίες στο 
τηλ. 6973771751 9π.μ.-
13μ.μ.

Ζητείται νεαρός ή νεαρή 
για σέρβις σε ξαπλώ-

στρες ξενοδοχείου που 
βρίσκεται μπροστά στη
θάλασσα στην Παραλία 
Κατερίνης. Καλή αμοιβή 
και ένσημα, προπληρω-
μένη μηνιαία κάρτα
μετακίνησης. Πληροφορί-
ες στο τηλ.6932567781

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ από την 
εταιρεία ΔΙΑΝΟΜΕΑΣ – 
ΔΕΛΤΑ: 
1. Logistic manager
2. Λογιστής – Λογίστρια 
με προϋπηρεσία σε 
βιβλία Γ΄ κατηγορίας 3. 

Υπάλληλοι
γραφείου με εμπειρία σε:
– Παραγγελιοληψία
– Διακίνηση εμπορευμά-
των
– Καταχώρηση παραστα-
τικών
Αποστολή βιογραφι-
κών: dianomeaspierias@
gmail.com
Επικοινωνία: 2351039396

Από εταιρεία ειδικών 
μεταφορών ζητούνται
-Έμπειρος οδηγός 
κάτοχος διπλώματος E’ 

Από cafe bar στην Παραλία Κατερίνης ζητούνται:
-Baristas – παραγωγή -Σερβιτόρα, σερβιτόρος με 

εμπειρία.
Να γνωρίζουν Αγγλικά, άτομα με δυνατότητες θα 

εκτιμηθούν Αποστολή βιογραφικών:
koulito76@gmail.com ΤΗΛ επικοινωνίας 

6970755833

Από ξενοδοχείο στo κέντρο της Παραλίας Κατερί-
νης ζητούνται:
Ζητείται άτομο για management και διαχείριση 

κρατήσεων να γνωρίζει αγγλικά .
Θα εκτιμηθούν Ικανότητες Υψηλές αποδοχές 

Ασφάλιση.
Αποστολή βιογραφικών: koulito76@gmail.com 

Τηλέφωνο επικοινωνίας: 6970755833

Από κατάστημα στην Παραλία Κατερίνης ζητού-
νται:
Ζητούνται συνεργάτες! –Ταμίας -τυλιχτής γύ-

ρου-Τυλιχτής-χτρια -Σερβιτόρος, γνώστης
Αγγλικής και Σλάβικης γλώσσας. ΥΨΗΛΕΣ ΥΠΟ-

ΔΟΧΕΣ Ασφάλιση Άτομα με εμπειρία,
συνέπεια και επαγγελματισμό θα εκτιμηθούν 

Αποστολή βιογραφικών:
koulito76@gmail.com Τηλέφωνο επικοινωνίας: 

6970755833 Ώρες επικοινωνίας μετά τις
18:00
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση22 Ρεπορτάζ
κατηγορίας.
-Για μόνιμη εργασία με 
πολύ καλές απολαβές.
Τηλέφωνο επικοινωνίας 
+306978897181.

Από την Mercedes Αρα-
μπατζής, ζητείται μηχανι-
κός αυτοκινήτων.
Αποστολή βιογραφικών 
στο email:
mercedesarampatzis@
gmail.com
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 

2351023556

Ζητούνται καθαρίστριες 
και καμαριέρες από ξενο-
δοχείο στην Ολ.Ακτή, από 
τέλη Μαΐου έως
Οκτώβριο. Τηλέφωνα επι-
κοινωνίας: 6974694372, 
6947679553

Μεταφορική εταιρεία 
στην Κατερίνη ζητά να 
προσλάβει έμπειρους οδη-

γούςοι οποίοι να
είναι κάτοχοι επαγγελμα-
τικού διπλώματος Γ’ και 
Ε’ κατηγορίας, χειριστές 
κλάρκ με δίπλωμα, έναν 
αποθηκάριο, δύο ανει-
δίκευτους εργάτες, για 
σταθερή, μόνιμη απασχό-
ληση. Ώρες επικοινωνίας 
,αυστηρώς 13:00 – 16:00 
μ.μ. Πληροφορίες Κα 
Γιώτα
Τηλ.6980137616
Παρακαλώ να σεβαστείτε 
το ωράριο επικοινωνίας, 

λόγο υψηλού φόρτου 
εργασίας.

Ζήτηση 
Εργασίας

Ενοικιάσεις 
Κατοικιών

Πωλήσεις 
Επιχειρήσεων

Ενοικιάσεις 
Επ. Χώρων

Ιδιαίτερα 
Μαθήματα

Πωλήσεις 
Αγροτεμαχίων

Διάφορα

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                              ΛΙΤΟΧΩΡΟ 11-4-2024
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ                                                                                          ΑΡΙΘ. ΠΡΩΤ. 6094
ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ – ΟΛΥΜΠΟΥ
ΑΓ. ΝΙΚΟΛΑΟΥ 15 
60200 ΛΙΤΟΧΩΡΟ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ 
          Ο  Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου  διακηρύσσει ηλεκτρονικό διεθνή ανοιχτό Διαγωνισμό με σφραγισμένες 
προσφορές με τίτλο «Μισθώσεις μηχανημάτων έργου για εργασίες αποκατάστασης καταστροφών πλυμμυρικού 
φαινομένου Δεκεμβρίου 2022 λόγω της κακοκαιρίας ARIEL». 
         Η εν λόγω σύμβαση θα ανατεθεί με το κριτήριο της πλέον συμφέρουσας από οικονομική άποψη προσφοράς, 
βάσει τιμής. Ο προϋπολογισμός ανέρχεται στο ποσό των 74.967,00€ πλέον ΦΠΑ 24 % 17.992,08 ήτοι γενικό 
σύνολο 92.959,08€
        Ο διαγωνισμός θα πραγματοποιηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών 
Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ) μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του συστήματος. 
Καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών ορίζεται η 16η  Μαΐου έτους 2024. 
Το άνοιγμα των προσφορών θα πραγματοποιηθεί στις 20-5-2024. 
Κάθε διαγωνιζόμενος μπορεί να συμμετέχει στο διαγωνισμό υποβάλλοντας προσφορά για το σύνολο των προς 
προμήθεια ειδών κάθε τμήματος είτε σε ένα ή σε περισσότερα ή σε όλα τα τμήματα (6 τμήματα) όπως αυτά 
ορίζονται στην 5/2024 μελέτη.
Η εγγύηση συμμετοχής στον διαγωνισμό εκ μέρους των διαγωνιζόμενων ορίζεται σε ποσοστό 2% επί του 
προϋπολογισμού κάθε τμήματος χωρίς ΦΠΑ. 
          Για περισσότερες πληροφορίες, οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθύνονται κατά τις εργάσιμες ημέρες και 
ώρες στα γραφεία του Δήμου ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ, οδός Αγίου Νικολάου 15 Λιτόχωρο στα τηλέφωνα 2352350155 και 
2352650148, Γραφείο προμηθειών, στην ιστοσελίδα του Δήμου www.dion-olympos.gr όπου θα παρέχεται ελεύθερη, 
άμεση και πλήρης πρόσβαση στη Συγγραφή Υποχρεώσεων και τα λοιπά τεύχη του παρόντος διαγωνισμού καθώς 
επίσης και στην ιστοσελίδα του ΕΣΗΔΗΣ www.promitheus.gov.gr Η σχετική ανακοίνωση στάλθηκε ηλεκτρονικά για 
δημοσίευση στην υπηρεσία των επίσημων εκδόσεων των Ευρωπαϊκών Κοινοτήτων στις 11-4-2024. 

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ
 ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΓΕΡΟΛΙΟΛΙΟΣ  

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                            ΛΙΤΟΧΩΡΟ 11-4-2024
ΝΟΜΟΣ ΠΙΕΡΙΑΣ                                                                                           ΑΡΙΘ. ΠΡΩΤ. 6095
ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ – ΟΛΥΜΠΟΥ
ΑΓ. ΝΙΚΟΛΑΟΥ 15 
60200 ΛΙΤΟΧΩΡΟ 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ 
         Ο  Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου  διακηρύσσει ηλεκτρονικό ανοιχτό Διαγωνισμό με σφραγισμένες προσφορές 

με τίτλο «Προμήθεια  υλικών άρδευσης για την αποκατάσταση καταστροφών πλυμμυρικού φαινομένου 
Δεκεμβρίου 2022 λόγω της κακοκαιρίας ARIEL». 

        Η εν λόγω σύμβαση θα ανατεθεί με το κριτήριο της πλέον συμφέρουσας από οικονομική άποψη προσφοράς, 
βάσει τιμής. Ο προϋπολογισμός ανέρχεται στο ποσό των 26.975,21€ (με τον Φ.Π.Α.) 
        Ο διαγωνισμός θα πραγματοποιηθεί με χρήση της πλατφόρμας του Εθνικού Συστήματος Ηλεκτρονικών 
Δημοσίων Συμβάσεων (ΕΣΗΔΗΣ) μέσω της διαδικτυακής πύλης www.promitheus.gov.gr του συστήματος. 
Καταληκτική ημερομηνία υποβολής προσφορών ορίζεται η 2η  Μαΐου έτους 2024. 
Το άνοιγμα των προσφορών θα πραγματοποιηθεί στις 8-5-2024. 
Κάθε διαγωνιζόμενος μπορεί να συμμετέχει στο διαγωνισμό υποβάλλοντας προσφορά για το σύνολο των προς 
προμήθεια ειδών όπως αυτά ορίζονται στην 6/2024μελέτη.
Η εγγύηση συμμετοχής στον διαγωνισμό εκ μέρους των διαγωνιζόμενων ορίζεται σε ποσοστό 2% επί του 
προϋπολογισμού χωρίς ΦΠΑ. 
          Για περισσότερες πληροφορίες, οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευθύνονται κατά τις εργάσιμες 
ημέρες και ώρες στα γραφεία του Δήμου ΔΙΟΥ-ΟΛΥΜΠΟΥ, οδός Αγίου Νικολάου 15 Λιτόχωρο στα τηλέφωνα 
2352350155 και 2352350148, Γραφείο προμηθειών, στην ιστοσελίδα του Δήμου www.dion-olympos.gr όπου θα 
παρέχεται ελεύθερη, άμεση και πλήρης πρόσβαση στη Συγγραφή Υποχρεώσεων και τα λοιπά τεύχη του παρόντος 
διαγωνισμού καθώς επίσης και στην ιστοσελίδα του ΕΣΗΔΗΣ www.promitheus.gov.gr

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ
 ΕΥΑΓΓΕΛΟΣ ΓΕΡΟΛΙΟΛΙΟΣ  

ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΒΑΓΓΕΛΗΣ ΜΠΑΝΤΕΣ
Μια αξέχαστη συνάντηση της τέχνης και της μουσι-

κής, αφήνοντας στους παρευρισκόμενους μια βαθιά 
αίσθηση ευχαρίστησης, αποτέλεσε το 9ο Χορωδιακό 
Φεστιβάλ Πύδνας - Κολινδρού, το οποίο έλαβε χώρα 
το απόγευμα του Σαββάτου 13/04 στο πολιτιστικό 
κέντρο της Μεθώνης.
Σε αυτό το ετήσιο μουσικό γεγονός συμμετείχαν 

συνολικά τέσσερις χορωδίες που απέδειξαν το υψηλό 
επίπεδο της μουσικής τους ερμηνείας.
Το κοινό είχε την ευκαιρία να απολαύσει εκλεκτές 

χορωδιακές συνθέσεις, ερμηνευμένες με πάθος από 
τις συμμετέχουσες ομάδες. Οι χορωδίες «ΛΙΓΕΙΑ» του 
Συνδέσμου Γραμμάτων και Τεχνών Π.Ε. Γρεβενών, 
η Μικτή Χορωδία Δημοτικής Ενότητας Αγριάς – Δή-

μου Βόλου, η χορωδία του Πολιτιστικού Συλλόγου 
Αλκυών Πευκοχωρίου «Νάματα ψυχής» και η Μικτή 
Xορωδία Αιγινίου «Canto Olympus» παρουσίασαν ένα 
εκπληκτικό φάσμα μουσικής ποικιλίας, ενθουσιάζο-
ντας το κοινό με την εκφραστικότητά τους.
Την καλλιτεχνική διεύθυνση του φεστιβάλ επι-

μελήθηκε και φέτος ο 
ταλαντούχος Μιχάλης Κα-
ρυοφυλλίδης. Η επιτυχία 
της εκδήλωσης οφείλεται 
σε μεγάλο βαθμό στον 
συντονισμό και την τέλεια 
συνεργασία του.
Το κοινό ανταποδίδοντας 

τον ερμηνευτικό χαρακτή-
ρα των χορωδιών, προσέ-
φερε θερμά χειροκροτήμα-
τα στις εκλεκτές ερμηνείες 
που ακούστηκαν στη σκη-
νή. Στην εκδήλωση παρευ-
ρέθηκαν και τίμησαν τις 
χορωδίες που συμμετείχαν 
η Υφυπουργός Ανάπτυξης 
Άννα Μάνη – Παπαδημη-

τρίου, ο Βουλευτής Πιερίας Φώντας Μπαραλιάκος και 
οι Αντιδήμαρχοι Πύδνας - Κολινδρού Μαρία Ναβροζί-
δου και Δημήτρης Κοεμτζής. Επίσης, παρευρέθηκαν η 
Περιφερειακή Σύμβουλος Χρυσαυγή Δριστά, ο πρώην 
Δήμαρχος Πύδνας - Κολινδρού Βαγγέλης Λαγδάρης, 
Δημοτικοί και Τοπικοί Σύμβουλοι.

Μουσική πανδαισία στο 9ο Χορωδιακό Φεστιβάλ 
Δήμου Πύδνας - Κολινδρού

Ένα θερμό αθλητικό διήμερο στον Δήμο Πύδνας-Κολινδρού ολοκληρώθηκε με 
επιτυχία.
Ο Αντιδήμαρχος Αθλητισμούς κ. Ηλίας Πολύζος ανέφερε σχετικά:
Θα ήθελα να ευχαριστήσω την Ελληνική Ομοσπονδία Καράτε (ΕΛ.Ο.Κ.), την Το-

πική Επιτροπή Βορείου Ελλάδος, τον Γυμναστικό Αθλητικό Σύλλογο η «Φλόγα», 
όσο και την Ένωση Σωματείων Πετοσφαίρισης Μακεδονίας (Ε.Σ.ΠΕ.Μ), για τη συ-
νεργασία που είχαμε όλο αυτό το διάστημα, ώστε να επιτευχθούν οι στόχοι μας. 
Στο σημείο αυτό θα ήθελα να ευχαριστήσω δημόσια το Δήμαρχο Πύδνας-Κο-

λινδρού Χρήστο Κομπατσιάρη, για την 
εμπιστοσύνη που δείχνει στο πρόσω-
πό μου, στηρίζοντάς με σε όλες τις 
Αθλητικές Οργανώσεις που διεξάγονται 
στον Δήμο μας. Η προσπάθειά μας θα 
συνεχιστεί, φιλοξενώντας και διοργα-
νώνοντας και άλλες τέτοιες Αθλητικές 
Οργανώσεις, στοχεύοντας στην προβο-
λή του Δήμου Πύδνας-Κολινδρού.

Αθλητικό διήμερο στον Δήμο 
Πύδνας – Κολινδρού 
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Ολοκληρώθηκε με απόλυτη επιτυχία το τριήμερο 
11-13 Απρίλη 2024, το Διεθνές Εμπορικό Γεγονός 
Φρούτων και Λαχανικών, γνωστότερη και ως Έκθεση 
FRESKON, το οποίο διοργάνωσε η ΔΕΘ-HELEXPO και 
στην οποία μετείχαν φέτος 201 άμεσοι εκθέτες από 
15 χώρες (Ιταλία, Ισπανία, Γαλλία, Ολλανδία, Τουρκία, 
Βουλγαρία, Ν. Ζηλανδία, Κίνα, Μπουρούντι, Αλβανία, 
Κροατία, Κύπρο, Μολδαβία, Πολωνία και Ελλάδα), ενώ 
συνολικά ο αριθμός άμεσων και έμμεσων εκθετών 
ήταν 267 και προέρχονταν από συνολικά 28 χώρες.
Στους περιορισμένους χώρους της Έκθεσης συμμε-

τείχαν φορείς, έμποροι και συνεταιριστικές Οργανώσεις 
με σταντ των Περιφερειών ανά της Ελληνικής 
Επικράτειας, το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων, και λοιποί συναρμόδιοι και ομόλογοι φορείς, 
ενώ σημαντικό υπήρξε το γεγονός διοργάνωσης του 
kiwiforum που πραγματοποιήθηκε σε ειδικά διαμορ-
φωμένο χώρο με ομιλητές τον σπουδαίο κ. Αθανάσιο 
Μουλασιώτη, Καθηγητή Δενδροκομίας του ΑΠΘ, 

ο οποίος προσέφερε 
χρήσιμα στοιχεία και 
πληροφορίες για 
το ακτινίδιο καθώς 
και άλλων σημαντικών 
Ελλήνων και ξένων ομι-
λητών-εισηγητών που 
αναφέρθηκαν σε θέματα 
που αφορούν το μέλλον 
και την στρατηγική που 
θα υπάρξει στην καλλιέρ-

γεια και κυρίως στην εμπορία του προϊόντος. 
Φυσικά τις εργασίες του kiwiforum παρακολούθησε ο 

συντοπίτης μας κ. Βασίλης Έξαρχος, Γεωπόνος – 
Msc - Υποψήφιος Διδάκτωρ Εδαφολογίας, που άλ-
λωστε πραγματοποίησε σειρά επαφών και συναντήσεων 
εντός της FRESKON, ο οποίος σημειωτέον έλαβε επα-
νειλημμένα το λόγο και παρενέβη με κρίσιμες και 
καίριες ερωτήσεις και τοποθετήσεις του για το 
μέλλον της καλλιέργειας ακτινιδίων, που δημιούρ-
γησαν αίσθηση στους παρευρισκόμενους. Τις ερωτήσεις 
τις απεύθυνε κυρίως προς τους ξένους προσκεκλημέ-
νους και ιδιαίτερα προς τον Νεοζηλανδικό κολοσσό στον 
τομέα των Ακτινίδιων, τη γνωστή σε όλους Ζespri. 
Πιο συγκεκριμένα ρώτησε:1) Εάν η τάση που έχουν 

να φυτεύουν κίτρινα ακτινίδια και όχι πράσινα, 
είναι επιτακτική (αναγκαία γι’ αυτούς) λόγω της κλιματι-
κής αλλαγής ή είναι μια νέα επενδυτική επιλογή, 2) εάν 
πιστεύουν ότι τα κίτρι-
να ακτινίδια θα πάρουν 
μερίδιο αγοράς από τα 
πράσινα ακτινίδια 3) 
και πώς δικαιολογούν 
την τεράστια διαφο-
ρά πώλησης μεταξύ 
των Ελληνικών και 
Νεοζηλανδικών 
ακτινίδιων η οποία 
είναι άνω του 300% 
(πωλούνται πιο 
ακριβά τα Νεοζη-

λανδικά), αυτό ανταποκρίνεται στην πραγματικότητα; 
Ή το Νεοζηλανδικό ακτινίδιο είναι υπερτιμημένο διότι 
έχει πάνω αυτοκολλητάκι Zespri; 
Μάλιστα μετά την ολοκλήρωση των εργασιών του 

Συνεδρίου, ο κ. Έξαρχος είχε την ευκαιρία να συνομι-
λήσει διεξοδικά και για αρκετό χρονικό διάστημα 
με τον γνωστό Ιταλό κ. Dario Vegeti του παγκόσμιου 
κολοσσού της Zespri, που είναι επικεφαλής στην Ευ-
ρώπη. 
Αξιοσημείωτη ήταν η παρουσία - συμμετοχή των 

Πιερικών επιχειρήσεων του κλάδου, όπως η ΤΟΚΑΣ 
OLYMP FRUITS, η Kogkolas Luxury Products του 
Γιώργου Κόγκολα που έχει ως κύρια δραστηριότητα 
την εξαγωγή άριστης ποιότητας ελληνικών προϊόντων 
(φρούτα, λαχανικά, κρασιά, ελαιόλαδο, ξηροί καρποί 
κλπ.), η AGROPAK κλπ.
ΓΙΑΝΝΗΣ ΤΣΙΜΠΟΝΙΔΗΣ

ΣΥΝΕΧΕΙΣ ΣΥΝΑΝΤΗΣΕΙΣ ΚΑΙ ΕΠΑΦΕΣ ΤΟΥ Β. ΕΞΑΡΧΟΥ

Σημαντικό γεγονός στην Έκθεση Freskon το συνέδριο 
με θέμα kiwiforum

Η 11η Απριλίου 1961 αποτελεί ιστορική και καθοριστι-
κή στιγμή για τον Σύνδεσμο Φιλάθλων Κατερίνης «Ο 
ΠΙΕΡΙΚΟΣ». Την ημέρα αυτή τα μέλη των δύο ποδο-
σφαιρικών σωματείων της πόλης, συναποφασίζουν την 
ενοποίηση και τη δημιουργία ενός νέου συνόλου, όπου 
μέσα από την κοινή πορεία και αξιοποίηση του δυναμι-
κού των δύο σωματείων θα συμμετάσχουν στη συνέ-
χεια με νικηφόρα προοπτική στο προσφάτως ιδρυθέν 
εθνικό μας πρωτάθλημα ποδοσφαίρου. 
Η 11η Απριλίου 1961 θεωρείται γενεσιουργός ημερο-

μηνία, καθότι οι γενικές συνελεύσεις του Μεγάλου Αλε-
ξάνδρου και του Ολύμπου αποδέχονται την πρόταση 
της συνένωσης που οδηγεί πλέον στη δημιουργία του 
Σ.Φ.Κ. «Ο ΠΙΕΡΙΚΟΣ». Το εγχείρημα γρήγορα επέφερε 
καρπούς και η ομάδα καταξιώθηκε σε Ελλαδικό αλλά 
και στον διεθνή ορίζοντα του δημοφιλέστερου στον 

κόσμο αθλήματος. 
Ιστορικά ο ΠΙΕΡΙΚΟΣ μετά τις πρώτες τρεις δεκαετίες 

όπου είχε συμμετοχική παρουσία στις δύο κορυφαίες 
κατηγορίες του εθνικού μας πρωταθλήματος, πέρασε 
σταδιακά στα δύσκολα χρόνια, έδειξε στιγμές ανάτα-
σης, αλλά μέχρι εκεί. Η προοπτική της παρουσίας του 
ΠΙΕΡΙΚΟΥ στην πρώτη των κατηγοριών παραμένει εδώ 
και χρόνια μια ποθητή ελπίδα. Αυτό δεν αλλοτριώνει 
όμως την ιστορική διαδρομή της ομάδας της Κατερίνης 
και τα όσα σημάδεψαν την αγωνιστική του πορεία. 
Βέβαια τα χρόνια αλλάζουν, η ζωή εξελίσσεται. Το 

ποδόσφαιρο πέρασε στον επαγγελματισμό και αποτελεί 
μέρος της επιχειρηματικότητας, παρά του ότι η φίλα-
θλη κοινωνία αποτελεί την ραχοκοκαλιά του. 
Στα επιχειρηματικά χρόνια υπήρξαν άνθρωποι που 

κατέθεσαν ψυχή. Όπως και στις περιόδους του ερασι-
τεχνισμού. Αρκετοί αμφισβητήθηκαν, χλευάστηκαν και 
δέχθηκαν κριτικές από μερίδα φιλάθλων… από μακριά 
και εκ του ασφαλούς. Επιλογές που δεν συνέβαλαν στο 
να βελτιωθούν τα όποια λάθη, αλλά απεναντίας λει-
τούργησαν διαλυτικά και μάλιστα οδήγησαν σε μερίδα 
διοικητικών να απομακρυνθούν απογοητευμένοι. 
Εν κατακλείδι. Ο ΠΙΕΡΙΚΟΣ όσο κατά καιρούς να μας 

απογοήτευσε αγωνιστικά, παραμένει ο ποδοσφαιρι-
κός εκφραστής της Πιερίας. Και αυτό το κομμάτι της 
ιστορικής συνοχής της Κατερίνης δεν απαξιώνεται, δεν 
αλλοτριώνεται, δεν παραγράφεται.
Εύκολη και «εξ απαλών ονύχων» είναι η κριτική που 

παρατηρείται τα τελευταία χρόνια από μερίδα δήθεν 
ευαισθητοποιημένων φιλάθλων και όχι μόνον. Η κρι-

τική εφόσον είναι καλοπροαίρετη και εποικοδομητική 
έχει καλώς. Η κριτική της μιζέριας και της γκρίνιας αλή-
θεια πού οδηγεί; 
Σήμερα τη διοικητική πορεία του ΠΙΕΡΙΚΟΥ έχει 

αναλάβει ο Θανάσης Παπαδόπουλος. Προχώρησε σε 
κινήσεις που δεν έφεραν τα ποθητά αποτελέσματα. 
Αλλά προσπάθησε. Την ώρα που πολλοί… τράβηξαν 
την ουρά τους. Έτσι όπως ορθά αναφέρει στη ρήση 
του ο Ρώσος συγγραφέας, Φιοντόρ Ντοστογιέφσκι, ότι 
«Μερικά πράγματα δεν μπορεί κανείς να τα κρίνει, αν 
δεν τα έχει δοκιμάσει μόνος του». Απλά και κατανοητά 
για μερικούς παν γνώστες των πάντων. 
Για το καλό του ΠΙΕΡΙΚΟΎ υποστηρίζουμε και κριτι-

κάρουμε καλοπροαίρετα. Ότι άλλο πάει αλλού… 
Επειδή ο ΠΙΕΡΙΚΟΣ είναι η ομάδα της καρδιάς μας, η 

ίδια η ιστορία της Κατερίνης, τον υποστηρίζουμε για 
να ορθοποδήσει επιτέλους. Μάλιστα στην εορτάσιμη 
ημέρα, του ευχόμαστε τα καλύτερα. Ας σταθούν όμως 
παραγωγικά δίπλα του και οι φορείς της πολιτείας και 
όχι εκ του μακρόθεν.
ΧΡΟΝΙΑ ΠΟΛΛΑ ΠΙΕΡΙΚΕ ΜΑΣ.
Με αφορμή την γενέθλιο ημερομηνία ο πρόεδρος 

του Σ.Φ.Κ. «Ο ΠΙΕΡΙΚΟΣ» Θανάσης Παπαδόπουλος, 
δέχθηκε ευχές φιλάθλων μεταξύ των οποίων και από 
τον Δημήτρη Αδαμόπουλο ο οποίος μαζί με τους Νικό-
λαο και Δημήτριο Ξενίδη συνεχίζουν την συγκέντρωση 
ιστορικού υλικού για να αποτελέσει την παρακαταθήκη 
της διαδρομής του σωματείου με την περίλαμπρη πο-
ρεία. 
Σχόλιο: Περικλής Χατζηγιάννης

Χρόνια πολλά Πιερικέ μας
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Με την Σμαρώ Γιαννούλη

Πλήθος κόσμου ανταποκρίθηκε στο κάλεσμα και συμμετείχε στη «Βραδιά Αγά-
πης», αφιερωμένη σε όσους συνανθρώπους μας έχουν ανάγκη, στη Λέσχη αναβα-
τών μοτοσυκλέτας, το βράδυ της Παρασκευής 12 Απριλίου.
Η μεγάλη συμμετοχή στη φιλανθρωπική βραδιά είχε ως αποτέλεσμα να συγκε-

ντρωθούν πολλά τρόφιμα, με στόχο από πλευράς διοργανωτών να βοηθηθούν 
συνάνθρωποι μας που έχουν 
ανάγκη. Όπως αναφερόταν στο 
σχετικό κάλεσμα, για την είσοδο 
απαραίτητη ήταν μια σακούλα 
με τρόφιμα της επιλογής σας, 
περιέχοντας κυρίως ελαιόλαδο, 
ηλιέλαιο, ζυμαρικά, ρύζι, όσπρια, 
σάλτσες κλπ. Τη γενική διαχεί-
ριση των τροφίμων, καθώς και 
μεγάλο μέρος της διανομής έχει 
αναλάβει ο π. Ιωάννης Σαββίδης 
με τη μεγάλη εμπειρία του σε 
τέτοια ζητήματα.
Ο κόσμος είχε την ευκαιρία να 

διασκεδάσει, εκπληρώνοντας πα-
ράλληλα και τον φιλανθρωπικό 
χαρακτήρα που είχε η εκδήλωση. 
Ανάμεσα σε όσους παραβρέθη-
καν ήταν η Αντιπεριφερειάρχης 
Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου και η 
Περιφερειακή Σύμβουλος Πιερίας 
κ. Χρυσαυγή Δριστά. Το μουσικό 
μέρος της εκδήλωσης ανέλαβαν 
αφιλοκερδώς ο dj Gregory Greg, 
η Χρύσα Μαστορογιάννη, ο 
Αποστόλης Μυρώτης και οι Αφοι 
Ραφαηλίδη.

Στη δράση «Ανθισμένες Κερασιές της Πιερίας» παρα-
βρέθηκε, το Σαββατοκύριακο 13 και 14 Απριλίου 2024, 
η Πρόεδρος του Ε.Ο.Τ. κ. Άντζελα Γκερέκου, η οποία 
μάλιστα πρόβαλε 
δεόντως τις ομορ-
φιές της Πιερίας 
στα μέσα κοινωνι-
κής δικτύωσης. 
Μάλιστα, μια 

από τις αναρτή-
σεις της κ. Γκε-
ρέκου αφορούσε 
δημοσίευση στον 
«Ντελάλη» για 
τις ανθισμένες 
κερασιές του Κο-
λινδρού. Ακόμη, 
η Πρόεδρος του 
Ε.Ο.Τ. ανήρτησε 
βίντεο και αρκε-
τές φωτογραφίες 
από την παρουσία της στην Πιερία, αναφέροντας, μεταξύ άλλων, «Ο Όλυμπος… 
ακόμα χιονισμένος… και οι κερασιές ετοιμάζονται να μοιραστούν μαζί μας τον 
Μάιο τους καρπούς τους! Ευλογία! Σε ευχαριστούμε Πιερία!».

Πασχαλινό μπαζάρ διοργανώνουν οι Κόρες Πιερίων, στις 18, 19, 20, 26 και 27 
Απριλίου, από τις 10 
το πρωί έως τις 9 το 
βράδυ, στην πλατεία 
Ελευθερίας. 
Όπως αναφέρει ο 
σύλλογος σε σχετική 
ανακοίνωση: «Σας 
περιμένουμε στο πα-
σχαλινό μας μπαζάρ, 
για να ψωνίσετε τις 
λαμπάδες σας, αλλά 
και διάφορα άλλα πα-
σχαλινά διακοσμητικά!
Τα έσοδα του μπαζάρ 
θα διατεθούν για την 
ενίσχυση της δράσης 
“Κανένα παιδί χωρίς κολατσιό”, μέσα από την οποία σιτίζονται 120 μαθητές και 
μαθήτριες σχολείων της Πιερίας».

Δυναμική ήταν η παρουσία της Υφυπουργού Ανάπτυξης Άννας Μάνη στο Οικο-
νομικό Φόρουμ των Δελφών, που αποτελεί «μαγνήτη» για κορυφαίους παγκόσμι-
ους στοχαστές, πολιτικούς και επιχειρηματίες από όλον τον κόσμο. Η Υφυπουργός 
Ανάπτυξης μίλησε για την καινοτομία, σε ένα πολύ ενδιαφέρον πάνελ, στο οποίο 
συμμετείχε και ο 
Ιάπωνας Πρέσβης κ. 
Ito Koichi. Η Ιαπω-
νία αποτελεί υπερ-
δύναμη στους τομείς 
της τεχνολογίας και 
της καινοτομίας και, 
όπως μαθαίνουμε, 
όχι μόνο είχαν πολύ 
ενδιαφέρουσες συ-
νομιλίες, αλλά συμ-
φώνησαν να συνα-
ντηθούν ξανά με την 
πρώτη ευκαιρία…

Μετά από 44 χρόνια…
Ο Συνταγματολόγος 

Κώστας Χρυσόγονος και 
ο δικηγόρος Νίκος Παπα-
νικολάου μετά τη λήξη 
του 26ου επιστημονικού 
συνεδρίου των δικηγόρων 
στο επιμελητήριο Πιερίας, 
σε μια συζήτηση για όλα 
τα θέματα. Σχεδόν 44 χρό-
νια μετά την πρώτη τους 
γνωριμία ως φοιτητές, στη 
Νομική του Αριστοτελείου 
Πανεπιστημίου Θεσσαλο-
νίκης.

Εκ νέου Πρόεδρος στον Συνεταιρισμό ΡΑΔΙΟ ΤΑΞΙ Κατερίνης 18300 εκλέχθηκε ο 
Γιώργος Παρθενίδης.
Συγκεκριμένα, μετά τις εκλογές που πραγματοποιήθηκαν στις 6/4/2024, 
αναδείχθηκε το νέο Διοικητικό Συμβούλιο του Συνεταιρισμού, καθώς επίσης και το 
νέο Εποπτικό και Πειθαρχικό Συμβούλιο.
Εν συνεχεία, στα Γραφεία του Συνεταιρισμού, πραγματοποιήθηκε η κατανομή 
αξιωμάτων στο νέο Διοικητικό Συμβούλιο, ως εξής:
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Παρθενίδης Γιώργος.
ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ: Τριανταφύλλου Ιωάννης.
ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: Σιρανίδης Νικόλαος.
ΤΑΜΙΑΣ: Χατζησταμάτης Αθανάσιος.
ΜΕΛΟΣ: Τσαουσίδης Γιώργος.
ΜΕΛΟΣ: Κλιάνης Παντελής.
ΜΕΛΟΣ: Τραντόπουλος Σταύρος.
ΕΠΟΠΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
Σαββίδης Χαράλαμπος.
Μαρένας Παναγιώτης.
Συρανίδης Γεώργιος.
ΠΕΙΘΑΡΧΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
Τουλίκας Χρήστος.
Γκλάρας Κωνσταντίνος.
Κασνακίδης Πέτρος.


